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Z Á P I S  č.  9 
 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Klatov konaného dne 
13.02.2024 v 19:00 hodin v refektáři jezuitské koleje 

v Klatovech 
 

 
 
Přítomno: 23 členů ZM (v 19:04 h se dostavil p. Fiala) 
 
Omluveni: Ing. Pošarová, Mgr. Kopecký, Ing. Pohanka, JUDr. Štancl  
 
 
Přítomno občanů: 37 
 

 
 

Program:  

Zahájení jednání Zastupitelstva města Klatov  
1) Kontrola plnění úkolů 
2) Návrhy na majetkoprávní úkony 
3) Administrace převodu 60 % akcií ve firmě ŠVaK a.s. na město Klatovy 
4) Zřízení nového peněžního fondu „Retenční nádrže" 
5) Rozpočtové opatření č. 2/2024  
6) Schválení financování akce „Rozvoj infrastruktury cestovního ruchu v Klatovech – 

adaptace objektu čp. 59“ 
7) Změna vyhlášky o místních poplatcích 
8) Změna vyhlášky o pohybu psů a jiných zvířat na veřejných prostranstvích 
9) Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 
10) Diskuse 
11) Závěr  
 
 
 
 
 
 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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ZAHÁJENÍ  JEDNÁNÍ 
 
Jednání Zastupitelstva města Klatov zahájil a jednání řídil starosta města Mgr. Rudolf 
Salvetr, který konstatoval, že jednání bylo svoláno pozvánkou ze dne 07.02.2024 ve 
smyslu zákona o obcích a je usnášeníschopné ve všech bodech jednání, neboť při 
zahájení jednání je přítomno 22 členů zastupitelstva města.  
 
Pan starosta upozornil přítomné, že jednání zastupitelstva města je přenášeno on-line. 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
 
 
Pan starosta vyzval ověřovatele minulého zápisu, aby se k zápisu vyjádřili: 
Mgr. Kopecký i Ing. Ridzoň zápis podepsali a souhlasí. 
 
Novými ověřovateli zápisu byli starostou navrženi: Ing. Nový, MBA a Mgr. Pleticha. 
 
Hlasování – Ing. Nový, MBA: pro se vyslovilo 22 členů – Ing. Nový, MBA, byl 
zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
Hlasování – Mgr. Pleticha: pro se vyslovilo 21 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
Mgr. Pleticha byl zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
 
Starosta města navrhl návrhovou komisi ve složení: Mgr. Šlajsová, Mgr. Šklebený a 
doc. Čerba, Ph.D. 
 
Hlasování – Mgr. Šlajsová: pro se vyslovilo 21 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování 
– Mgr. Šlajsová byla zvolena členkou návrhové komise. 
 
Hlasování – Mgr. Šklebený: pro se vyslovilo 22 členů ZM – Mgr. Šklebený byl 
zvolen členem návrhové komise. 
 
Hlasování – doc. Čerba, Ph.D.: pro se vyslovilo 21 členů ZM, 1 člen se zdržel 
hlasování – doc. Čerba, Ph.D., byl zvolen členem návrhové komise. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné se způsobem jednání a konstatoval, že se bude 
diskutovat o každém bodu zvlášť, jak to bývá obvyklé, týká se i veřejnosti po ukončení 
diskuse zastupitelů.  
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – způsob jednání byl schválen. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem. Dal o programu hlasovat. 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM– program jednání byl schválen. 
 
V tuto chvíli se dostavil p. Fiala – počet zastupitelů se zvýšil na 23. 
 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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1.  KONTROLA  PLNĚNÍ  ÚKOLŮ 
 
S kontrolou plnění úkolů z 8. zasedání ZM konaného 19.12.2023 seznámil přítomné 
pan starosta. Písemné vypracování kontroly plnění je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM – zastupitelstvo města vzalo na vědomí 
kontrolu plnění úkolů z 8. zasedání ZM.  
 
 
2.  NÁVRHY  NA  MAJETKOPRÁVNÍ  ÚKONY 
 
Část A – definitivní schválení majetkoprávních úkonů  
Majetkoprávní úkony, jejichž záměr schválilo zastupitelstvo města, byly zveřejněny ve 
dnech 22.12.2023 až 09.01.2024 a nebyly k nim doručeny námitky. 
 
1) Prodej obecní pp.č. 865/12 o výměře 76 m2 v k.ú. Luby vlastníku sousedních 

nemovitostí . , , , za cenu smluvní 25,00 
Kč/m2, celkem 1.900,00 Kč bez DPH (DPH nebude účtováno). 

 
2) Prodej části obecní pp.č. 2601/1 o výměře cca 25 m2 v k.ú. Klatovy pro výstavbu 

trafostanice za cenu dle budoucího znaleckého posudku do vlastnictví ČEZ 
Distribuce a.s., Teplická 874/8, 405 02 Děčín. 

Hlasování – úkony č. 1 a 2: pro se vyslovilo 23 členů ZM – úkony č. 1 a 2 byly 
schváleny. 
 
 
Část B – záměry majetkoprávních úkonů  
1) Prodej částí obecního pozemku (zahrádkářská kolonie Harfa) 
 k.ú. Klatovy – části pp.č. 3631, výměra cca 1 000 m2, cena dle ZP obvyklá 

264,00 Kč/m2 bez DPH (DPH nebude účtováno), žadatelé: vlastníci 17 přilehlých 
zahrádek. 

 Vlastníci 17 zahrádek žádají o prodej částí přilehlého obecního pozemku 
z důvodu rozšíření vlastních pozemků. Pozemek má výměru celkem 1 299 m2 a 
jedná se o cca 3-4 m široký pruh podél zadních částí zahrádek, zájmová část 
pozemku má výměru cca 1 000 m2. Pozemek je v KN veden jako orná půda, 
v ochraně ZPF a je dle ÚP a vyjádření OVÚP součástí plochy krajiny, tj. není 
součástí plochy zastavěného stabilizovaného území (plocha rekreační). Přístup a 
příjezd k zahrádkám je po cestě na pp.č. 2807/1 z předních stran zahrádek, která 
je ve vlastnictví majitelů zahrádek na protější straně, právo chůze a jízdy 
žadatelů je zajištěno věcným břemenem. 

 Rada města doporučila ZM schválit prodej částí pozemku. 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji částí obecní pp.č. 3631 v k.ú. Klatovy 
o celkové výměře cca 1 000 m2 za kupní cenu 264,00 Kč/m2 bez DPH (DPH 
nebude účtováno), tj. celkem cca 264.000,00 Kč do vlastnictví vlastníků zahrad 
na pp.č. 2807/29, 2807/28, 2807/27, 2807/26, 2807/25, 2807/24, 2807/23, 
2807/22, 2807/21, 2807/20, 2807/19, 2807/18, 2807/17, 2807/16, 2807/15, 
2807/14 a 2807/13 v k.ú. Klatovy 
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Pan starosta – jsem jeden ze spoluvlastníků jedné ze zahrádek, nebudu v tomto 
případě hlasovat. 

 
 Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM, 1 člen (Mgr. Salvetr) nehlasoval – 

usnesení bylo schváleno. 
 
 
3. ADMINISTRACE PŘEVODU 60 % AKCIÍ VE FIRMĚ ŠVaK a.s. NA MĚSTO 
KLATOVY 
 
Provozovatel vodohospodářské infrastruktury města, společnost Šumavské vodovody 
a kanalizace a.s. (dále jen „ŠVaK“), v průběhu roku 2023 nehradil pachtovné 
v termínech předpokládaných koncesní smlouvou. V důsledku toho mu byly účtovány 
smluvní úroky z prodlení.   
 
K plné úhradě dlužných částek nedošlo ani po opakovaných výzvách ze strany města, 
které obsahovaly i upozornění na možnost odstoupení od koncesní smlouvy. 
 
Vzhledem k tomu, že dluh společnosti ŠVaK vůči městu byl způsoben poskytováním 
plnění ze strany ŠVaK(u) vůči majoritnímu akcionáři, společnosti K&K TECHNOLOGY 
a. s., iniciovalo vedení města jednání o vyřešení celé záležitosti návrhem na změnu 
majetkové struktury společnosti ŠVaK, a to převzetím 60 % akcií doposud vlastněných 
společností K&K TECHNOLOGY a. s. městem Klatovy (které 40 % akcií již vlastní). 
 
K realizaci převodu bylo nutné určit tržní hodnotu akcií a připravit řadu právních 
dokumentů.  
 
Rada města dne 17.10.2023 po předložení tří nabídek vybrala firmu Deloitte Advisory 
s.r.o. k uzavření smlouvy o poskytnutí poradenských služeb souvisejících s oceněním 
akcií společnosti ŠVaK a s jejich převodem na město Klatovy.  
 
Firma Deloitte zpracovala a předložila tržní ocenění společnosti ŠVaK a návrh smluvní 
dokumentace nutné k realizaci transakce. Návrhy byly detailně představeny 
zastupitelům na pracovním semináři dne 29.01.2024. Před seminářem byly 
zastupitelům poskytnuty návrhy transakčních dokumentů v elektronické podobě. 
 
Výsledkem transakce bude odkoupení 60 % akcií ŠVaK(u) od firmy K&K 
TECHNOLOGY a.s. městem. To se poté stane jediným akcionářem společnosti. 
Rovněž dojde k plné úhradě vzájemných pohledávek všech zúčastněných stran s tím, 
že doplacení zůstatku pohledávky ŠVaK(u) vůči městu proběhne zápočtem vůči 
budoucímu pachtovnému. Zůstatková pohledávka ŠVaK(u) vůči K&K TECHNOLOGY 
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a.s. bude vyrovnána v rámci převodu provozní budovy v Koldinově ulici se 
zastavěnými pozemky a pozemkem sousedícím. 
 
Rada města projednala transakci dne 06.02.2024 a doporučila zastupitelstvu schválit 
navrhovaný postup. 
 
 
Přílohy: zprávy byly poskytnuty zastupitelům před seminářem:  
 oceňovací posudek 
 rámcová smlouva o převodu práv, postoupení pohledávek a koupi zásob 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schválilo uzavření rámcové smlouvy o převodu akcií, postoupení 
pohledávek a koupi zásob v předloženém znění. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
4.  ZŘÍZENÍ NOVÉHO PENĚŽNÍHO FONDU MĚSTA „RETENČNÍ NÁDRŽE“ 

 
Rada města na svém jednání dne 11.12.2023 rozhodla o zahájení zadávacího řízení 
k nadlimitní veřejné zakázce na stavební práce na akci „Klatovy – retenční nádrže 
před ČOV“.  
1. Projekt bude realizován v letech 2024-2026, celkové rozpočtové náklady činí 

276.435,3 tis. Kč bez DPH, předpokládáme získání dotace z OPŽP ve výši 
70 % z uznatelných nákladů. 

2. Účtování o projektu a jeho financování bude zajištěno prostřednictvím nově 
zřízeného fondu „Retenční nádrže.“ 

Rada města projednala a doporučila zastupitelstvu města zřízení nového peněžního 
fondu města „Retenční nádrže“ na svém jednání dne 22.01.2024. Proto je 
zastupitelstvu města předkládán návrh na vytvoření nového peněžního fondu města 
„Retenční nádrže“ s uvedením příjmů a výdajů tohoto fondu.  
 
Nový fond „Retenční nádrže“ bude součástí rozpočtu města v souladu se zákonem 
č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších 
předpisů, a údaje o tvorbě a použití fondu budou povinnou součástí závěrečného účtu 
města.  
 
Zdroje fondu a podmínky jeho použití budou upraveny ve vnitřní směrnici města č. 7 -
Vypracování a schválení rozpočtu, hospodaření s rozpočtem města Klatovy a kontrola 
hospodaření, resp. v její příloze, která zahrnuje jednotlivé peněžní fondy města, nově i 
Fond „Retenční nádrže“ v následující podobě:  
 
Určení fondu 
Fond bude vytvořen s účinností po schválení v zastupitelstvu města. Má dočasný 
charakter. Jeho trvání je závislé na době realizace projektu a zajištění jeho plného 
financování zpět z prostředků fondu. V okamžiku, kdy bude investice plně splacena 
z prostředků fondu, bude existence fondu ukončena. 
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Tvorba fondu 
Zdroje fondu budou tvořit následující prostředky: 

 příděly z rozpočtové rezervy města, 
 převody z Vodohospodářského fondu, 
 dotace z OPŽP na projekt „Klatovy – retenční nádrže před ČOV“. 

 
Použití prostředků fondu 
Prostředky fondu budou využity na: 

 financování veškerých výdajů souvisejících s investiční akcí města „Klatovy – 
retenční nádrže před ČOV,“ 

 převod zpět do Vodohospodářského fondu, 
 převod zpět do rozpočtové rezervy města. 

 
Odpovědnost za nakládání s rozpočtovými prostředky fondu 
Příkazce operace: místostarosta města 
Kapitola:  13 Peněžní fondy města 
Paragraf:  2321 – Odvádění a čištění odpadních vod a nakládání s kaly (kanalizace) 
Organizace:  3325 – Retenční nádrže 
Položka: 6121 – Budovy, haly a stavby 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo zřízení nového peněžního fondu města „Retenční 
nádrže“ v souladu s ustanovením § 5 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech, ve znění pozdějších předpisů.  
 
Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
5.  ROZPOČTOVÉ  OPATŘENÍ  č. 2/2024 
 
Zastupitelstvo města na svém jednání dne 19.12.2023 schválilo rozpočet města pro 
rok 2024. Jeho výsledkem je přebytek ve výši 174.450 tis. Kč.  
Zůstatky finančních prostředků města ke konci roku 2023 dosahují výše 620.672 tis. 
Kč, ta se snižuje o tzv. „převody zůstatků fondů, projektů a akcí roku 2023“ ve výši 
165.520 tis. Kč na částku 455.152 tis. Kč. 
 
Rozpočtové opatření č. 1/2024 rozhodlo o investicích ve výši 219.071 tis. Kč. 
Rozpočtová rezerva po tomto rozpočtovém opatření, se zohledněním „převodů 2023“, 
které nyní předkládáme, tak dosahuje částky 410.531 tis. Kč.  
 
Navrhované rozpočtové opatření č. 2/2024, (jemuž de facto „předchází“ již zmíněné 
„převody 2023“) pak rozpočtovou rezervu snižuje o 81.498 tis. Kč, a to v rozdělení: 
 

- část 2 provozní (neinvestiční) výdaje (příjmy) - 76.298 tis. Kč 
- část 3 investiční (kapitálové) výdaje (příjmy) - 90.196 tis. Kč 

na zůstatek rozpočtové rezervy 2024 (po RO č. 2/2024)    309.393 tis. Kč 
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Body 14 až 17 druhé části předloženého rozpočtového opatření reagují na změny, ke 
kterým dochází v souvislosti s novelou vyhlášky MF ČR č. 412/2021 Sb., o rozpočtové 
skladbě. S účinností od 01.01.2024 dochází ke zrušení rozpočtové položky 5424 – 
Náhrady mezd a příspěvky v době nemoci nebo karantény. Předmětné výdaje budou 
od roku 2024 nově zařazovány na příslušné platové položky (seskupení 50), proto je 
nutné navýšit schválený limit na platy pro pracovníky MěÚ a strážníky Městské policie 
Klatovy o částky původně uvedené na pol. 5424. Proto v příloze přikládáme novou 
verzi závazného ukazatele Limit na platy pro rok 2024.  
Rozpočtové opatření č. 2/2024 projednaly na svém společném jednání finanční 
komise rady města a finanční výbor zastupitelstva města dne 05.02.2024 a následně 
rada města dne 06.02.2024. Všechny orgány doporučují rozpočtové opatření ke 
schválení. 
 

č. text 
příjmy 

v tis. Kč 

výdaje 

v tis. Kč 

1 

Navýšení rozpočtu příjmů z pronájmu (sloupů veřejného osvětlení za 
účelem umístění reklamy) Hospodářský odbor města pro rok 2024, 
zvýšení rozpočtu příjmů KAP 6 - Hospodářský odbor MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

260   

2 

Vratka nevyčerpané dotace na volby do zastupitelstev obcí Dlažov 
v roce 2023, zvýšení rozpočtu výdajů, čerpání rozpočtové rezervy a 
její převod do výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ 

  10 

3 

Přijetí příspěvku od Úřadu práce ČR na vytvoření pracovních 
příležitostí v rámci veřejně prospěšných prací pro rok 2024, zvýšení 
rozpočtu příjmů a výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ  

400 320 

4 

Navýšení výdajů na veřejně prospěšné pracovníky, zvýšení rozpočtu 
výdajů, čerpání rozpočtové rezervy města a její převod do výdajů 
KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ 

  190 

5 

Rozpočtování schválené rezervy Zlatého fondu pro rok 2024 na 
stranu výdajů v celkové výši 13 190 tis. Kč, čerpání rozpočtové 
rezervy města a její převod do výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, 
Zlatý fond 

  13 190 

6 

Rozpočtování schválené rezervy Vodohospodářského fondu pro rok 
2024 na stranu výdajů v celkové výši 53.992 tis. Kč, čerpání 
rozpočtové rezervy města a její převod do výdajů KAP 13 - Peněžní 
fondy města, Vodohospodářský fond 

  53 992 

7 

Rozpočtování schválené rezervy Fondu dešťové kanalizace pro rok 
2024 na stranu výdajů v celkové výši 1 165 tis. Kč, čerpání rozpočtové 
rezervy města a její převod do výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, 
Fond dešťové kanalizace 

  1 165 

8 

Rozpočtování schválené rezervy Fondu tepelného hospodářství pro 
rok 2024 na stranu výdajů v celkové výši 5.554 tis. Kč, čerpání 
rozpočtové rezervy města a její převod do výdajů KAP 13 - Peněžní 
fondy města, Fond tepelného hospodářství 

  5 554 

9a 

Převod peněžních prostředků z Vodohospodářského fondu do Fondu 
retenčních nádrží pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 13 - 

Peněžní fondy města, Fond retenčních nádrží 
  30 000 
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9b 

Převod peněžních prostředků z Vodohospodářského fondu do Fondu 
retenčních nádrží pro rok 2024, snížení rozpočtu výdajů KAP 13 - 

Peněžní fondy města, Vodohospodářský fond 

  -30 000 

10 

Navýšení rozpočtu výdajů akce „Revitalizace Husových sadů 
v Klatovech-Vodojem" do rozpočtu města pro rok 2024, zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 5 Odbor životního prostředí města MěÚ, 
čerpání rozpočtové rezervy města  

  35 

11 

Zařazení akce „Zásahy v Mercandinových sadech" do rozpočtu města 
pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 5 Odbor životního 
prostředí města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města  

  1 702 

12 

Zařazení akce „Setkání Národní sítě zdravých měst" do rozpočtu 
města pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 7 Odbor školství, 
kultury a cestovního ruchu města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 
města  

  300 

13 

Zařazení rezervy na krizová opatření do rozpočtu města pro rok 2024 
dle zákona 240/2000 Sb. o krizovém řízení a změně některých 
zákonů (krizový zákon), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 1 Odbor 
vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  500 

14 

Navýšení rozpočtu limitů na platy v souvislosti se změnou rozpočtové 
skladby od 1.1.2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 1 Odbor vnitřních 
věcí, čerpání rozpočtové rezervy města 

  572 

15 

Snížení rozpočtu náhrad za nemoc v souvislosti se změnou 
rozpočtové skladby od 1.1.2024, snížení rozpočtu výdajů KAP 1 
Odbor vnitřních věcí, zvýšení rozpočtové rezervy města 

  -572 

16 

Navýšení rozpočtu limitů na platy v souvislosti se změnou rozpočtové 
skladby od 1.1.2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 2 Městská policie, 
čerpání rozpočtové rezervy města 

  50 

17 

Snížení rozpočtu náhrad za nemoc v souvislosti se změnou 
rozpočtové skladby od 1.1.2024, snížení rozpočtu výdajů KAP 2 
Městská policie, zvýšení rozpočtové rezervy města 

  -50 

18 

Přijetí investiční dotace od Státního zemědělského intervenčního 
fondu z programu rozvoje venkova ČR na akci „Herní prvky v obci 
Dehtín", zvýšení rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, 
zvýšení rozpočtové rezervy města 

221   

19 

Přijetí účelové dotace od Státního zemědělského intervenčního 
fondu na investiční akci „Pódium v letním kině Klatovy", zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města   

560   

20 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „Metropolitní síť - 
X. etapa" do rozpočtu města pro rok 2024 (celkové náklady 1 841 tis. 
Kč vč. DPH), zvýšení rozpočtu výdajů, čerpání rozpočtové rezervy 
města a její převod do výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí 

  1 349 

21 

Navýšení rozpočtu příjmů z prodeje ostatního hmotného 
dlouhodobého majetku (schválený rozpočet ve výši 0 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

280   
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22 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „Stavba I/27 přeložka 
Klatovy - 1. stavba - navýšení nákladů na stavbě" do rozpočtu města 
pro rok 2024 (celkové náklady 17 474 tis. Kč vč. DPH, již v rozpočtu 

13 774 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů, čerpání rozpočtové rezervy 
města a její převod do výdajů KAP 6 - Hospodářský odbor MěÚ 

  3 700 

23 

Přijetí investiční dotace od ministerstva vnitra na „Pořízení nové 
cisternové automobilové stříkačky z rámcové dohody pro JSDHO 
Klatovy", (celkové náklady 10 550 tis. Kč, dotace z Plzeňského kraje 
v roce 2023 ve výši 500 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů, zvýšení 
rozpočtové rezervy města KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ  

4 000   

24 

Přijetí investiční dotace od ministerstva vnitra na „Pořízení nové 
cisternové automobilové stříkačky z rámcové dohody pro JSDHO 
Luby", (celkové náklady 10 800 tis. Kč, dotace z Plzeňského kraje v 
roce 2023 ve výši 500 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů, zvýšení 
rozpočtové rezervy města KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ  

4 000   

25 

Zařazení přijetí příspěvků občanů Klatovy, Puškinova ulice na 
veřejnou část vodovodních a kanalizačních přípojek v roce 2024, 
zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, 
Fond vodohospodářský 

104 104 

26 

Navýšení rozpočtu příjmů a výdajů z pronájmu ostatních nemovitých 
věcí a jejích částí, Peněžní fondy města, Vodohospodářský fond 
(schválený rozpočet ve výši 64 520 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů a 
výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, Vodohospodářský fond 

9 345 7 723 

27 

Doplatek dlužného nájemného za rok 2023 v rámci 
Vodohospodářského fondu ve výši 43.298,6 tis. Kč, Peněžní fondy 
města, Vodohospodářský fond (schválený rozpočet ve výši 
64 520 tis.  Kč), zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní 
fondy města, Vodohospodářský fond 

43 299 43 299 

28 

Navýšení rozpočtu příjmů a výdajů z pronájmu nebo pachtu ostat. 
nemovit. věcí a jejich částí, Peněžní fondy města, Fond dešťové 
kanalizace (schválený rozpočet ve výši 1 410 tis. Kč (vč. DPH)), 
zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, 
Fond dešťové kanalizace 

74 61 

29 

Navýšení rozpočtu příjmů a výdajů u Vodohospodářského fondu na 
KAP 13 pro rok 2024 z důvodu zvýšení fakturovaných úroků 
z poskytnuté dlouhodobé zálohy (schválený rozpočet ve výši 670 tis. 
Kč), zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, 
Vodohospodářský fond 

28 28 

30 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „Výstavba hasičské 
zbrojnice Štěpánovice" do rozpočtu města pro rok 2024 (celkové 
náklady 15 409 tis. Kč vč. DPH, již v rozpočtu 15 000 tis. Kč) a příslib 

dotace 5 740 tis. Kč, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 3 Odbor rozvoje 
města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města  

  409 

31 

Přijetí dotace od ministerstva vnitra na akci „Výstavba hasičské 
zbrojnice Štěpánovice", (celkové předpokládané náklady 
15 409 tis. Kč, dotace z Plzeňského kraje v roce 2023 ve výši 2 296 tis. 
Kč), zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města 
MěÚ   

3 444 0 
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32 

Zařazení investiční akce „Kaple - Křížová cesta" do rozpočtu města 
pro rok 2024 (celkové náklady 609 tis. Kč vč. DPH), zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 3 Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 
města  

  568 

33 

Zařazení investiční akce „Demolice objektu - Mírovka" do rozpočtu 
města pro rok 2024 (celkové náklady 615 tis. Kč vč. DPH), zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 3 Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města  

  615 

34 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „Chráněné bydlení 
Klatovy" do rozpočtu města pro rok 2024 (celkové náklady 841 tis. Kč 
vč. DPH, již v rozpočtu 651 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 3 
Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města  

  190 

35 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „PD Rekonstrukce 

dvorního traktu čp. 66/I" do rozpočtu města pro rok 2024 (celkové 
náklady 1 187 tis. Kč vč. DPH, již v rozpočtu 728 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 3 Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města 

  459 

36 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „PD Svatov. lom-areál 
lomečky KT" do rozpočtu města pro rok 2024 (celkové náklady 
805 tis. Kč vč. DPH, již v rozpočtu 154 tis. Kč), zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 3 Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 

města  

  651 

37 

Zařazení investiční akce „Rozvoj infrastruktury cestovního ruchu 
v Klatovech - adaptace objektu čp. 59" do rozpočtu města pro rok 
2024 (celkové náklady 11 400 tis. Kč vč DPH), zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 3 Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 
města  

  11 400 

38 

Zařazení investiční akce „Přestupní terminál veřejné dopravy 
v Klatovech" - podíl města Klatovy na investici do rozpočtu města pro 
rok 2024, zvýšení rozpočtu kapitoly 6 - Hospodářský odbor, čerpání 
rozpočtové rezervy města. 

  19 640 

  Čerpání rozpočtové rezervy města celkem   101 138 

  ZŮSTATEK ROZPOČTOVÉ REZERVY MĚSTA 2024   309 393 

 
Příloha: úprava závazného ukazatele Limit na platy pro r. 2024 
 
Návrh na usnesení 
1) Zastupitelstvo města schválilo rozpočtové opatření č. 2/2024.  
2) Zastupitelstvo města schválilo změnu závazného ukazatele Limit na platy pro rok 

2024.  
 
Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
6.  SCHVÁLENÍ FINANCOVÁNÍ AKCE „ROZVOJ INFRASTRUKTURY CESTOVNÍHO 
RUCHU V KLATOVECH – ADAPTACE OBJEKTU čp. 59“ 
 
Na posledním zasedání RM 22.01.2024 byla projednána zpráva o dotační možnosti 
MMR ČR, podprogram „Rozvoj základní a doprovodné infrastruktury cestovního 
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ruchu“ pro rok 2024 na akci „Rozvoj infrastruktury cestovního ruchu v Klatovech – 
adaptace objektu čp. 59“. 
Na základě předložených informací RM souhlasila s přípravou žádosti o dotaci. 
Dle dotačních podmínek musí být k žádosti o dotaci doloženo mj. usnesení 
zastupitelstva obsahující text vyjadřující „souhlas s realizací a financováním akce“. 
 
Předmět projektu 
Jde o kompletní rekonstrukci stávajícího objektu na stp.č. 6139 ve vlastnictví města 
Klatovy, který je v současné době bez využití, dříve sloužil jako objekt pro obchod. 
Nově bude objekt sloužit jako veřejné WC a úschovna kol.   
Prostor WC bude provozně rozdělen na dámské a pánské toalety a sprchy, ve střední 
části dispozice pak bude prostor pro obsluhu, resp. úklidový personál, který tak bude 
mít ideální přístup do obou částí provozu. Jednotlivé provozy se tak nebudou křížit. 
Vstupní hala bude přístupná po přiložení zakoupené čipové karty u vstupu ke čtečce. 
Prostor úschovny kol bude otevřeným prostorem (jen částečně dělený střední 
příčkou). Celý prostor bude monitorován kamerovým systémem. Odstavení kol bude 
umožněno v elektronicky uzamykatelných stáních, odložení menších zavazadel bude 
zajištěno v úschovných skříňkách na časový spínač.  
Jedná se o objekt přistavěný k městským hradbám s jedním nadzemním podlažím, 
objekt je nebytového typu. Projektová dokumentace rekonstrukce stavby byla 
konzultována s NPÚ, na stavbu je vydáno stavební povolení. 
   
Termín realizace akce:  11/2024–5/2025.  
Předpokládané financování dle dotačních podmínek: 
Celkové výdaje projektu vč. DPH  11.337.858,51 Kč vč. DPH 
z toho  - nezpůsobilé výdaje 1.967.727,51 Kč 
  (výše DPH ze způsobilých výdajů) 
 - způsobilé výdaje  9.097.214,00 Kč vč. DPH 
  (realizace, rozpočet z 4/2023) 
    272.917,00 Kč 
 (povinný marketing/propagace výstupu projektu ve výši 3 % způsobilých výdajů) 
Dotace (50 % ZV) 4.685.065,50 Kč  
Podíl města 6.652.793,01 Kč  
Na základě výsledku VZ bude financování upraveno. 
 
Způsob financování: akce není zařazena v rozpočtu města, je předmětem RO 2/2024.  
 
Pozn.: výsledky o schválení dotace budou zveřejněny nejpozději v 5/2024. V případě, 
že bude projekt schválen, bude následně RM předložena zpráva pro vyhlášení 
zadávacího řízení. 
 
Rada města doporučila ZM schválit podání žádosti o dotaci a realizaci akce „Rozvoj 
infrastruktury cestovního ruchu v Klatovech – adaptace objektu čp. 59“ v termínu 
11/2024–5/2025 v případě, že dotace bude poskytnuta. Dále doporučila ZM schválit 
zařazení akce do rozpočtu města pro rok 2024. 
 
Návrh na usnesení: 
1) Zastupitelstvo města schválilo realizaci projektu „Rozvoj infrastruktury cestovního 

ruchu v Klatovech – adaptace objektu čp. 59“ v termínu 11/2024–5/2025 
s celkovými předpokládanými náklady ve výši cca 11,4 mil. Kč vč. DPH za 



 

12 

 
 

předpokladu, že na realizaci bude poskytnuta dotace z Národního programu 
podpory cestovního ruchu v regionech, podprogram „Rozvoj základní a 
doprovodné infrastruktury cestovního ruchu“ pro rok 2024.  

2) Zastupitelstvo města schválilo dofinancování projektu „Rozvoj infrastruktury 
cestovního ruchu v Klatovech – adaptace objektu čp. 59“ z vlastních zdrojů 
v minimální výši 50 % uznatelných nákladů, tj. min. 4.653 tis. Kč a plné výši 
nákladů neuznatelných. 

 
Ing. Nový, MBA – neviděli jsme žádný výstup z té soutěže, netušíme, co je tam 
plánováno. Dotaz – zda ta myšlenka, která je tady, nekoliduje s tím, co se plánuje 
v budově kousek vedle? 
 
Ing. Chroust – nekoliduje, tento projekt by byl realizačně rychlejší a mohl by sloužit 
jako základna, aby se pak pokračovalo dál. 
 
Ing. arch. Kováříková – za mě to také nekoliduje. Jsou to prostory, které jsou 
společné, ale zároveň ty funkce mají být oddělené.  
 
Pan starosta – jsou to dva naprosto solitérní objekty vzdálené od sebe 150 metrů. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
7.  ZMĚNA  VYHLÁŠKY  O  MÍSTNÍCH  POPLATCÍCH 
 
Z iniciativy rady města byla připravena úprava platné vyhlášky o místních poplatcích 
v bodě týkajícím se poplatku za užívání veřejného prostranství pro umístění lunaparků 
(pouťových atrakcí), který je aktuálně 1 Kč/m2/den. 
Následně, po dalším projednání a porovnání se sazbami uvedeného poplatku v jiných 
obcích, rada města doporučuje zastupitelstvu schválit navýšení poplatku za užívání 
veřejného prostranství pro umístění lunaparků a podobných atrakcí nebo pro potřeby 
filmových a televizních děl a pro umístění cirkusů na 2,00 Kč/m2/den. 
Formálně je tak nutné stávající bod 13.10 rozdělit, pro kulturní a sportovní akce 
zůstane sazba 1 Kč/m2/den a v novém bodě 13.11 bude upravena sazba za užívání 
veřejného prostranství pro umístění lunaparků a podobných atrakcí nebo pro potřeby 
filmových a televizních děl a pro umístění cirkusů.  Maximální sazba dle zákona je 100 
Kč/m2/den. 
 
S účinností od 01.01.2024 se mění znění zákona o místních poplatcích, proto mu 
přizpůsobujeme ustanovení vyhlášky upravující vymezení poplatníků u poplatku 
z pobytu a společné ustanovení pro výběr poplatků.  
 
Přílohy: platné znění vyhlášky s vyznačením změn 

 návrh nové vyhlášky 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo Obecně závaznou vyhlášku města Klatov, kterou se 
mění obecně závazná vyhláška č. 4/2019, o místních poplatcích, ve znění obecně 
závazných vyhlášek č. 1/2021 a 2/2023, v předloženém znění. 
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Mgr. Pavlas, Ph.D. – lunaparky, cirkusy a pouťové atrakce – je to právní definice? 
 
Pan starosta – ano. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 

 
8. ZMĚNA VYHLÁŠKY O POHYBU PSŮ A JINÝCH ZVÍŘAT NA VEŘEJNÝCH 
PROSTRANSTVÍCH 
 
Odbor dozoru a kontroly ministerstva vnitra vyzval město Klatovy k úpravě 
současného znění vyhlášky upravující pohyb psů a jiných zvířat na veřejných 
prostranstvích. 
Aktuálně je tato oblast upravena vyhláškou č. 3/2005 (ve znění úprav provedených 
vyhláškami č. 1/2006 a 3/2006). Dozorový orgán požaduje:  
 vypustit hřbitov z vyjmenovaných míst, kde je zakázán vstup zvířat, neboť hřbitov 

není veřejným prostranstvím (má vlastní řád, jeho porušení je přestupkem podle 
ust. § 5 odst. 1 písm. i) zákona č. 251/2016 Sb., o některých přestupcích), 

 upravit znění čl. 5 tak, aby bylo zřejmé, že v něm uvedené osoby mají výjimku 
z vyhlášky pouze ve vztahu k povinnostem upravujícím pohyb psů, nikoli co se týče 
povinnosti odstraňování případného znečištění. 

Ostatní ustanovení vyhlášky zůstávají beze změn.  
 
Přílohy: platné znění vyhlášky s vyznačením změn 
 návrh nové vyhlášky 
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo Obecně závaznou vyhlášku města Klatov, kterou se 
mění obecně závazná vyhláška č. 3/2005, o pohybu psů a jiných zvířat na veřejných 
prostranstvích k zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku, ve znění 
vyhlášek č. 1/2006 a 3/2006, v předloženém znění. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
9.  OBECNĚ  ZÁVAZNÁ  VYHLÁŠKA  O  NOČNÍM  KLIDU 

 
Na základě žádostí pořadatelů akcí předkládám návrh akcí pro r. 2024, které 
pořadatelé chtějí v letošním roce zrealizovat a zkrátit přitom dobu nočního klidu.  
 
Dle metodiky MVČR by měly obce zkracování doby nočního klidu omezovat pouze na 
výjimečné případy a mělo by se tedy jednat jen o několik dní v roce. Za výjimečný 
případ je nutno považovat takovou událost, kdy je zájem na dodržení obecně závazné 
doby nočního klidu převážen zájmem na udržení místních tradic a upevňování 
mezilidských vazeb skrze hlasité noční aktivity.  
Vzhledem k zásadním změnám ve vyhlášce navrhuji zrušit stávající vyhlášku 
(č. 3/2023) a schválit vyhlášku novou. 
 
Rada města doporučila zastupitelstvu schválit obecně závaznou vyhlášku. 
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Příloha: návrh novely vyhlášky, kalendářní přehled 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
10.  DISKUSE 
 
RNDr. Vágnerová – přechod v Puškinově ulici – děkuji za to vyjádření. Pochopila 
jsem, že správce komunikace opravdu nesouhlasí se zřízením přechodu. Ale spíš 
dávám otázku: jestli bychom jako město neměli hledat jinou možnost úpravy pohybu 
chodců v tom místě? Podle toho, co nám tady napsali, bychom měli zrušit všechny 
přechody před školami a školkami, to se mi opravdu nezdá. Tady v tom místě za 
posledních deset let vzrostl enormně počet chodců, počet dětí i s revitalizací 
Mercandinových sadů se velmi zvýšil pohyb osob, narážím i na cyklisty. Nedávám to 
jako úkol, spíš nastoluji otázku, jestli by nebyla možnost zamyslet se nad jinou 
úpravou pohybu chodců v daném místě, potažmo cyklistů? 
 
Pan starosta – nejsou to pouze správci komunikace, ale hlavní slovo tam má dopravní 
policie. Je to na zamyšlenou hospodářského a dopravního odboru, jestli by tam 
dokázali navrhnout nějakou změnu v pohybu chodců. 
 
Ing. Chroust – Josefinum – ve Zpravodaji bude podrobně zveřejněno, jak se umístily 
jednotlivé týmy. Prvním je ateliér A69, druhý je ateliér Kuba&Pilař a třetí je ateliér 
Chalupa. Připravíme veřejnou prezentaci návrhů, které jsme dostali.  
 
P. Fiala – prostranství v Gorkého ulici po bývalé Větrovně – jaký je stav? 
 
Ing. Chroust – v této chvíli jsou dvě firmy, které by měly o to zájem. Původní záměr je 
„vyprovokovat“ řekněme určitou soutěž, která bude mít více partnerů, a tak ještě 
podnítit dva tři kupce. Pokud by byli jenom dva, tak asi to původní řešení není úplně 
vhodné. 
 
P. Fiala – nějaký časový harmonogram? 
 
Ing. Chroust – předpokládám první pololetí letošního roku. 
 
Ing. arch. Kováříková – záleží na tom, kolik firem se přihlásí, to je stěžejní.  
 
P. Fiala – ale tam byl nějaký časový harmonogram už tehdy. 
 
Ing. arch. Kováříková – harmonogram je na webových stránkách města, do roka by 
bylo schopné to zrealizovat. Město dalo zadání, co by tam chtělo a zároveň je zadání 
doplňováno od investorů, na tom je to celé postavené. Toto je vhodný způsob, jakým 
ve městě stavět a vytvářet dialog mezi investorem a městem. Teď aktuálně sháníme 
investory, kteří by o to měli zájem, se kterými bychom mohli soutěž otevřít. 
 
P. Fiala – projekt je de facto vybraný? 
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Ing. arch. Kováříková – projekt se bude tvořit. 
 
P. Fiala – záměr je vybraný, hledáme firmu? 
 
Ing. arch. Kováříková – ne, jsme na začátku. Město dalo zadání, co by tam chtělo, 
bude se hledat ta forma, ta architektura se bude hledat dohromady s investory. 
 
P. Fiala – já se ptám, jak dlouho budete hledat? Deset let? Tam byl časový 
harmonogram, do kdy to má všechno proběhnout 
 
Mgr. Pavlas, Ph.D. – možná bude dobré, když pan Fiala se zeptá po zastupitelstvu, 
která položka harmonogramu je nějakým způsobem pozdě nebo špatně. 
 
Pan starosta – chápu Váš dotaz, které položky by se to mělo týkat. 
 
P. Fiala – mám druhý dotaz, je to dotaz, který tady už padl od JUDr. Štancla asi před 
rokem – došlo k rozšíření vedení města o jednoho místostarostu a pan doktor se zde 
ptal, jaká bude náplň nového místostarosty. Já se ptám znovu, jaká je náplň, jaký je 
skutečný úvazek a jestli to má nějaký pozitivní vliv pro město? Já se s tím moc 
neztotožňuji.  
 
Bc. Strolený – moje náplň jako místostarosty je provozní vedení, případně finanční 
vedení všech našich příspěvkových organizací, současně jsem v dozorčí radě 
Pošumavské odpadové. Mám na starosti životní prostředí. Co se týká úvazku – jako 
neuvolněný jsem tady pravidelně každé úterý 8 hodin, pokud je to nutné, jsem tady i 
ostatní dny. 
 
P. Fiala – to, co jste říkal, tak na ostatní místostarosty skoro nic nezbylo. Zdá se mi, že 
úvazek 32 hodin měsíčně za nadprůměrný plat je málo. Mluvil jsem s některými lidmi 
z organizací, nezaznamenal jsem, že byste je nějak často navštěvoval, nebo že by byl 
nějaký přínos.  
 
Pan starosta – musím říct, že mně i panu místostarostovi Chroustovi se uvolnily tím 
ruce, směrem k Technickým službám, Odpadovému hospodářství, kterým jsme se 
věnovali velmi intenzivně.  
 
Ing. Chroust – za konstrukci projektu Větrovna zaslouží pochvalu paní architektka, 
protože v tom nechala velké množství práce, projekt je dobře promyšlený. Jen se teď 
potkáváme s tím, že úrokové sazby jsou vysoko, investoři zvažují své možnosti. Spojí 
se developer s architektem a městu předloží studii, vizi, co by tam chtěli postavit. Vize 
se stane závaznou a město bude vědět, co tam vznikne.  
 
Ing. Nový, MBA – strategie komunikace města – bylo přislíbeno panem starostou, že 
bude projednáno příště. Chtěl bych se ujistit u Ing. Kříže, že platí časový itinerář, že 
v únoru se pokračuje dál. 
 
Ing. Kříž – určitě, udělám k tomu i další jednání, průběžně připravujeme nové webové 
stránky. Všichni jste strategii dostali ode mne e-mailem, příště bude projednána. Budu 
rád za případné připomínky, abychom to mohli ještě zohlednit. 
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Pan starosta – další jednání zastupitelstva se uskuteční 23.04.2024. 
 
11.  ZÁVĚR 
 
S návrhem na usnesení tak, jak jej zpracovala návrhová komise, seznámil přítomné 
člen návrhové komise doc. Čerba, Ph.D. 
 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM – zastupitelstvo města vzalo na vědomí 
usnesení z 9. zasedání ZM.  
 
 
Písemné znění usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
V 19:45 hodin starosta města Mgr. Rudolf Salvetr ukončil 9. zasedání Zastupitelstva 
města Klatov.  
 
Ze zasedání zastupitelstva města byl pořízen zvukový záznam. 
 
 
Zapsala: Burešová 

 
 
 
 Starosta města: 
 
 
 
 Ověřovatelé: 
 
 
 
 



  Počet stran: 31 

 

 

 

 
 

Z Á P I S  č.  10 
 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Klatov konaného dne 
23.04.2024 v 19:00 hodin v refektáři jezuitské koleje 

v Klatovech 
 

 
 
Přítomno: 26 členů ZM (v 19:06 h se dostavil p. Fiala) 
 
Omluveni:  Ing. Ridzoň 
 
 
Přítomno občanů: 32 
 

 
 

Program:  

Zahájení jednání Zastupitelstva města Klatov  
1) Kontrola plnění úkolů 
2) Návrhy na majetkoprávní úkony 
3) Návrh na podání žádosti o dotaci na akci „Stavební úpravy střešní krytiny zimního 

stadionu v Klatovech" 
4) Závěrečný účet města za rok 2023, zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření 

města za rok 2023, účetní závěrka města za rok 2023 
5) Rozpočtové opatření č. 3/2024  
6) Dotace nad 50.000 Kč v jednotlivém případě 
7) Zlatý fond – úprava podmínek čerpání fondu 
8) Rozšíření pověření rady města prováděním rozpočtových opatření 
9) Návrh na navýšení vkladu města do společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o. 
10) Komunikační strategie města 
11) Diskuse 
12) Závěr  
 
 
 
 
 
 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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ZAHÁJENÍ  JEDNÁNÍ 
 
Jednání Zastupitelstva města Klatov zahájil a jednání řídil starosta města Mgr. Rudolf 
Salvetr, který konstatoval, že jednání bylo svoláno pozvánkou ze dne 17.04.2024 ve 
smyslu zákona o obcích a je usnášeníschopné ve všech bodech jednání, neboť při 
zahájení jednání je přítomno 25 členů zastupitelstva města.  
 
Pan starosta upozornil přítomné, že jednání zastupitelstva města je přenášeno on-line. 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
 
 
Pan starosta vyzval ověřovatele minulého zápisu, aby se k zápisu vyjádřili: Ing. Nový, 
MBA i Mgr. Pleticha zápis podepsali a souhlasí. 
 
Novými ověřovateli zápisu byli starostou navrženi: MUDr. Kuneš a p. Pošefka. 
 
Hlasování – MUDr. Kuneš: pro se vyslovilo 24 členů, 1 člen se zdržel hlasování – 
MUDr. Kuneš byl zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
Hlasování – p. Pošefka: pro se vyslovilo 24 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
p. Pošefka byl zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
 
Starosta města navrhl návrhovou komisi ve složení: MUDr. Chroust, Ing. Pohanka a 
Ing. Pošarová.  
 
Hlasování – MUDr. Chroust: pro se vyslovilo 25 členů ZM – MUDr. Chroust byl 
zvolen členem návrhové komise. 
 
Hlasování – Ing. Pohanka: pro se vyslovilo 24 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
Ing. Pohanka byl zvolen členem návrhové komise. 
 
Hlasování – Ing. Pošarová: pro se vyslovilo 24 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování 
– Ing. Pošarová byla zvolena členkou návrhové komise. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné se způsobem jednání a konstatoval, že se bude 
diskutovat o každém bodu zvlášť, jak to bývá obvyklé, týká se i veřejnosti po ukončení 
diskuse zastupitelů.  
Hlasování: pro se vyslovilo 25 členů ZM – způsob jednání byl schválen. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem. Dal o programu hlasovat. 
Hlasování: pro se vyslovilo 25 členů ZM – program jednání byl schválen. 
 
 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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1.  KONTROLA  PLNĚNÍ  ÚKOLŮ 
 
S kontrolou plnění úkolů z 9. zasedání ZM konaného 13.02.2024 seznámil přítomné 
pan starosta. Písemné vypracování kontroly plnění je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 25 členů ZM – zastupitelstvo města vzalo na vědomí 
kontrolu plnění úkolů z 9. zasedání ZM.  
 
 
2.  NÁVRHY  NA  MAJETKOPRÁVNÍ  ÚKONY 
 
Část A – definitivní schválení majetkoprávních úkonů  
 
Majetkoprávní úkony, jejichž záměr schválilo zastupitelstvo města 13.02.2024, byly 
zveřejněny ve dnech 21.02.2024 až 08.03.2024 a nebyly k nim doručeny námitky. 
 
1) Prodej částí obecní pp. č. 3631 v k.ú. Klatovy o celkové výměře cca 1 000 m2 za 

kupní cenu 264,00 Kč/m2 bez DPH (DPH nebude účtováno), tj. celkem cca 
264.000,00 Kč, do vlastnictví vlastníků zahrad na pp.č. 2807/29, 2807/28, 
2807/27, 2807/26, 2807/25, 2807/24, 2807/23, 2807/22, 2807/21, 2807/20, 
2807/19, 2807/18, 2807/17, 2807/16, 2807/15, 2807/14 a 2807/13 v k.ú. Klatovy 

 
 Pan starosta – u tohoto záměru nebudu hlasovat, stejně tak jako tomu bylo 

minule. 
 
 Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování a 1 člen 

(Mgr. Salvetr) nehlasoval – úkon č. 1 byl schválen. 
 

Majetkoprávní úkony, jejichž záměr schválila rada města 18.03.2024, není povinnost 
zveřejňovat záměr. 
 
2) NOVÝ ÚKON – výkup pozemku (Klatovy, ul. Voříškova, Podhůrecká)  
 k.ú. Klatovy – část pp.č. 1337/4, vlastník: . , , 

, výměra cca 11 m2. 
 ZP nebyl zadán, smluvní cena 50,00 Kč/m2, celkem cca 550,00 Kč bez DPH 

(DPH nebude účtováno). 
 Město Klatovy má na části soukromého pozemku umístěn chodník a požádalo 

vlastníka pozemku o odkoupení části v rozsahu cca 11 m2, aby došlo ke sloučení 
vlastnictví pozemku a stavby. Vlastník pozemku souhlasí. 
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 Rada města doporučila ZM schválit výkup pozemku.  
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o výkupu části pozemku pp.č. 1337/4 v k.ú. 
Klatovy o výměře cca 11 m2 od . , , , za 
cenu smluvní 50,00 Kč/m2, celkem cca 550,00 Kč bez DPH, do majetku města. 
 

3) NOVÝ ÚKON – výkup pozemku (Klatovy, ul. Voříškova, Podhůrecká)  
k.ú. Klatovy – část pp.č. 1338/5, vlastník: MUDr. Miloslav Görner, Podhůrecká 
369, Klatovy,

výměra cca 8 m2. 
ZP nebyl zadán, smluvní cena 50,00 Kč/m2, celkem cca 400,00 Kč bez DPH 
(DPH nebude účtováno). 

 Město Klatovy má na části soukromého pozemku umístěn chodník a požádalo 
vlastníky pozemku o odkoupení části v rozsahu cca 8 m2, aby došlo ke sloučení 
vlastnictví pozemku a stavby. Vlastníci pozemku souhlasí. 
Rada města doporučila ZM schválit výkup pozemku.  
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o výkupu části pozemku pp.č. 1338/5 v k.ú. 
Klatovy o výměře cca 8 m2 od 

p. Klatovy, za cenu smluvní 50,00 Kč/m2, celkem cca 
400,00 Kč bez DPH, do majetku města Klatovy. 

 Hlasování – úkon č. 2 a 3: pro se vyslovilo 24 členů ZM, 1 člen se zdržel 
hlasování – úkony č. 2 a 3 byly schváleny. 

 
V tuto chvíli se dostavil p. Fiala – počet zastupitelů se zvýšil na 26. 
 
Část B – záměry majetkoprávních úkonů  
 
1) Prodej obecního pozemku (Luby, pod kostelem)  
  k.ú. Luby – část pp.č. 98/10, žadatel: . , , , zast. 

Mgr. Michalem Vondrašem, výměra cca 36 m2. 
 ZP nebyl zadán, smluvní cena 500,00 Kč/m2, obdobný prodej – v r. 2022 prodej 

sousednímu vlastníkovi parcely Mgr. Vondrašovi za cenu 500,00 Kč/m2.  
 Vlastník stavební parcely pp.č. 98/12 v k.ú. Luby žádá o odprodej části 

sousedního obecního pozemku z důvodu rozšíření stavební parcely a pro 
zarovnání hranic se sousedním soukromým pozemkem. Pro možnou obslužnou 
komunikaci na pozemku pp.č. 98/10 v k.ú. Luby zajišťující příjezd k více 
nemovitostem zůstane koridor o šířce min. 8 m.  

 Rada města doporučila ZM schválit prodej části obecního pozemku. Osadní 
výbor souhlasil s prodejem pozemku. 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji části pp.č. 98/10 o výměře cca 36 m2 
v k.ú. Luby za cenu smluvní 500,00 Kč/m2, celkem cca 18.000,00 Kč bez DPH, 
do vlastnictví . , , . 
 
JUDr. Štancl – já jsem chtěl u těchto úkonů říci, že se vesměs zdržím hlasování 
tam, kde jde o situace, kdy město prodává někomu, považuji ty ceny za 
neadekvátní, nízké. U předchozích úkonů jsem se zdržel, protože při tvorbě těch 
úkonů jsem tady nebyl, čili jsem se k nim dnes nechtěl vyjadřovat.  



5 

 
 

 
Pan starosta – tady ta cena vychází z toho, co zastupitelstvo prodalo sousedovi 
ve stejné lokalitě, jsou to parcely vedle sebe. 
 

 Hlasování: pro se vyslovilo 25 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – usnesení 
bylo schváleno. 

 
 
2) Prodej obecního pozemku (Luby, u přejezdu)  
 k.ú. Luby – část pp.č. 813/1, žadatel: , , , 

výměra cca 35 m2. 
 ZP nebyl zadán, smluvní cena 500,00 Kč/m2 bez DPH (DPH nebude účtováno), 

obdobný prodej v lokalitě (v r. 2022 Mgr. Vondraš). 
 Vlastník pozemku stp.č. 36 v k.ú. Luby žádá o prodej části obecního pozemku 

z důvodu zarovnání hranice jeho pozemku. Na části požadovaného obecního 
pozemku se nachází sloup VO a studna. 

 Rada města doporučila ZM schválit prodej dle stanoviska OV. Osadní výbor 
doporučil prodej jen části požadovaného pozemku cca 16 m2 bez části pozemku 
se sloupem a studnou. 
Návrh na usnesení 

 Zastupitelstvo města rozhodlo o:  
a) prodeji části pp.č. 813/1 o výměře cca 35 m2 v k.ú. Luby za cenu smluvní 

500,00 Kč/m2, celkem cca 17.500,00 Kč bez DPH, do vlastnictví  
, , , 

nebo 
b) prodeji části pp.č. 813/1 o výměře cca 16 m2 v k.ú. Luby za cenu smluvní 

500,00 Kč/m2, celkem cca 8.000,00 Kč bez DPH, do vlastnictví  
, , . 

 Hlasování a): pro se vyslovil 1 člen ZM, proti bylo 12 členů a 13 členů se zdrželo 
hlasování – prodej části pp.č. 813/1 o výměře cca 35 m2 v k.ú. Luby nebyl 
schválen. 

 
 Hlasování b): pro se vyslovilo 25 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – prodej 

části pp.č. 813/1 o výměře cca 16 m2 v k.ú. Luby byl schválen. 
 
 
3) Prodej části obecního pozemku (zahrádky u městských lázní) 
 k.ú. Klatovy – části pp.č. 1361/1, žadatel: . , , 

, výměra cca 101 m2. 
 ZP nebyl zadán, obdobný prodej pozemku u zahrádek Harfa 264,00 Kč/m2 bez 

DPH (DPH nebude účtováno) na základě ZP z r. 2023. 
 Žadatel jako vlastník zahrádky (zdědil v r. 2023) v blízkosti cesty u podchodu pod 

žel. tratí žádá o prodej zaplocené části obecního pozemku z důvodu uvedení do 
souladu se skutečným stavem.  

 Rada města doporučila ZM schválit prodej části obecního pozemku. 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji části obecní pp.č. 1361/1 v k.ú. Klatovy 
o celkové výměře cca 101 m2 za cenu smluvní 264,00 Kč/m2, celkem cca 
26.664,00 Kč bez DPH, do vlastnictví . , , 

. 
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 Hlasování: pro se vyslovilo 21 členů ZM, 5 členů se zdrželo hlasování – 
usnesení bylo schváleno. 

 
 
4) Prodej částí obecního pozemku (ul. Domažlická) 
 k.ú. Klatovy – části pp.č. 4073, žadatel: . , . , 

, výměra cca 780 m2. 
Cena dle ZP 1.200,00 Kč/m2 bez DPH (DPH nebude účtováno).  

 Žadatel jako vlastník objektu čp. 800 (býv. Telekom) žádá o prodej částí 
obecního pozemku z důvodu zarovnání hranic a rozšíření vlastních pozemků. Na 
části pozemku – plochu mezi objektem čp. 800 a objektem čp. 870 (Penny) bude 
zřízeno věcné břemene průchodu pro pěší. 

 Rada města doporučila ZM schválit prodej částí obecního pozemku se zřízením 
VB na části pozemku ve prospěch města. 
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji částí obecní pp.č. 4073 v k.ú. Klatovy 
o celkové výměře cca 780 m2 za kupní cenu 1.200,00 Kč/m2, celkem cca 
936.000,00 Kč bez DPH, do vlastnictví . , . , 

, se zřízením práva věcného břemene ve prospěch prodávajícího města 
Klatovy na části pp.č. 4073 mezi objektem čp. 800 a objektem čp. 870 pro 
zajištění neomezeného průchodu pro pěší. 
 
Ing. Nejdl – jsem žadatelem, takže jsem ve střetu zájmů a nebudu se účastnit 
tohoto hlasování. 
 

 Hlasování: pro se vyslovilo 23 členů ZM, 2 členové se zdrželi hlasování a 1 člen 
(Ing. Nejdl) nehlasoval – usnesení bylo schváleno. 

 
 
5) Prodej obecních pozemků (Habartice)  
 k.ú. Habartice u Obytců – pp.č. 830 a část stp.č. 4, žadatel: , 

Habartice 4, Klatovy, výměra cca 49 m2 (pp.č. 830 a část stp.č. 4). 
Cena dle ZP zjištěná 359,90 Kč/m2, celkem cca 17.635,10 Kč, dle ZP obvyklá 
500,00 Kč/m2, celkem cca 24.500,00 Kč. 

  Vlastníci sousedních nemovitostí žádají o prodej obecních pozemků, které 
dlouhodobě užívají a přímo navazují na jejich pozemky.  

 Rada města doporučila ZM schválit prodej pozemků. Osadní výbor souhlasil 
s prodejem pozemků.  
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pp.č. 830 a části stp.č. 4 o celkové 
výměře cca 49 m2 v k.ú. Habartice u Obytců za cenu obvyklou dle ZP ve výši 
500,00 Kč/m2, celkem cca 24.500,00 Kč bez DPH, do vlastnictví  

, , . 
 Hlasování: pro se vyslovilo 25 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – usnesení 

bylo schváleno. 
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3. NÁVRH NA PODÁNÍ ŽÁDOSTI O DOTACI NA AKCI „STAVEBNÍ ÚPRAVY 
STŘEŠNÍ KRYTINY ZIMNÍHO STADIONU V KLATOVECH" 
 
Dne 03.10.2023 schválilo zastupitelstvo města použití finančních prostředků 
z rozpočtu města pro financování podílu města na projekt „Stavební úpravy střešní 
krytiny zimního stadionu v Klatovech" v min. výši 30 % uznatelných nákladů projektu a 
dofinancování do celkových nákladů akce, v souladu s výzvou NSA 12/2023 
REGIONY ÚSC, SK/TJ – investice nad 10 mil. Kč. Žádost o poskytnutí dotace byla 
zamítnuta Rozhodnutím NSA z 20.03.2024. Vzhledem k tomu, že počet bodů naší 
žádosti byl nižší než počet bodů posledního projektu v pořadí před vyčerpáním 
alokace, neprovedla NSA formální ani věcné hodnocení projektu žadatele. 
 
Národní sportovní agentura vyhlásila 15.03.2024 novou výzvu č. 06/2024 – REGIONY 
2024 - Investice nad 10 mil. Kč – technické zhodnocení. Tato výzva se týká 
sportovních zařízení místního významu na území České republiky vč. vybudování 
bezbariérových přístupů do takových zařízení. 
 

V rámci uvedeného dotačního titulu může město žádat opětovně o dotaci na stavební 
úpravy střešní krytiny, kdy dojde k úplnému vybourání stávajícího střešního pláště 
(souvrství asfaltových pásů, polystyren, dřevěné palubky, rošt z dřevěných trámů), 
k opískování a novému nátěru ocelové konstrukce a nahrazení novým střešním 
pláštěm (trapézové plechy, asfaltový pás, tepelná izolace z minerální vaty a 
polystyrenu a vrchní hydroizolační fólie z PVC). 
 
Základní podmínky dotačního programu 
Výše dotace: 70 % celkových způsobilých výdajů, min. 7 mil. Kč, max. 30 mil. Kč. 
Termín pro podání žádostí: do 02.05.2024, 12 h. 
Datum ukončení realizace projektu: max. 30.06.2027. 
Udržitelnost: 10 let od data ukončení realizace akce, po tuto dobu musí být využíván 
ke sportovní činnosti a konkrétnímu účelu poskytnuté dotace. 
 
Každý žadatel (a rekonstruované sportovní zařízení) musí být zapsán v Rejstříku 
sportu. Každý žadatel může podat jednu žádost na jedno sportovní zařízení.  
Povinná finanční spoluúčast je nejméně 30 % z celkových způsobilých výdajů.  
 
Maximální bodové ohodnocení je 80 bodů. K dosažení je třeba doložit uzavřenou a 
oboustranně podepsanou smlouvu o dílo se zhotovitelem stavby (10 bodů), 
uveřejněnou v registru smluv – tu my nemáme. Naše žádost dosáhne max. 70 bodů.  
 
Předpokládaný termín realizace akce: 05/2025-06/2027. 
 
Předpokládané financování 
Celkové výdaje projektu  53.524.537,36 Kč bez DPH  
Z toho nezpůsobilé výdaje   4.733.840,00 Kč  
 (vedl. rozpočtové náklady: zařízení staveniště, zaměření, inženýring aj.) 
Způsobilé výdaje  48.790.697,36 Kč 
Dotace (70 % CZV, max. 30 mil. Kč) 30.000.000,00 Kč  
 
Celkové náklady města  23.524.537,36 Kč 
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Finanční zajištění: akce je zařazena  v Zásobníku, není zahrnuta v rozpočtu. 
 
Rada města doporučila ZM schválit spolufinancování projektu a uložila ORM podat 
žádost o dotaci ve stanoveném termínu. 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo použití finančních prostředků z rozpočtu města pro 
financování podílu města na projekt „Stavební úpravy střešní krytiny zimního stadionu 
v Klatovech“ v min. výši 30 % uznatelných nákladů projektu a dofinancování do 
celkových nákladů akce, v souladu s dotační výzvou NSA.  
 
Hlasování: pro se vyslovilo 26 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
4.  ZÁVĚREČNÝ  ÚČET  MĚSTA  ZA  ROK  2023 
 ZPRÁVA O VÝSLEDKU PŘEZKOUMÁNÍ HOSPODAŘENÍ MĚSTA ZA ROK 
2023 
  ÚČETNÍ  ZÁVĚRKA  MĚSTA  ZA  ROK  2023 
 

1. Závěrečný účet města Klatovy za rok 2023 
Dle ustanovení § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, je město Klatovy povinno po skončení 
kalendářního roku zpracovat závěrečný účet obsahující souhrnné údaje o plnění 
rozpočtu příjmů a výdajů města, údaje o hospodaření s majetkem města, včetně 
finančních operací, tvorby a použití jednotlivých peněžních fondů města a přehledu 
všech přijatých a poskytnutých dotací za rok 2023, tj. vyúčtování finančních vztahů ke 
státnímu rozpočtu, rozpočtům krajů, státním fondům, Národnímu fondu a jiným 
rozpočtům.  
Rozbor finančního hospodaření města Klatovy za rozpočtový rok 2023 je zveřejněn 
na internetových stránkách pod níže uvedeným odkazem a v elektronické podobě je 
k dispozici na přiloženém disku. 

V souladu se zákonem byl návrh závěrečného účtu města za rok 2023 zveřejněn na 
úřední desce Městského úřadu v Klatovech a v plném rozsahu na internetových 
stránkách města pod záložkou Rozpočet – Závěrečný účet města 2023 – 
https://www.klatovy.cz/mukt/rozpocet.asp. 

Výsledek hospodaření města – rozdíl příjmů a výdajů činí ke dni 31.12.2023 
částku 91.915 tis. Kč. Po odečtení splátek úvěrů a po zohlednění zůstatku finančních 
prostředků z minulých let město Klatovy disponuje celkovým zůstatkem finančních 
prostředků k 31.12.2023 v rámci rozpočtové činnosti ve výši 620.672 tis. Kč.  

Součástí závěrečného účtu města za rok 2023 je i zhodnocení finančního hospodaření 
právnických osob zřízených a založených městem. Písemný zápis z projednání 
výsledků hospodaření města a jeho příspěvkových organizací za rok 2023 je 
v elektronické podobě k dispozici na přiloženém disku. Finanční hospodaření 
obchodních společností města bude předmětem samostatného usnesení rady města – 
ve většině případů v pozici valné hromady těchto společností, jejich roční účetní 
závěrka bude poskytnuta na jednání zastupitelstva města po 30.06.2024.  

https://www.klatovy.cz/mukt/rozpocet.asp
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Rozbory hospodaření města a městem zřízených organizací za rok 2023 byly 
projednány s vedoucími jednotlivých odborů města a řediteli příspěvkových organizací 
dne 21.02.2024.  Finanční komise rady města a přítomní členové finančního výboru 
zastupitelstva města projednali návrh závěrečného účtu města za rok 2023 na svém 
společném zasedání dne 09.04.2024 a doporučují jej radě města, resp. zastupitelstvu 
města ke schválení.  

Závěrečný účet zahrnuje také oblast nakládání a hospodaření s majetkem města. 
Město nakládá se svým majetkem v souladu s ustanovením § 38 zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů. Dle vyhlášky č. 270/2010 
Sb., o inventarizaci majetku a závazků, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu 
s vnitřní směrnicí Městského úřadu Klatovy č. 4 o inventarizaci majetku a závazků, 
byla provedena řádná inventarizace. Inventarizací se zjišťují skutečné stavy veškerého 
majetku a závazků města k 31.12.2023 a ověřuje se, zda zjištěný skutečný stav 
odpovídá stavu majetku a závazků vedeném v účetnictví. Řádná fyzická inventura 
majetku, včetně majetku vedeného v operativní evidenci, proběhla u všech správců 
majetku k datu 31.10.2023, do konce roku se pak uskutečnila inventura rozdílová za 
účelem zjištění skutečného stavu majetku k 31.12.2023. Práce zabezpečily dílčí 
inventarizační komise, které předaly inventarizační zápisy spolu se soupisy 
inventarizovaného majetku. K 31.12.2023 byla provedena rovněž řádná dokladová 
inventura u pohledávek, závazků a podrozvahových účtů města. V průběhu 
inventarizace za rok 2023 nebyly zjištěny inventarizační rozdíly. Podrobnější 
informace o provedené inventarizaci majetku a závazků města k 31.12.2023 jsou 
uvedeny v Příloze č. 1 – Inventarizační zpráva za rok 2023 – ve zkrácené verzi, plná 
verze je na přiloženém disku.  

Hospodaření města bylo přezkoumáno auditorem. Na základě provedeného 
přezkoumání hospodaření města Klatovy za rok 2023 nebyly zjištěny chyby a 
nedostatky. Zároveň nebyla zjištěna žádná rizika, která mohou mít negativní vliv 
na hospodaření města v dohledné budoucnosti. Zpráva nezávislého auditora 
o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2023 tvoří přílohu č. 2. 
 
 

2. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2023 
Hospodaření města bylo přezkoumáno, stejně jako v předchozích letech, auditorem – 
Ing. Davidem Vičarem, Plzeň. Na základě provedeného přezkoumání hospodaření 
města Klatovy za rok 2023 nebyla zjištěna žádná rizika, která mohou mít negativní vliv 
na hospodaření města v dohledné budoucnosti.  
 
Po provedeném přezkoumání hospodaření města Klatovy za rok 2023 nebyla zjištěna 
žádná skutečnost, která by auditorskou společnost vedla k přesvědčení, že 
přezkoumávané hospodaření není ve všech významných (materiálních) ohledech 
v souladu s hledisky přezkoumání hospodaření uvedenými v bodě III. zprávy 
auditorské společnosti. Zpráva nezávislého auditora o výsledku přezkoumání 
hospodaření města za rok 2023 tvoří přílohu č. 2.  
 
Při přezkoumání hospodaření města Klatovy za rok 2023 nebyly zjištěny žádné 
chyby či nedostatky. 
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3. Účetní závěrka města za rok 2023 
Za účetní období roku 2023 má město Klatovy stejně jako v předchozích letech 
povinnost schválit svoji účetní závěrku sestavenou k rozvahovému dni, tj. 
k 31.12.2023 stanovenou zákonem o účetnictví a prováděcí vyhláškou Ministerstva 
financí ČR.  V rámci procesu schvalování účetní závěrky se posuzuje úplnost a 
průkaznost vedení účetnictví města a vyhodnocují se předvídatelná rizika a ztráty ve 
vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a finanční situace města. 
Jako podklad pro schválení účetní závěrky města za rok 2023 slouží: 

a) účetní výkazy města sestavené k 31.12.2023, konkrétně: 
 Rozvaha obsahující porovnání změn stavu majetku, závazků a zdrojů na 

hodnoty minulého účetního období, 
 Výkaz zisku a ztráty obsahující jednotlivé nákladové a výnosové položky 

v porovnání s minulým účetním obdobím, 
 Příloha účetní závěrky obsahující popis významných položek rozvahy a 

výsledovky, 
 Přehled o peněžních tocích (výkaz o cash flow), 

 Přehled o změnách vlastního kapitálu, 
 Výkaz FIN 2-12 M o hodnocení plnění rozpočtu města.   
Všechny výše uvedené účetní výkazy jsou obsaženy v elektronické podobě na 
přiloženém disku. V příloze č. 3 této zprávy je uvedena Rozvaha města a Výkaz 
zisku a ztráty k 31.12.2023, včetně uvedení stavu na počátku účetního období 
(k 01.01.2023).  
b) Zpráva nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města 

Klatovy za rok 2023, jejímž předmětem je mj. i účetnictví vedené městem – viz 
příloha č. 2.  

c) Inventarizační zpráva za rok 2023 – viz příloha č. 1.  
 

Schválením účetní závěrky se rozumí také schválení výsledku hospodaření města 
za rok 2023 po zdanění ve výši 154.310.692,86 Kč v hlavní činnosti a ve výši 
2.345.906,38 Kč v hospodářské činnosti města a jeho rozdělení. Rozdělení 
dosaženého hospodářského výsledku v hlavní činnosti je v plné výši 
154.310.692,86 Kč navrhováno převést na účet 432 – Výsledek hospodaření 
předcházejících účetních období.  V činnosti hospodářské je pak návrh na rozdělení 
dosaženého výsledku hospodaření ve výši 2.345.906,38 Kč následující:  
 v celé částce 2.345.906,38 Kč převést na analytický účet 419 – Bytový a nebytový 

fond hospodářská činnost, 
 v částce 619.200,51 Kč převést z účtu 432 – Výsledek hospodaření předcházejících 

účetních období hospodářská činnost na účet 419 – Bytový a nebytový fond 
hospodářské činnosti tak, aby příděl do bytového a nebytového fondu odpovídal 
závěrům z rozborů hospodaření (tj. 2.965.106,89 Kč).  

 
Podle ustanovení § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení), ve znění pozdějších předpisů, patří schválení účetní závěrky města do 
výhradní pravomoci zastupitelstva města. Výsledkem je protokol 
o schválení/neschválení účetní závěrky.  
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Přílohy: 
1. Inventarizační zpráva města Klatovy za rok 2023 
2. Zpráva nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 

2023 
3. Zjednodušená podoba Rozvahy a Výkazu zisku a ztráty města Klatovy 

k 31.12.2023 
4. Disk obsahující:  

 Rozbor finančního hospodaření města Klatovy za rozpočtový rok 2023 

 Komentář k finančnímu vypořádání dotací za rok 2023 

 Rozbor hospodářské činnosti města za rok 2023 zajišťované SNK, s.r.o.  
 Inventarizační zpráva města Klatovy za rok 2023 – plný rozsah 

 Závěry z projednání výsledků hospodaření města a řízených organizací za rok 
2023 

 Rozbory hospodaření jednotlivých příspěvkových organizací města za rok 2023 

 Účetní výkazy města sestavené k 31.12.2023, tj. Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty, 
Příloha účetní závěrky, Přehled o peněžních tocích, Přehled o změnách 
vlastního kapitálu a Výkaz FIN 2-12 M o hodnocení plnění rozpočtu města 

 Účetní výkazy jednotlivých příspěvkových organizací města sestavené 
k 31.12.2023, tj. Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty a Příloha účetní závěrky, včetně 
Závěrečné inventarizační zprávy za rok 2023 

 
Návrh na usnesení 
1) Zastupitelstvo města v souladu s ustanovením § 17 odstavce 7 zákona 

č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 
pozdějších předpisů, projednalo závěrečný účet města za rok 2023 a uzavřelo jej, 
na základě doporučení finanční komise rady města, členů přítomných na jednání 
finančního výboru zastupitelstva města a rady města, s vědomím výsledku 
přezkoumání hospodaření města auditorem, vyjádřením souhlasu s celoročním 
hospodařením města, a to bez výhrad. 

2) Zastupitelstvo města schválilo v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, účetní závěrku 
města Klatovy sestavenou k 31.12.2023. 

3) Zastupitelstvo města schválilo převod dosaženého výsledku hospodaření za rok 
2023: 

 v hlavní činnosti po zdanění ve výši 154.310.692,86 na účet 432 - Výsledek 
hospodaření předcházejících účetních období,  

 v činnosti hospodářské po zdanění ve výši 2.345.906,38 Kč na účet 419 – 
Bytový a nebytový fond hospodářská činnost, 

 v částce 619.200,51 Kč převod z účtu 432 – Výsledek hospodaření 
předcházejících účetních období hospodářská činnost na účet 419 – Bytový a 
nebytový fond hospodářské činnosti. 

 
Hlasování: pro se vyslovilo 26 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
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5.  ROZPOČTOVÉ  OPATŘENÍ  č. 3/2024 
 
Zastupitelstvo města na svém jednání dne 19.12.2023 schválilo rozpočet města pro 
rok 2024. Tento schválený rozpočet byl upravován rozpočtovými opatřeními č. 1/2024 
a 2/2024. Nyní předkládáme zastupitelstvu města rozpočtové opatření č. 3/2024. 
 

Rozpočtové opatření č. 3/2024 v tis. Kč 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2024  309.393 

1. část 
běžné provozní příjmy a výdaje roku 2024 
(navýšení)   3.637 

2. část investiční příjmy a výdaje roku 2024 (čerpání) -21.900 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2024  291.130 

Rozpočtové opatření č. 3/2024 projednaly na svém společném jednání finanční 
komise rady města a finanční výbor zastupitelstva města dne 09.04.2024. Finanční 
komise doporučila radě města toto rozpočtové opatření ke schválení. Finanční výbor 
nebyl usnášeníschopný, přítomní členové doporučili zastupitelstvu města rozpočtové 
opatření ke schválení. Následně bylo rozpočtové opatření č. 3/2024 projednáno v radě 
města dne 15.04.2024, rada města doporučuje zastupitelstvu města předkládané 
rozpočtové opatření schválit.  
 

Číslo Text 
Příjmy Výdaje 

tis. Kč tis. Kč 

  Rozpočtová rezerva 2024 309 393   

1. část – neinvestiční (provozní) 

1 

Vratka celé dotace poskytnuté v roce 2023 spolku Bike club 

Klatovy, z.s., zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní 
fondy města, Fond dotací 

16 16 

2 

Vratka části dotace (poskytnutá dotace 25 tis. Kč) poskytnuté v 
roce 2024 Spolku Klatovanů v Praze, zvýšení rozpočtu příjmů a 
výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, Fond dotací 

10 10 

3 

Navýšení rozpočtu příjmů na výkon státní správy Odbor vnitřních 
věcí pro rok 2024 (schválený rozpočet ve výši 43.845.000,00 Kč, 
skutečně přiznaná výše dotace 43.846.900,00 Kč), zvýšení rozpočtu 
příjmů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

2   

4 

Snížení rozpočtu pachtu Šumavské vodovody a kanalizace a.s. pro 
rok 2024 z důvodu zápočtu pohledávek dle rámcové smlouvy 
o převodu akcií, postoupení pohledávek a koupi zásob ze dne 
14.02.2024, snížení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní 
fondy města, Vodohospodářský fond 

-36 830 -30 438 

5 

Zápočet pachtovného za rok 2024 v rámci Vodohospodářského 
fondu, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy 
města, Vodohospodářský fond 

30 438 30 438 

6 

Úroky z prodlení z pozdě uhrazeného pachtovného 
vodohospodářské infrastruktury za rok 2023, zvýšení rozpočtu 
příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, Vodohospodářský 

5 440 5 440 
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fond 

7 

Navýšení rozpočtu příjmů od Allianz pojišťovny, a.s., za náhradu za 
zásah JSDHO při dopravní nehodě 23.12.2023, zvýšení rozpočtu 
příjmů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

23   

8 

Vratka přeplatku od Klatovské teplárny a.s. za vyúčtování vytápění 
na budovu náměstí Míru 62/I a 63/I za rok 2023, zvýšení rozpočtu 
příjmů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

281   

9 

Navýšení rozpočtu příjmů za přijatou smluvní pokutu za nesplnění 
podmínek smlouvy o smlouvě budoucí kupní, zvýšení rozpočtu 
příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

183   

10 

Navýšení rozpočtu příjmů za zavedení mzdového účetnictví pro 
Klatovskou teplárnu a.s., zvýšení rozpočtu příjmů KAP 1 - Odbor 

vnitřních věcí MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

100   

11 
Daň z příjmů právnických osob za město Klatovy za rok 2023, 
zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 4 - Finanční odbor MěÚ 

62 341 62 341 

12 

Přijetí účelové dotace Plzeňského kraje pro Městský ústav 
sociálních služeb Klatovy v rámci dotačního programu Podpora 
sociálních služeb, Plzeňský kraj pro rok 2024, zvýšení rozpočtu 
příjmů a výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, MěÚSS 

48 472 48 472 

13 

Snížení příspěvku na provoz pro Městský ústav sociálních služeb 
Klatovy pro rok 2024 z důvodu přiznání dotace na energie ze 
státního rozpočtu, snížení rozpočtu výdajů KAP 14 - Řízené 
organizace města, MěÚSS a zvýšení rozpočtové rezervy města  

  -9 625 

14 

Přijetí doplatku dotace v souvislosti s volbou prezidenta ČR v roce 
2023, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí 
MěÚ 

32 32 

15 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na projekt „Výkon regionálních 
funkcí knihoven pro rok 2024" pro Městskou knihovnu Klatovy, 
zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, 
Městská knihovna Klatovy 

964 964 

16 

Přijetí dotace na projekt „Obědy do škol v Plzeňském kraji 
2023/2024" pro Mateřskou školu Klatovy, zvýšení rozpočtu příjmů 
a výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, MŠ Klatovy 

120 120 

17 

Přijetí pojistného plnění na pojistnou událost ze dne 25.11.2023 - 

kopule prasklého světlíku, sportovní hala, ZŠ Klatovy Čapkova 
(spoluúčast 1 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 14 - 

Řízené organizace města, ZŠ Čapkova 

25 26 

18 

Přijetí mimořádných příjmů na akci „Seminář Zdravé město" za 
pronájem prostor a zajištění technického zázemí v rámci 
vícedenního školení pro obce ve dnech 20.03. - 22.03.2024 

v Klatovech a navýšení výdajů na tuto akci, zvýšení rozpočtu příjmů 
a výdajů KAP 7 - Odbor školství, kultury a cestovního ruchu MěÚ  

25 25 

19 

Přijetí účelové dotace od Plzeňského kraje na akci „Mezinárodní 
festival komorní hudby Klatovy 2024", zvýšení rozpočtu příjmů KAP 
7 - Odbor školství, kultury a cestovního ruchu MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

50 50 
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20 

Zvýšení nájemného teplárenských zařízení pro Klatovskou teplárnu 

a.s. do rozpočtu města pro rok 2024 (celková částka 7.260 tis. Kč 
vč. DPH), zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy, 
Fond tepelného hospodářství 

1 260 1 042 

21 

Snížení rozpočtu příjmů z pronájmu ostatního hmotného 
dlouhodobého majetku – nákladního automobilu IVECO (automobil 
byl prodán), snížení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní 
fondy, Fond odpadového hospodářství  

-285 -236 

22 

Přijetí finančních prostředků od Ministerstva zemědělství ČR na 
činnost odborného lesního hospodáře za 4. čtvrtletí 2023, snížení 
rozpočtu výdajů KAP 5 - Odbor životního prostředí MěÚ   

-409 

23 

Čerpání finančních prostředků od Ministerstva zemědělství ČR na 
činnost odborného lesního hospodáře za 4. čtvrtletí 2023, zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 5 - Odbor životního prostředí MěÚ   

409 

24 

Zařazení výdajů na volby do Evropského parlamentu ve dnech 
07.06. a 08.06.2024 do rozpočtu města (bude financováno z 
dotace, výdaje stanoveny odhadem ve výši nákladů posledních 
voleb do EP), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí 
MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  700 

25 

Vratka z přeplatků z vyúčtování elektrické energie za rok 2023 do 
rozpočtu města 2024, zvýšení rozpočtu příjmů KAP 1 - Odbor 

vnitřních věcí MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

399   

26 

Navýšení rozpočtu výdajů na úhradu sociálních pohřbů z rozpočtu 
města 2024 (bude refunfováno od MMR), zvýšení rozpočtu výdajů 
KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 
města 

  52 

27 

Přijetí finančního daru od Plzeňského kraje za umístění v soutěži 
Zlatý erb a jeho použití na vzdělávání a rozvoj města v oblasti IT, 
zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ 

15 15 

 Mezisoučet – 1. část 
113 081 

 

109 444 

 

 
 

  

2. část – investiční (kapitálová) 

28 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „Retenční nádrž 
Výhořice-Luby" do rozpočtu města pro rok 2024 (celkové náklady 
1.171 tis. Kč vč. DPH, již v rozpočtu 1.052 tis. Kč), zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 5 - Odbor životního prostředí města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města  

  119 

29 

Poskytnutí investičního příspěvku s vyúčtováním Masarykově 
základní škole Klatovy na předfinancování výdajů na akci 
„Modernizace Masarykovy ZŠ – výměna počítačů", (celkové 
náklady 2.816 tis. Kč vč. DPH, dotace (95 %) 2.675 tis. Kč, podíl 
města/ZŠ (5 %) 141 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 14 - 

Řízené organizace města, Masarykova ZŠ, čerpání rozpočtové 
rezervy města  

  2 675 
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30 

Poskytnutí investičního příspěvku s vyúčtováním Čapkově základní 
škole Klatovy na předfinancování výdajů na akci „Modernizace ZŠ 
Klatovy, Čapkova ul. 126 - výměna počítačů", (celkové náklady akce 
3.000 tis. Kč vč. DPH, dotace (95 %) 2.850 tis. Kč, podíl města/ZŠ 
(5 %) 150 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 14 - Řízené 
organizace města, ZŠ Čapkova, čerpání rozpočtové rezervy města  

  2 850 

31 

Navýšení rozpočtu příjmů z prodeje ostatního hmotného 
dlouhodobého majetku – nákladního automobilu IVECO, zvýšení 
rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy, Fond 
odpadového hospodářství 

247 205 

32 

Zařazení investiční akce „Modernizace světelného signalizačního 
řazení pod nemocnicí a v Podbranské ulici" do rozpočtu města pro 
rok 2024 (celkové náklady 11.600 tis. Kč vč. DPH), zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 6 - Hospodářský odbor MěÚ, čerpání rozpočtové 
rezervy města 

  11 600 

33 

Zařazení investiční akce „Výměna platebního automatu na odboru 
dopravy z důvodu ukončení technické podpory a nedostupnosti 
náhradních dílů pro stávající automat" do rozpočtu města pro rok 
2024 (celkové náklady 598 tis. Kč vč. DPH), zvýšení rozpočtu výdajů 
KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 
města 

  598 

34 

Zařazení výdajů na stavebně historický, stavebně technický 
průzkum a dopracování soutěžního návrhu do podrobnosti 
architektonické studie u investiční akce „JOSEFINUM – adaptace 

jezuitského semináře" do rozpočtu města pro rok 2024 (celkové 
náklady 4.100 tis. Kč vč. DPH), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 3 - 

Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  4 100 

  Čerpání rozpočtové rezervy města celkem 18 263   

  ZŮSTATEK ROZPOČTOVÉ REZERVY MĚSTA 2024 291 130   

 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo rozpočtové opatření č. 3/2024.  
 
Ing. Chroust – prosím opravte si v řádku č. 6: úroky z pachtovného na 5 440 tis. Kč. 
 
RNDr. Vágnerová – položka 33 – tady není možné na přepážce mít platební terminál? 
Potřebujeme automat? 
 
Ing. Janča (OD) – na každé přepážce se platí kartou. V případě, že by nebyl platební 
terminál, tak by museli vydávat stvrzenky na každou padesátikorunu. Takhle odejde 
klient k platebnímu terminálu, zaplatí tam a automat mu vytiskne stvrzenku a už je to 
propojené s finančním programem Fenix. Je takto napojené i placení pokut, řidičáky, 
vozidla. 
 
Ing. Chroust – takže jsme v situaci, kdy stále ještě toto zařízení potřebujeme. 
 
Ing. Nový, MBA – prosím rozdělit hlasování – na 1. část provozní a na 2. část 
investiční. 
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Ing. Chroust – souhlasím.  
 
Hlasování – část 1 (položky 1 až 27): pro se vyslovilo 26 členů ZM – část 1 
(položky 1 až 27) rozpočtového opatření byla schválena. 
 
Hlasování – část 2 (položky 28 až 34): pro se vyslovilo 21 členů ZM, 5 členů se 
zdrželo hlasování – část 2 (položky 28 až 34) rozpočtového opatření byla 
schválena. 
 
6.  DOTACE  NAD  50.000 Kč  V  JEDNOTLIVÉM  PŘÍPADĚ 
 
Na základě podaných žádostí předkládáme zastupitelstvu města k projednání návrhy 
na poskytnuté dotace. Dotace pro sociální oblast byly projednány na jednání pracovní 
skupiny dne 08.04.2024. Žádosti byly předmětem společného jednání finanční komise 
a finančního výboru dne 09.04.2024. Finanční komise doporučila radě města ke 
schválení, přítomní členové finančního výboru doporučili zastupitelstvu města ke 
schválení. Zpráva k těmto dotacím byla projednána dne 15.04.2024 na jednání rady 
města, která je doporučuje zastupitelstvu ke schválení.  
 
1. Dotace z Fondu dotací pro rok 2024 
1.1. Oblastní charita Klatovy, se sídlem Měchurova 317/16, Klatovy, IČ: 68388830, 

podala dne 20.02.2024 žádosti na dofinancování jednotlivých sociálních služeb.   
a) Sociální poradenství – sociální poradna – žádost 70.000,00 Kč/doporučeno 

schválit 50.000,00 Kč: Sociální poradnu za loňský rok navštívilo 281 českých 
klientů v těžké životní situaci a 62 lidí z Ukrajiny utíkajících před válkou. 
Požadovaná částka odpovídá předpokládané ztrátě tohoto střediska pro rok 
2024. 

b) Sociálně aktivizační služby pro seniory a osoby se zdravotním postižením 
v prostorách komunitního centra Dotek – žádost 50.000,00 Kč/doporučeno 
schválit 50.000,00 Kč. Od 01.01.2024 navštěvují centrum Dotek klienti 
z bývalého klubu Křišťál, který ukončil svou činnost, kapacita služby je plně 
obsazena. Z řad psychicky nemocných lidí je o službu velký zájem, v loňském 
roce ji využilo 30 osob. Požadovaná částka odpovídá předpokládané ztrátě 
tohoto střediska pro rok 2024. 

c) Nízkoprahový klub pro děti a mládež – Klub Chapadlo – žádost 
75.000,00 Kč/doporučeno 30.000,00 Kč. Klub navštěvuje větší množství dětí a 
mládeže, kteří vedou rizikový způsob života, než v loňském roce (v r. 2023 
141 klientů). Požadovaná částka odpovídá předpokládané ztrátě tohoto 
střediska pro rok 2024. 

d) Nízkoprahové zařízení pro děti a mládež – Klub Budík – žádost 
140.000,00 Kč/doporučeno 70.000,00 Kč. I tento klub nabízí služby pro děti a 
mládež, kteří vedou rizikový způsob života. Přestože počet klientů stoupá 
(v r. 2023 95 osob), dotace z Plzeňského kraje byla pro r. 2024 pokrácena 
o 145 tis. Kč. Předpokládaný výsledek tohoto střediska pro rok 2024 je ztráta 
155 tis. Kč.  V obou případech financování nízkoprahových zařízení doporučuje 
pracovní skupina příp. požádat v průběhu r. 2024 o mimořádnou dotaci 
s podrobně odůvodněnou žádostí vč. výše přidělené dotace Plzeňského kraje 
z dosud neuzavřeného dotačního řízení k vyhlášenému dotačnímu titulu 
„Program podpory sociálních služeb v Plzeňském kraji 2024“. 
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e) Osobní asistence v Klatovech – žádost 211.630,00 Kč/doporučeno schválit 
200.000,00 Kč. Tato služba umožňuje osobám se zdravotním postižením žít 
běžným způsobem ve svém domácím a sociálním prostředí. Služba je 
poskytována bez časového omezení 7 dní v týdnu, 24 hodin denně, a to dle 
individuální domluvy s uživatelem. V r. 2023 využilo službu 16 klientů na území 
města Klatov, bylo jim poskytnuto 5.544 hodin přímé péče. Požadovaná částka 
odpovídá předpokládané ztrátě tohoto střediska pro rok 2024. 

f) Azylový dům sv. Zdislavy pro matky s dětmi v tísni – žádost 
200.000,00 Kč/doporučeno schválit 150.000,00 Kč. Azylový dům poskytuje 
útočiště ženám, které se dostanou do těžké životní situace. Velmi často je to 
pro matky poslední záchrana před odebráním dětí do dětského domova. 
Předpokládaný výsledek tohoto střediska pro rok 2024 je ztráta 281 tis. Kč.   

g) Charitní pečovatelská služba v Klatovech – žádost 
350.000,00 Kč/doporučeno schválit 220.000,00 Kč. Dotace bude využita na 
úhradu provozních nákladů čerpaných v rámci péče o občany Klatov 
a spádových obcí. Občanům je tím zajištěna možnost využít pomoc ve chvíli, 
kdy se sníží jejich soběstačnost, ale přesto chtějí zůstat ve svém domácím 
prostředí. V r. 2023 využilo službu 98 občanů Klatov, 1 občan z Dehtína, 4 
občané z Habartic a 2 občané z Otína. Bylo poskytnuto 2.802 hodin péče a 
v rámci rozvozu obědů rozvezeno 7.387 obědů (čas rozvozu není započten do 
hodin péče). Požadovaná částka odpovídá předpokládané ztrátě tohoto 
střediska pro rok 2024. 

Účel Požadováno 
(Kč) 

Vyplaceno 
2022 (Kč) 

Vyplaceno 
2023 (Kč) 

Návrh 2024 
(Kč) 

dofinancování sociální služby Sociální 
poradenství 70 000,00 50 000,00 50 000,00 50 000,00 

dofinancování Sociálně aktivizační služby pro 
seniory a osoby se zdravotním postižením v 
prostorách komunitního centra 

50 000,00 - - 50 000,00 

dofinancování sociální služby Nízkoprahový 
klub pro děti a mládež - Klub Chapadlo 

75 000,00 25 000,00 30 000,00 30 000,00 

dofinancování sociální služby Nízkoprahový 
klub pro děti a mládež - Klub Budík 

140 000,00 25 000,00 30 000,00 70 000,00 

dofinancování služby Osobní asistence 
v Klatovech 

211 630,00 200 000,00 200 000,00 200 000,00 

dofinancování sociální služby Azylový dům 
sv. Zdislavy pro matky s dětmi v tísni 200 000,00 150 000,00 150 000,00 150 000,00 

dofinancování střediska Charitní 
pečovatelské služby v Klatovech 

350 000,00 195 000,00 260 072,00 220 000,00 

CELKEM z fondu dotací 645 000,00 720 072,00 770 000,00 

h) Domov pokojného stáří – žádost 15.316,00 Kč/doporučeno schválit 
15.316,00 Kč. Žádost podána na dofinancování provozu domova pro seniory – 
Domov pokojného stáří Naší Paní za období od 01.01.2024 do 31.03.2024, 
výše dotace vypočtena podle vzorce schváleného pro tyto účely v částce 
15.316,00 Kč, výše poskytnuté dotace odpovídá příspěvku města Klatovy 
poskytovanému Městskému ústavu sociálních služeb Klatovy, příspěvkové 
organizaci, na 1 lůžko za uplynulý kalendářní rok, tj. rok 2023, a je vypočítána 
na základě rozhodnutí zastupitelstva města ze dne 28.06.2016 dle daného 
vzorce. 
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2. Dotace ze Zlatého fondu pro rok 2024 
2.1 Folklorní spolek Šumava Klatovy na základě žádosti o poskytnutí dotace ze dne 

26.02.2024 požádal o dotaci na pořádání XXIX. mezinárodního folklorního 
festivalu Klatovy 2024 – žádost 190.000,00 Kč ze Zlatého fondu/doporučeno 
schválit 190.000,00 Kč. Akce navazuje na předešlé festivaly v Klatovech s cílem 
společně se potkat, podpořit rozvoj kulturního života v regionu, umožnit divákům 
poznat lidové kultury jiných regionů v ČR i zahraniční kultury, akce se uskuteční ve 
dnech 11. – 14. července 2024 (v r. 2022 poskytnuto 210 tis. Kč, v r. 2023 185 tis. 
Kč, plánované náklady akce pro r. 2024 600 tis. Kč, podíl žadatele 210 tis. Kč). 

2.2 Galerie Klatovy/Klenová, p.o., na základě žádosti o poskytnutí dotace ze dne 
23.02.2024 požádala o dotaci na Festival současného umění ve veřejném prostoru 
města Klatovy – žádost 200.000,00 Kč ze Zlatého fondu/doporučeno schválit 
200.00,00 Kč. Jedná se o třetí pokračování festivalu, ve kterém budou představeny 
práce vybraných absolventů sochařského ateliéru Akademie výtvarných umění 
v Praze Socha 2, vedeném v letech 1995-2016 sochařem prof. Jindřichem 
Zeithammlem, díla budou během měsíců duben-říjen 2024 instalována na 
jedenácti místech v centru města (v r. 2022 poskytnuto 200 tis. Kč, v r. 2023 
250 tis. Kč, plánované náklady akce pro r. 2024 400 tis. Kč, podíl žadatele 
200 tis. Kč).  

2.3. Spolek BK Klatovy z. s. na základě žádosti o poskytnutí dotace ze dne 
29.01.2024 požádal o dotaci na podporu významných sportovních akcí, které 
budou v průběhu měsíců březen až červen 2024 pořádány v Klatovech:  

a) 10. ročník mezinárodního basketbalového turnaje mládeže Easter Cup – 
žádost 250.000,00 Kč/doporučeno schválit 250.000,00 Kč. Turnaj je zařazen 
mezi nejznámější turnaje v Evropě, je počítáno s účastí více než 60 týmů. 
Rozpočet turnaje je 2 mil. Kč, požadují podporu ve stejné úrovni jako v r. 2019, 
v letošním roce byly vyčísleny příjmy z ubytování a stravy účastníků a rodičů 
(přínos pro Klatovy) ve výši 1,8 mil. Kč (v r. 2022 poskytnuto 100 tis. Kč, v r. 
2023 230 tis. Kč), 

b) 18. ročník MČR veteránů v basketbalu – žádost 40.000,00 Kč/doporučeno 
schválit 10.000,00 Kč. Již tradičně se jedná o největší sportovní akci dospělých 
ve městě pro týmové sporty (v r. 2022 poskytnuto 10 tis. Kč, v r. 2023 si na tuto 
akci žádost nepodali),  

c) 3. ročník mezinárodního turnaje O Pohár Klatov reprezentačních družstev 
žen U18 – žádost 150.000,00 Kč/doporučeno schválit 100.000,00 Kč. První dva 
ročníky byly velmi úspěšné, pořadatel usiluje o zařazení mezi tradiční 
mezinárodní basketbalové akce evropského formátu, turnaj bude 
spolufinancován Českou basketbalovou federací (v r. 2022 poskytnuto 80 tis. 
Kč, v r. 2023 80 tis. Kč). 

 
 

3. Dotace z rozpočtu kapitoly 8 Odboru sociálních věcí a zdravotnictví MěÚ 

3.1. Spolek Ulice Plzeň na terénní sociální práce požádal o poskytnutí dotace pro 
výkon terénní sociální práce pro zajištění sekundární a terciální protidrogové prevence 
na území města Klatovy pro rok 2024 ve výši 196.798,00 Kč. Rada města doporučila 
dne 15.04.2024 zastupitelstvu města schválit dotaci ve výši 130.000,00 Kč. Po 
schválení v ZM bude dotace poskytnuta z rozpočtu kapitoly 8 Odboru sociálních věcí a 
zdravotnictví. 



19 

 
 

 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů poskytnutí 
následujících dotací: 
1. z rozpočtu Fondu dotací pro rok 2024 
1.1. Oblastní charitě Klatovy na: 

a) sociální poradenství – sociální poradna 50.000,00 Kč, 
b) sociálně aktivizační služby pro seniory a osoby se  
 zdravotním postiženým v prostorách komunitního centra Dotek 50.000,00 Kč, 
c) nízkoprahové zařízení pro děti a mládež – Klub Chapadlo     30.000,00 Kč, 
d) nízkoprahové zařízení pro děti a mládež – Klub Budík  70.000,00 Kč, 
e) osobní asistenci v Klatovech 200.000,00 Kč,  
f) azylový dům Domov sv. Zdislavy pro matky s dětmi v tísni  150.000,00 Kč, 
g) středisko Charitní pečovatelské služby  220.000,00 Kč, 
h) provoz Domova pokojného stáří Naší Paní  
 za období od 01.01. do 31.03.2024  15.316,00 Kč. 

 
2. z rozpočtu Zlatého fondu pro rok 2024 
2.1. Folklornímu spolku Šumava Klatovy na pořádání XXIX. mezinárodního 
    folklorního festivalu Klatovy 2024 190.000,00 Kč,  
2.2 Galerii Klatovy/Klenová, p o., na Festival současného umění  
 ve veřejném prostoru města Klatovy 2024  200.000,00 Kč, 
2.3. Spolku BK Klatovy z.s. na:  

a) 10. ročník mezinárodního basketbalového turnaje mládeže  
 Easter Cup 250.000,00 Kč,  
b) 18. ročník MČR veteránů v basketbalu 10.000,00 Kč,  
c) 3. ročník mezinárodního turnaje O Pohár Klatov 
  reprezentačních družstev žen U18 100.000,00 Kč, 

 
3. z rozpočtu kapitoly 8 Odboru sociálních věcí a zdravotnictví pro rok 2024 
3.1. Spolku Ulice Plzeň na výkon terénní práce v Klatovech  
 130.000,00 Kč. 
a uzavření veřejnoprávních smluv o jejich poskytnutí. 
 
RNDr. Vágnerová – navrhuji o bodu 1.1 hlasovat samostatně. 
 
Pan starosta – samozřejmě. 
 
RNDr. Vágnerová – přijde mi nešťastné i vzhledem k inflaci zanechávat dotace 
v takové výši, ve které jsou. Z odůvodnění jsem pochopila, že Budík a Chapadlo je zde 
nějaká dohoda, že v případě jejich velké potřeby požádají znovu a budeme znovu 
jednat, ale ten zbytek tam je snížení, které podle mě v sociální oblasti není vhodné 
v téhle době. Takže dávám protinávrh, že bychom ostatní, kromě Budíku a Chapadla, 
ponechali v té výši, ve které si žadatel žádá a v tu chvíli nepůjde o 770 tisíc, ale o 
831 630 Kč. 
 
Ing. Kříž – já bych si dovolil k tomu komentář. Jako zastupitelé jsme se rozhodli, že 
vznikne pracovní skupina, která se tomu bude věnovat. My jsme se sešli a dospěli 
jsme k tomuto závěru, který jsme předložili finanční komisi. Oblastní charitě rok od 
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roku navyšujeme celkový příspěvek, rok od roku stoupá to, co po nás chtějí, je potřeba 
pečlivě se na to dívat, i na dotace. V době, kdy žádali, tak nevěděli, zda na všechno 
dostanou, nedostanou dotace. Týká se to i Chapadla i Budíku, kde jsme také nevěděli, 
co ještě dostanou, nedostanou. Opravdu si služeb, které dělá Charita velmi vážíme, 
jsme rádi, že tady v Klatovech jsou, nicméně nejsme jako město Klatovy od toho, 
abychom to dotovali všechno bez toho, aniž to dávalo nějakou logiku. U některých 
žádostí si nacházíme vzorečky, snažíme se to porovnávat s MěÚSS, vždycky v tom 
hledáme nějakou logiku. Chapadlo a Budík – pokud by opravdu byli v nějakém 
problému, že nedostali nějaké dotace, je tam pochopitelně možnost, ale museli by to 
velmi pečlivě udělat. Když se podíváme na ty žádosti, je tam většinou napsáno: 
potřebujeme na dofinancování. Teď se doptáváme, na všechno jsme odpovědi také 
neměli. Myslím, že diskuse proběhla velmi pečlivě, pokud bychom zde říkali nějaké 
návrhy, za mě ztrácí význam ten pracovní orgán, který se tomu opravdu věnoval.  
 
RNDr. Vágnerová – nevím, jestli jsme se dobře pochopili, můj protinávrh zní, že 
ponecháme žadateli tu výši, kterou si žádá v oblasti sociální poradenství, osobní 
asistence v Klatovech, azylový dům sv. Zdislavy, charitní pečovatelská služba 
v Klatovech. Pakliže bychom vyhověli žadateli v těchto položkách, tak ta dotace 
nebude 770 tisíc, ale bude 831 630 Kč. Velmi si cením, co expertní skupina 
projednala, na druhou stranu rozhodovací orgán je zastupitelstvo.  
 
Hlasování – protinávrh: pro se vyslovilo 12 členů ZM, proti bylo 14 členů – protinávrh 
nebyl schválen. 
 
Hlasování – bod 1 (návrh): pro se vyslovilo 26 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
Hlasování – body 2 a 3: pro se vyslovilo 25 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
usnesení bylo schváleno. 
 
 
7.  ZLATÝ  FOND – ÚPRAVA  PODMÍNEK  ČERPÁNÍ  FONDU 
 
Zlatý fond představuje jeden z peněžních fondů města, který byl v souladu se 
zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 
pozdějších předpisů, zřízen rozhodnutím zastupitelstva města dne 17.05.2011.  
 
Jeho zdrojem jsou příjmy z finančního majetku města, tj. příjmy plynoucí z držby 
finančního majetku města a z investičních nástrojů, příděly z rozpočtu města a 
mimořádné příjmy. Čerpání prostředků fondu se realizuje formou příspěvků na 
významné kulturní, spolkové, sportovní, společenské akce a počiny trvalého 
charakteru a významu. Příspěvky z fondu dle rozhodnutí zastupitelstva města ze dne 
13.12.2016 do výše 50.000,00 Kč schvaluje rada města, příspěvky vyšší než 
50.000,00 Kč schvaluje zastupitelstvo města. Součástí čerpání fondu jsou i záštity a 
standarty starosty a místostarostů max. do výše 200 tis. Kč a rok. Žádost o poskytnutí 
příspěvku je radě města předkládána prostřednictvím zastupitelů města. Na základě 
rozhodnutí zastupitelstva města je možné převést finanční prostředky fondu do 
rozpočtové rezervy města. Zlatý fond je součástí rozpočtu města a je rozlišen 
rozpočtovou skladbou.  
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Novelou zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů, byl od 
01.01.2024 novelizován § 85 odst. c), kdy byla zvýšena hranice pro rozhodování 
o poskytování dotací a návratných finančních výpomocí v jednotlivém případě 
fyzickým nebo právnickým osobám a uzavření veřejnoprávních smluv o jejich 
poskytnutí, nejedná-li se o návratné finanční výpomoci příspěvkovým organizacím 
zřízeným obcí nebo o dotace nebo návratné finanční výpomoci poskytované v době 
trvání krizového stavu, mimořádného opatření při epidemii nebo nebezpečí jejího 
vzniku nebo mimořádného veterinárního opatření a v souvislosti s nimi, nad 250 tis. 
Kč. Nad tuto částku je rozhodování o těchto právních jednáních vyhrazeno 
zastupitelstvu města, o dotacích do 250 tis. Kč rozhoduje rada města.   
 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit úpravu přílohy vnitřní směrnice 
města č. 7 „Vypracování a schválení rozpočtu, hospodaření s rozpočtem města 
Klatovy a kontrola hospodaření“ týkající se jednotlivých peněžních fondů města, 
v tomto případě Zlatého fondu, konkrétně vypuštění věty „Příspěvky z fondu do výše 
50 000,00 Kč schvaluje rada města, příspěvky vyšší než 50 000,00 Kč schvaluje 
zastupitelstvo města.“ (viz příloha č. 1), neboť hranici pro určení orgánu města, který 
schvaluje příslušný úkon, již stanovuje zák. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění 
pozdějších předpisů.  
 
Příloha:  
Příloha ke Směrnici č. 7 – Zlatý fond 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo úpravu přílohy „Peněžní fondy města“ k vnitřní směrnici 
města č. 7 „Vypracování a schválení rozpočtu, hospodaření s rozpočtem města 
Klatovy a kontrola hospodaření“ týkající se Zlatého fondu dle přílohy č. 1.  
 
Ing. Nový, MBA – rozumím tomu, že zákonodárce navýšil limit, o kterém rada může 
rozhodovat, chápu, že v řadě větších měst to množství bodů, které musí zastupitelstvo 
projednat, je enormní a že toto je ulehčení. Chápu, že to platí od 1. ledna letošního 
roku a že některá města toto přijala. Nemyslím si, že je to úplně nutně případ Klatov, 
myslím, že naprostá většina dotací v Klatovech je právě mezi částkou 50 tisíc a 250 
tisíc. Myslím si, že když jsme tady prošli ty dotace, že nás nijak nezdrželo, ničemu 
nevadilo, tudíž nevidím ani nutný důvod navýšit ten limit radě na 250 tisíc. Navrhoval 
bych počkat, jak ostatní města, která si ten limit navýší, se s tím popasují, jaká bude 
praxe a můžeme se k tomu v budoucnu někdy vrátit. V tento okamžik to navýšit na 
pětinásobek mi nedává příliš smysl, tak bych vám navrhoval, abychom tento bod 
neodsouhlasili. Toto myslím jak na Zlatý fond, tak na pravidelnou činnost a další 
dotační tituly, o kterých se tady na zastupitelstvu bavíme. Aby ta praxe zůstala stejná, 
jako je dnes. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 16 členů ZM, proti bylo 9 členů a 1 člen se zdržel 
hlasování – usnesení bylo schváleno. 
 
 
8. ROZŠÍŘENÍ POVĚŘENÍ RADY MĚSTA PROVÁDĚNÍM ROZPOČTOVÝCH 
OPATŘENÍ 
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Rozpočtová opatření rozpočtu města Klatovy jsou schvalována (prakticky) pouze 
zastupitelstvem města. Právní úprava, konkrétně ustanovení § 102 odst. 2 písm. a) 
zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) a § 16 odst. 4 zákona č. 250/2000 
Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, v platném znění, však umožňuje 
svěření pravomoci k provádění (schvalování) rozpočtových opatření radě města za 
účelem zajištění vyšší operativy při práci s rozpočtem města v jasně definovaných 
případech.  
Zastupitelstvo města svým usnesením ze dne 11.12.2018 č. 2 bod IV. 3) již této 
zákonné možnosti využilo tím, že pověřilo radu města prováděním rozpočtových 
opatření týkajících se přijetí a použití účelových dotací na konci roku – viz příloha.  
S ohledem na termíny konání zastupitelstva města, které se schází ze zákona 
minimálně jednou za 3 měsíce, a snahu operativně reagovat mezi jednáními ZM na 
potřeby rozpočtu, je navrhováno rozšíření pravomoci rady města k provádění 
rozpočtových opatření:  

- týkajících se změn v rámci schválených závazných ukazatelů rozpočtu města bez 
vlivu na výši rozpočtu v souvislosti s přijetím transferů (třída 4 rozpočtové skladby), 
jejichž použití v rozpočtu je účelově určeno, nárokových transferů upravených 
zvláštním právním předpisem a průtokových dotací určených pro příspěvkové 
organizace. 
V takových případech často dochází k značné časové prodlevě, zejména při použití 
těchto prostředků příspěvkovými organizacemi, kdy je nutné čekat na schválení 
v ZM.  

- týkajících se změn v rámci schválených závazných ukazatelů rozpočtu města na 
straně příjmů (běžných i kapitálových, s výjimkou přijatých transferů), které zvyšují 
rozpočtovou rezervu města a byly již přijaty na běžný účet města. O jejich 
případném zapojení do výdajů rozhodne zastupitelstvo. 

- týkajících se změn v rámci schválených závazných ukazatelů rozpočtu města bez 
vlivu na výši rozpočtu v souvislosti s daňovou povinností města Klatovy z titulu daně 
z příjmů právnických osob v případech, kdy poplatníkem je samo město.  
V souladu se zákonem č. 243/2000 Sb., o rozpočtovém určení výnosů některých 
daní územním samosprávným celkům a některým státním fondům (zákon o 
rozpočtovém určení daní), v platném znění, představuje daň z příjmů právnických 
osob za město výhradní příjem rozpočtu města Klatovy. Město je povinno, stejně 
jako jakákoliv jiná právnická osoba, tuto daň vyčíslit v daňovém přiznání, ale 
vypočtený výdaj je plně kompenzován příjmem ve stejné výši tak, jak stanoví zákon 
o rozpočtovém určení daní.  

 
Zastupitelstvo si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření 
provedeném v kompetenci rady města na nejbližším zasedání zastupitelstva konaném 
po schválení rozpočtového opatření radou města. 
 
Svěřením pravomoci radě města nejsou nijak dotčeny povinnosti vyplývající ze zákona 
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů vztahující se k úpravám rozpočtu. 
Naopak zákon o obcích ve svém ustanovení § 102 odst. 2 písm. a) stanoví, že radě 
obce je vyhrazeno provádět rozpočtová opatření v rozsahu stanoveném 
zastupitelstvem obce.  
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Rozšíření pověření rady města k provádění rozpočtových opatření byla projednána na 
jednání rady města dne 15.04.2024, rada města doporučila zastupitelstvu města 
rozšíření pověření schválit.  
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města v souladu s ustanovením § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, schválilo svěření pravomoci 
radě města k provádění rozpočtových opatření rozpočtu města Klatovy v období mezi 
jednotlivými zasedáními zastupitelstva s tím, že budou pravidelně na nejbližším 
zasedání zastupitelstva města Klatovy předkládána k informaci, a to v následujícím 
rozsahu: 
- týkajících se změn v rámci schválených závazných ukazatelů rozpočtu města 

bez vlivu na výši rozpočtu v souvislosti s přijetím transferů (třída 4 rozpočtové 
skladby), jejichž použití v rozpočtu je účelově určeno, nárokových transferů 
upravených zvláštním právním předpisem a průtokových dotací určených 
pro příspěvkové organizace, 

- týkajících se změn v rámci schválených závazných ukazatelů rozpočtu města na 
straně příjmů (běžných i kapitálových, s výjimkou přijatých transferů), které zvyšují 
rozpočtovou rezervu města na základě přijetí na běžný účet města, o jejich 
případném zapojení do výdajů rozhodne zastupitelstvo, 

- týkajících se změn v rámci schválených závazných ukazatelů rozpočtu města 
bez vlivu na výši rozpočtu v souvislosti s daňovou povinností města Klatovy z titulu 
daně z příjmů právnických osob za město.  

 
JUDr. Štancl – rozhodování o rozpočtových opatřeních a rozpočtu je zásadní 
pravomoc zastupitelstva města. My teď chceme ta pravidla trochu změnit, já si 
nemyslím, že by se to obcházelo nebo zneužívalo, ale nikdo z nás neví, co to udělá, 
jaký bude celkem ten objem, o kterém místo zastupitelstva bude rozhodovat rada. 
Jsem pro, abychom to přijali, ale zároveň abychom to omezili na dobu jednoho roku a 
po tom roce vyhodnotili, o jaké částce vlastně rozhodovala rada, jaká částka zůstala 
zastupitelstvu a můžeme také vidět, na kolik to bylo nutné – protinávrh.  
 
Ing. Chroust – myslím si, že to omezení tam být nemusí, z toho důvodu, že my každé 
následující zastupitelstvo budeme informovat o tom, které položky takto byly řešeny, 
ale také hlavně z toho důvodu že nebudeme rozhodovat o výdajích tímto způsobem, 
budeme rozhodovat pouze o příjmech, které se stanou součástí rozpočtové rezervy, 
o transferových položkách, jak jsem popsal. Nechceme zastupitelstvo obcházet, tu 
výjimku jste nám dali koncem roku pro dotace, už jsme to použili asi dvakrát. 
 
Mgr. Pavlas, Ph.D. – rozumím argumentům obou stran. Je nějaký srovnatelný 
precedens z jiných měst? Zjišťovali jste? Je to běžné? 
 
Ing. Chroust – jestli to někdo má, nevím. 
 
Pan starosta – myslím, že v tom jedou krajské samosprávy, tam je to i na té výdajové 
části, pokud je to v určitém rámci. Jakýkoliv výdaj musí projít rozpočtovým opatřením a 
je záležitostí zastupitelstva. O žádném výdaji nemůže rozhodnout rada, stejně jako 
o rozpočtu.  
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Hlasování – protinávrh: pro se vyslovili 3 členové ZM, 23 členů se zdrželo hlasování 
– protinávrh nebyl schválen. 
 
Hlasování – návrh: pro se vyslovilo 22 členů ZM, 4 členové se zdrželi hlasování – 
usnesení bylo schváleno. 
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9. NÁVRH NA NAVÝŠENÍ VKLADU MĚSTA DO SPOLEČNOSTI POŠUMAVSKÁ 
ODPADOVÁ, s.r.o. 
 
1. Úvod 
Město Klatovy má podíl ve společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o., podíl činí 
1.180.000 Kč – 50,21 %. Pro přesnou informaci přikládáme aktuální přehled 
společníků. 

2023 

Obec Počet obyvatel Vklad Kč podíl v % 

Bezděkov 940 28 200,00 Kč 1,20 

Bolešiny 767 23 000,00 Kč 0,98 

Číhaň 200 6 000,00 Kč 0,26 

Dlouhá Ves 832 24 930,00 Kč 1,06 

Dolany 886 26 580,00 Kč 1,13 

Hnačov 96 2 880,00 Kč 0,12 

Hrádek u Sušice 1 396 43 000,00 Kč 1,83 

Chlistov  127 3 800,00 Kč 0,16 

Janovice nad Úhlavou 2 190 65 700,00 Kč 2,80 

Kolinec 1 433 43 000,00 Kč 1,83 

Lomec 121 3 630,00 Kč 0,15 

Mezihoří 63 1 890,00 Kč 0,08 

Mokrosuky 130 3 900,00 Kč 0,17 

Ostřetice 69 2 070,00 Kč 0,09 

Plánice 1 703 51 090,00 Kč 2,17 

Poleň 290 8 700,00 Kč 0,37 

Rabí 507 15 210,00 Kč 0,65 

Týnec 341 10 230,00 Kč 0,44 

Újezd u Plánice 110 3 300,00 Kč 0,14 

Žihobce 594 17 820,00 Kč 0,76 

Klatovy 22 415 1 180 000,00 Kč 50,21 

Sušice 11 130 511 540,00 Kč 21,77 

Předslav 739 22 170,00 Kč 0,94 

Podmokly 161 4 830,00 Kč 0,21 

Zavlekov 411 12 330,00 Kč 0,52 

Hartmanice 1 050 30 450,00 Kč 1,30 

Běhařov 176 5 280,00 Kč 0,22 

Čachrov 494 14 820,00 Kč 0,63 

Chocomyšl 113 3 390,00 Kč 0,14 

Žichovice 660 19 800,00 Kč 0,84 

Nezamyslice 202 6 060,00 Kč 0,26 

Běšiny 817 24 510,00 Kč 1,04 

Vrhaveč 870 26 100,00 Kč 1,11 

Švihov 1 663 49 890,00 Kč 2,12 

Libkov 114 3 420,00 Kč 0,15 
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Loučim 121 3 630,00 Kč 0,15 

Pocinovice 600 18 000,00 Kč 0,77 

Neurazy 800 24 000,00 Kč 1,02 

Čímice 164 4 920,00 Kč 0,21 

  55 495 2 350 070,00 Kč 100,00 

 
Počet společníků se naposledy zvýšil v roce 2023. V mezidobí došlo k jednání s 
dalšími obcemi. Zájem vstoupit do společnosti projevily obce Chudenice, Úsilov, 
Křenice, Černíkov, Dlažov, Javor, Klenová, Obytce a Ježovy.  
Souhlas se vstupem nových společníků musí dle společenské smlouvy dát 
zastupitelstva současných společníků, děje se tak v tomto období a do konce pololetí 
2024 by měla proběhnout všechna. Následně jednání valné hromady završí 
přistoupení nových společníků. 
 
2. Pozice města Klatovy 
Zakládající rozhodující společníci města Klatovy a Sušice zvážili navýšení svých 
podílů. Město Sušice se rozhodlo nenavyšovat svůj podíl, město Klatovy ano a to o 
120.000 Kč. Tím i nadále zůstane město Klatovy společníkem s podílem přesahujícím 
50 % na vlastním kapitálu společnosti, konkrétně 51,03 %. 
 
Po navýšení bude struktura společníků tato: 

Obec Počet obyvatel Vklad Kč podíl v % 

Bezděkov 940 28 200,00 Kč 1,11 

Bolešiny 767 23 000,00 Kč 0,90 

Číhaň 200 6 000,00 Kč 0,24 

Dlouhá Ves 832 24 930,00 Kč 0,98 

Dolany 886 26 580,00 Kč 1,04 

Hnačov 96 2 880,00 Kč 0,11 

Hrádek u Sušice 1 396 43 000,00 Kč 1,69 

Chlistov  127 3 800,00 Kč 0,15 

Janovice nad Úhlavou 2 190 65 700,00 Kč 2,58 

Kolinec 1 433 43 000,00 Kč 1,69 

Lomec 121 3 630,00 Kč 0,14 

Mezihoří 63 1 890,00 Kč 0,07 

Mokrosuky 130 3 900,00 Kč 0,15 

Ostřetice 69 2 070,00 Kč 0,08 

Plánice 1 703 51 090,00 Kč 2,01 

Poleň 290 8 700,00 Kč 0,34 

Rabí 507 15 210,00 Kč 0,60 

Týnec 341 10 230,00 Kč 0,40 

Újezd u Plánice 110 3 300,00 Kč 0,13 

Žihobce 594 17 820,00 Kč 0,70 

Klatovy 22 415 1 300 000,00 Kč 51,03 

Sušice 11 130 511 540,00 Kč 20,08 

Předslav 739 22 170,00 Kč 0,87 
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Podmokly 161 4 830,00 Kč 0,19 

Zavlekov 411 12 330,00 Kč 0,48 

Hartmanice 1 050 30 450,00 Kč 1,20 

Běhařov 176 5 280,00 Kč 0,21 

Čachrov 494 14 820,00 Kč 0,58 

Chocomyšl 113 3 390,00 Kč 0,13 

Žichovice 660 19 800,00 Kč 0,78 

Nezamyslice 202 6 060,00 Kč 0,24 

Běšiny 817 24 510,00 Kč 0,96 

Vrhaveč 870 26 100,00 Kč 1,02 

Švihov 1 663 49 890,00 Kč 1,96 

Libkov 114 3 420,00 Kč 0,13 

Loučim 121 3 630,00 Kč 0,14 

Pocinovice 600 18 000,00 Kč 0,71 

Neurazy 800 24 000,00 Kč 0,94 

Čímice 164 4 920,00 Kč 0,19 

Chudenice 742 22 260,00 Kč 0,87 

Úsilov 126 3 780,00 Kč 0,15 

Křenice 213 6 390,00 Kč 0,25 

Černíkov 390 11 700,00 Kč 0,46 

Dlažov 482 14 460,00 Kč 0,57 

Javor 85 2 550,00 Kč 0,10 

Klenová 98 2 940,00 Kč 0,12 

Obytce 226 6 780,00 Kč 0,27 

Ježovy 225 6 750,00 Kč 0,26 

  58 082 2 547 680,00 Kč 100,00 

 
Dále v současnosti probíhají jednání s obcemi Petrovice u Sušice a Hlavňovice. Toto 
navýšení počítá i se vstupem těchto obcí, po jejich případném vstupu by podíl města 
byl 50,35 %. 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo navýšení vkladu města do společnosti Pošumavská 
odpadová, s.r.o., o 120.000 Kč na celkovou výši 1.300.000 Kč. 
 
P. Fiala (bez mikrofonu) – je nutné navyšovat počet sdružených obcí? 
 
Pan starosta – byla debata o tom, že bychom neměli expandovat bůhvíkam, ale pokud 
je nějaké místo na svozové trase, tam to dává smysl.  
 
Ing. Skrbek – všechny obce, které zmiňoval pan Strolený, již dnes obsluhujeme, jsou 
v pozici obce, která čerpá službu a teď chtějí se stát plnohodnotnými společníky. 
Nejedná se o žádné zásadní rozšíření. Jsou to obce na trase. 
 
P. Fiala – obce, které jsou tam sdružené můžou využívat náš sběrný dvůr? Jak to 
potom funguje? 
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Ing. Chroust – ty, které jsou v blízkosti nás, pokud uzavřou smlouvu s městem, tak 
můžou využívat, my jim ty služby účtujeme. Ty, které jsou v blízkosti Sušice, tak 
předpokládám, že podobným způsobem využívají sběrný dvůr v Sušici. Je důležité, 
abychom měli nadpoloviční většinu, je to byznys a oni jsou dnes v situaci, že za 
rozumné ceny realizují rozumné výsledky hospodaření. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 26 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
10.  KOMUNIKAČNÍ  STRATEGIE  MĚSTA 
 
Dne 22. srpna 2023 rada města rozhodla o zpracování Komunikační strategie města 
Klatovy zpracovatelem, společností M.C. TRITON, spol. s r.o. Časový harmonogram 
zpracování byl září až prosinec 2023. Cílem strategie je zhodnocení komunikačních 
kanálů, vyhledání slabých míst a vhodné zacílení komunikace města a úřadu na cílové 
skupiny. Strategie stanovuje také postup nastavení vnitřních komunikačních procesů.  
 
Strategie byla průběžně zpracovatelem konzultována se zástupci města. Pro získání 
zpětné vazby byla součástí zpracování strategie anketa pro občany města. 8. 
listopadu 2023 se uskutečnilo pracovní jednání pro zastupitele města, kde zástupce 
zpracovatele, Mgr. Kamil Papež, představil návrh strategie. Následně byly 
zapracovány podněty a připomínky.  
 
Komunikační strategie města Klatovy byla projednána na RM 9. ledna 2024 a 
doporučena ke schválení ZM. 
 
Strategie byla zaslána elektronicky všem zastupitelům města k prostudování a 
případným připomínkám 17. ledna 2024. Drobnosti byly opět zapracovány. Finální 
verze strategie byla zastupitelům opět zaslána před jednáním ZM. 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo Komunikační strategii města Klatovy zpracovanou 
společností M.C. TRITON, spol. s r.o.  
 
Hlasování: pro se vyslovilo 25 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – usnesení bylo 
schváleno.  
 
 
11.  DISKUSE 
 
RNDr. Vágnerová – za kontrolní výbor bych ráda akcentovala jedno doporučení, 
protože si ho možná všichni nevšimli v zápisu z kontrolního výboru. „Kontrolní výbor 
doporučuje zodpovědným osobám posuzovat u všech firem, které se budou účastnit 
zakázek zadávaných městem Klatovy, zda mají podle zákona uloženy všechny 
povinné dokumenty ve sbírce listin“. Narazili jsme na takové případy, tak bychom byli 
rádi, aby se to neopakovalo. 
 
Pan starosta – poprosím, aby toto odeznělo směrem k uším příslušných vedoucích 
odborů.  
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P. Fiala – v závěrečném účtu mi chyběla tabulka zhodnocení volných finančních 
prostředků. 
 
Ing. Chroust – to věřím, že tam bylo. My jsme ty volné finanční prostředky průběžně 
vkládali do Zlatého fondu. 
 
P. Fiala – šlo mně spíš o to, jakou úrokovou sazbu jsme měli a přibližně kde to máme? 
 
Ing. Chroust – úrokové sazby se dlouhou dobu pohybovali u UniCredit na úrovni 6,5 
až 6,6 %. Teď začínají úrokové sazby klesat. Na posledním jednání finančního výboru 
padla připomínka, abychom zkusili vymyslet jinou strategii. Ano, uděláme to, 
připravíme to. Požádal jsem Českou spořitelnu, od ní mám návrh, J&T bank. 
 
P. Fiala – jaký je teď stav ve ŠVaKu? V minulém zastupitelstvu jsme schválili převod. 
Proč tam zůstává vedení, dozorčí rada a představenstvo? Proč vedení netlačí na 
odvolání těchto orgánů? Oni tuto společnosti dovedli skoro k zániku. 
 
Pan starosta – ke změnám bude muset dojít ve velmi rychlém horizontu.  
 
P. Fiala – proč nedošlo? Když tam někdo tyhle věci dělal bez souhlasu města. Kdo 
tam byl delegovaný za město? 
 
Pan starosta – změny budou velmi rychle připraveny a proběhnou. 
 
Pan starosta pozval na květnové oslavy 5. května na Zhůří v 10 hodin a ve 13 h na 
náměstí. 
 
Ing. Chroust pozval na Barokní jezuitské Klatovy 26. a 27. dubna. 
 
Ing. Janča – minule zastupitelstvo schválilo restrukturalizaci ŠVaKu, považuji za svou 
povinnost reagovat na některá vyjádření jak pana starosty, tak prvního místostarosty 
do televize FilmPro a do tisku, protože jsem řadu věcí prožíval aktivně a řadu věcí 
jsme v 5leté diskusi o hospodaření ŠVaKu společně o nich mluvili. Začal bych 
vyjádřením pana prvního místostarosty, že město Klatovy kupuje 60 % akcií od firmy 
K+K technology pana Kutila. Žádná akciová společnost, ale pan Kutil. Tady si myslím, 
že pan místostarosta perfektně vyjádřil ty vztahy tak, jak já jsem poznal v té diskusi, 
které zde byly 29 let ohledně hospodaření s vodohospodářskou infrastrukturou. Pokud 
si vzpomenu na některá vyjádření pana starosty, tak pan starosta říkal, že velmi prosil 
zastupitele, aby neztratili kontrolu nad vodohospodářskou infrastrukturou. Já si 
myslím, že je to pravdivé jenom částečně, a to že za těch 5 let diskuse o hospodaření 
s vodohospodářskou infrastrukturou jsem na městě narazil na jedinou osobu 
zodpovědnou a která se stavěla k tomu provozu, a to je pan první místostarosta 
Ing. Chroust. Jinak jsem se nesetkal a nebyl jsem odkázán, abych jednal s někým 
jiným z radnice o provozu vodohospodářské infrastruktury. Stejně tak si myslím, že 
město nemělo zajištěnou odbornou a nějakou kvalitní kontrolu hospodaření, 
prostředky občanů a podnikatelů, kteří hradí vodné, stočné a srážkovou vodu a 
v podstatě tyto prostředky jsou určeny výhradně na provoz, údržbu a obnovu 
infrastruktury a majetku města, který bude za nedlouho mít hodnotu 3 miliardy korun. 
Co se týče kvality a přijatelné ceny, já si myslím, že tady hraje hlavní roli úpravna vody 
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v Milencích. Provozovatel infrastruktury, teď už je to jedno, jestli je to ŠVaK, nebo 
někdo jiný, v podstatě tu kvalitu vody nemůže moc ovlivnit k lepšímu, může ji jenom 
zhoršit, a to se v Klatovech nestalo. Kvalita byla pořád dobrá, velmi dobrá a cena 
přijatelná zase díky ceně, za kterou sdružení prodává vodu. Naposled bych se zastavil 
u zmínky pana starosty, který připomněl výběr provozovatele a vrátil se do roku 94 
minulého století, kdy proběhlo výběrové řízení. Zmínil se o tom, že byla nespokojenost 
se stávajícím provozovatelem, tomu bych velmi chtěl oponovat, protože tomu 
skutečně tak není. Ta situace se vyvinula tak, že město dostalo infrastrukturu od státu 
bezplatně a mělo zajistit svého provozovatele. Situace nebyla taková, že by město 
nebylo spokojeno s tím státním podnikem Vodovody a kanalizace, který provozoval 
strukturu, ale byl to osobní postoj tehdejších zastupitelů. Myslím si, že JUDr. Štancl by 
si vzpomněl na tu situaci a v některých věcech mi dal za pravdu. Já můžu doložit, 
mám to s sebou, kdyby někdo měl zájem se na to podívat, historický dobový tisk, kdy 
v prosinci 1993 se hovoří o tom, že město podepsalo smlouvu, domluvilo se na 
smlouvě s dosavadním provozovatelem, v lednu Klatovský týdeník tuto informaci 
potvrdil. Ještě bych připomněl rok 1995, kdy zastupitel v tomto orgánu se obrátil 
v tisku na občany Klatov a sdělil jim, že se seznámil s podklady privatizace státního 
podniku, s podklady týkající se sdružení, a i se situací na radnici a v květnu 1995 vydal 
prohlášení, že upozorňuje občany, aby přišli na zastupitelstvo a uvědomili si, že 
doplatí na to, že město se rozhodlo pro jiného provozovatele.  
Restrukturalizaci si můžeme vysvětlit jako reorganizaci, revitalizaci podniku. 
K jednomu ani k druhému podle mě v Klatovech nedošlo. Tady šlo o to, že ŠVaK, 
provozovatel a většinový vlastník firma K+K, se dostal do určitých finančních 
problémů, které by potom mohly ohrozit třeba i situaci na radnici. Pan Fiala už o tom 
hovořil, že od té doby utekly dva měsíce a v podstatě nic se nestalo, když se podíváte 
na zápis v Obchodním rejstříku. To rozhodnutí, jaké je, že ŠVaK zůstane sedět 
v prostorách firmy K+K a v podstatě nebude odpojen od této firmy, což je velmi 
nešťastné, k odpojení by mělo určitě dojít v nějaké následující době, kdy město vytvoří 
podmínky, aby ŠVaK byl v jiných prostorách. Pokud tomu tak zůstane, tak zastupitelé 
a město musí počítat s tím, že některé věci zůstanou, např. servis na čistírně 
odpadních vod, který provádí firma člena představenstva a ředitele ŠVaKu, firma, 
která má podobný předmět podnikání, ale co je důležité, ta firma nemá žádné 
zaměstnance. Může se stát, že údržbu ploch a komunikací bude provádět firma K+K, 
která tyto práce provádí, nebo prováděla, za částky rovnající se 700 000 až 300 000 
ročně podle toho, jak pršelo, jak jsem se dozvěděl.  
 
Pan starosta – pane inženýre, toto jsou provozní věci, které si bude muset nastavit 
nové vedení společnosti, dozorčí rada atd. K té nespokojenosti – pokud si dobře 
vzpomínáte, tak jsem k tomu také dodával, že v té době, asi až na Jiřího Štancla, tady 
nikdo z nás nebyl a skutečně doptával jsem se tehdejších dobových zastupitelů, jak 
k té věci došlo. Není to moje zkušenost s tím, jestli to bylo dobré nebo špatné. Bylo to 
vyjádření tehdejšího stavu z dobových vyjádření. Bude se tím vedení společnosti 
muset zabývat. 
 
Ing. Pošarová – uvažovala rada města o tom vybudovat vlastní spalovnu? Je nějaký 
projekt? 
 
Pan starosta – projekt k tomu nikdy nebyl, aspoň dosud jsem já jej neviděl, ale on to 
tady trošku nastínil i pan Fiala s nakládáním s odpadem. Osobně si neumím 
představit, že se začneme pouštět do projektu spalovny. Ale pokud na tom bude 
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shoda zastupitelů a shodneme se na tom, pojďme se bavit o spalovně, pak je to běh 
na velmi dlouhou trať. Je to na odborném posouzení, kde by měla stát atd., je to o tom 
si sednout na pracovních jednáních a rozhodnout, zda se do takového kroku pouštět, 
jestli by ten efekt v tu chvíli byl, aby se nestalo, že budeme spalovat odpad ze 
širokého okolí a budeme říkat, znečistili jsme si ovzduší. Zatím o takovém záměru 
debatováno nebylo a žádný projekt jsem k tomu neviděl. 
 
P. Fiala – myslím, že větší zvěrstvo je to dávat do země ty věci, zaznamenal jsem, že 
Písek a Strakonice budou budovat spalovnu, nevím, v jaké je to fázi. 
 
Ing. Janča – chtěl bych poprosit zastupitele, nic jiného nemůžu, aby v budoucnu 
věnovali zvýšenou pozornost hospodaření s majetkem vodohospodářským, protože 
jak už jsem říkal, vše hradí občané formou vodného, stočného a srážkovného a 
podnikatelé, takže si zaslouží opravdu pozornost vás, které volili. Na závěr si dovolím 
jeden dotaz. Protože celá problematika se točí kolem neplaceného nájmu, tak jsem se 
na to trošku podíval a provozovatel má povinnost ze zákona o vodovodech a 
kanalizacích (§ 36) do 30. dubna předložit vyhodnocení skutečných nákladů, tzn. 
porovnání kalkulace, kterou schválilo zastupitelstvo a občané schválenou cenu platili, 
se skutečnými náklady. Vzal jsem si rok 2018, 19, 20, 21, 22, 23 teprve vyjde. 
V žádném roce jsem nenašel, že by byl rozdíl v placení nájemného, vždycky je 
kalkulace nějaká např. 30 milionů, skutečnost 30 milionů, tak mně není jasné, kde se 
to neplacení nájmu projevuje a rád bych si to nechal vysvětlit. Děkuji za pozornost. 
 
Ing. Chroust – nájemné nebylo placeno v roce 2023. Vy jste na začátku říkal, že jsme 
to koupili od pana Kutila, ale my jsme to koupili těch 60 % od firmy, která je jmenuje 
K&K TECHNOLOGY a.s. To jenom pro upřesnění. 
 
JUDr. Štancl – jaký je teď aktuální stav jednání? Jsou už podepsány smlouvy? Byla 
zaplacena cena nebo část? Jak je to domluveno s působením stávajícího 
managementu?  
 
Ing. Chroust – transakce proběhla, akcie jsou přepsány na město Klatovy, v této chvíli 
se finišuje na návrhu zápisu do Obchodního rejstříku, který bude v krátkém horizontu 
čili v Obchodním rejstříku předpokládám do měsíce bude napsáno, že jediným 
vlastníkem společnosti ŠVaK je město Klatovy. Zápis cenných papírů již proběhl. 
Transakci schválilo zastupitelstvo na jednání, cena byla 88.270 tisíc Kč. Mělo by dojít 
k „rekonstrukci“ představenstva a dozorčí rady společnosti. Uvažovalo se o tom, že 
stávající představenstvo bylo 3členné, čili že by zůstalo 3členné a byli by tam 
nominováni noví lidé. Dozorčí rada byla 3členná, ale v poslední době pracovala ve 
složení dva, protože já jsem před nějakým časem odstoupil, a že by nově dozorčí rada 
byla 5členná. Představenstvo potom řeší personální otázky managementu. 
 
Ing. Nový, MBA – JUDr. Štancl to myslel asi tak, že pokud to není ještě v Justici, tak 
jestli už víme, kdo bude v představenstvu ŠVaKu? 
 
Pan starosta – zatím to není rozhodnuté, proběhne to radou města. 
 
Ing. Janča – slyšel jsem dobře, že představenstvo zůstane v současné podobě? 
 
Pan starosta – ne, že bude 3členné.  
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Ing. Janča – myslím si, že ve statutárních orgánech nastávajících nového ŠVaKu by 
měla být trochu zohledněna osobní zodpovědnost managementu v minulém ŠVaKu. 
Ty problémy nezpůsobili pracovníci ŠVaKu, ti, kteří zajišťují provoz, údržbu a obsluhu 
čistírny, ty problémy způsobil management, ten by si měl zohlednit svou osobní 
zodpovědnost a zároveň by rada měla tuto záležitost zohlednit. 
 
 
12.  ZÁVĚR 
 
S návrhem na usnesení tak, jak jej zpracovala návrhová komise, seznámil přítomné 
člen návrhové komise MUDr. Chroust.  
 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 26 členů ZM – zastupitelstvo města vzalo na vědomí 
usnesení z 10. zasedání ZM.  
 
Pan starosta – předběžný plán na jednání zastupitelstva je 02.07.2024 s tím, že může 
dojít ke změně kvůli schvalování územních plánovacích podkladů. 
 
 
Písemné znění usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
Ve 20:45 hodin starosta města Mgr. Rudolf Salvetr ukončil 10. zasedání Zastupitelstva 
města Klatov.  
 
Ze zasedání zastupitelstva města byl pořízen zvukový záznam. 
 
 
Zapsala: Burešová 

 
 
 
 Starosta města: 
 
 
 
 Ověřovatelé: 
 
 
 
 



  Počet stran: 6 
 

 
 

 
 
 
 

Z Á P I S  č.  11 
 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Klatov konaného dne 
14.05.2024 v 18:00 hodin v refektáři jezuitské koleje 

v Klatovech 
 

 
 
 
Přítomno:  21 členů ZM (v 18:08 h se dostavil JUDr. Štancl) 
 
 
Omluveni:  RNDr. Vágnerová, MUDr. Chroust, p. Fiala, MUDr. Kuneš, Mgr. Pleticha, 

p. Šafránek 
 
 
Přítomno občanů: 27 
 

 
 

Program:  
Zahájení jednání Zastupitelstva města Klatov  

1) Návrh nových stanov společnosti Šumavské vodovody a kanalizace a.s. 

2) Mimořádné dotace nad 50.000 Kč na pravidelnou aktivitu dětí a mládeže 

3) Změna obecně závazné vyhlášky o nočním klidu 

4) Závěr  

 
 
 
 
 
 
 
 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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ZAHÁJENÍ  JEDNÁNÍ 
 
Jednání Zastupitelstva města Klatov zahájil a jednání řídil starosta města Mgr. Rudolf 
Salvetr, který konstatoval, že jednání bylo svoláno pozvánkou ze dne 07.05.2024 ve 
smyslu zákona o obcích a je usnášeníschopné ve všech bodech jednání, neboť při 
zahájení jednání je přítomno 20 členů zastupitelstva města.  
 
Pan starosta upozornil přítomné, že jednání zastupitelstva města je přenášeno on-line. 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
 
 
Pan starosta vyzval ověřovatele minulého zápisu, aby se k zápisu vyjádřili: P. Pošefka 
zápis podepsal a souhlasí. MUDr. Kuneš nebyl přítomen na jednání, zápis podepsal. 
 
Novými ověřovateli zápisu byli starostou navrženi: Mgr. Pavlas, Ph.D., a Mgr. 
Šklebený. 
 
Hlasování – Mgr. Pavlas, Ph.D.: pro se vyslovilo 20 členů – Mgr. Pavlas, Ph.D., byl 
zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
Hlasování – Mgr. Šklebený: pro se vyslovilo 20 členů ZM – Mgr. Šklebený byl 
zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
 
Starosta města navrhl návrhovou komisi ve složení: Ing. Nejdl, Ing. Ridzoň a 
Ing. Votípka. 
 
Hlasování – Ing. Nejdl: pro se vyslovilo 20 členů ZM – Ing. Nejdl byl zvolen členem 
návrhové komise. 
 
Hlasování – Ing. Ridzoň: pro se vyslovilo 20 členů ZM – Ing. Ridzoň byl zvolen 
členem návrhové komise. 
 
Hlasování – Ing. Votípka: pro se vyslovilo 20 členů ZM – Ing. Votípka byl zvolen 
členem návrhové komise. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné se způsobem jednání a konstatoval, že se bude 
diskutovat o každém bodu zvlášť, jak to bývá obvyklé, týká se i veřejnosti po ukončení 
diskuse zastupitelů.  
Hlasování: pro se vyslovilo 20 členů ZM – způsob jednání byl schválen. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem. Dal o programu hlasovat. 
Hlasování: pro se vyslovilo 20 členů ZM – program jednání byl schválen. 
 
 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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1. NÁVRH NOVÝCH STANOV SPOLEČNOSTI ŠUMAVSKÉ VODOVODY A 
KANALIZACE  a.s. 
 
Představenstvo a.s. Šumavské vodovody a kanalizace projednalo aktuální úkoly 
týkající se činnosti společnosti v roce 2024. 
Součástí jednání byla i změna stanov společnosti tak, jak vyplývá ze změny vlastnické 
struktury. 
Představenstvo připravilo, projednalo a schválilo nové znění stanov společnosti a 
předložilo je radě města. 
 
Rada města se seznámila s návrhem nových stanov společnosti Šumavské vodovody 
a kanalizace a.s. a doporučuje zastupitelstvu města, aby tyto stanovy v předloženém 
znění schválilo. 
 
Příloha: stanovy společnosti 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo stanovy společnosti Šumavské vodovody a kanalizace 
a.s. v předloženém znění. 
 
Ing. Nový, MBA – rád bych se zeptal k jediné změně, a to je v článku 7 Druhy akcií a 
práva s nimi spojená v bodě 5 Dluhopisy a opční listy, kde se škrtá pět slov: 
společnost může na základě rozhodnutí valné hromady vydat dluhopisy. Doteď ten 
odstavec zněl bez škrtnutí těchto slov, nerozumím příliš, proč se toto škrtá, protože to 
nesouvisí s vlastnictvím města. To by mohlo zůstat rozhodnutí valné hromady, a 
pokud má někdo vydat dluhopisy, které budou moct měnit majitele akcií, tak si myslím, 
že by to neměl dělat předseda představenstva sám, ale že by to mělo zůstat 
rozhodnutím valné hromady, což je samozřejmě rada města. Čili nechť rada města 
rozhodne, ale proč toto má být škrtnuto, já tomu nerozumím. 
 
Ing. Chroust – já mám před sebou čistopis nových stanov, vy jste si v mezidobí 
vyžádal ty rozdílové. To, co vy teď říkáte, já nevidím. Je to článek 5 Výše základního 
kapitálu, nebo kde to je? 
 
Ing. Nový, MBA – článek 7 Druhy akcií a práva s nimi spojená, bod 5 Dluhopisy a 
opční listy. V původním znění bylo: společnost může na základě rozhodnutí valné 
hromady vydat dluhopisy. Teď se škrtlo to, že to bude na základě rozhodnutí valné 
hromady, ale může to společnost udělat sama. 
 
Ing. Chroust – společnost podle mě nemůže sama vydat, to musí vždycky někdo 
rozhodnout. Oprávnění v tomto případě bude mít ta valná hromada. 
 
Ing. Nový, MBA – to se škrtlo. V čistopisu máme pouze společnost může vydat 
dluhopisy. Ale v dosavadní verzi stanov, která byla platná doteď, máme společnost 
může na základě rozhodnutí valné hromady vydat dluhopisy. 
 
Ing. Chroust – pokud to tam chybí, tak navrhuji doplnit to jako připomínku a vložit tam: 
společnost může na základě rozhodnutí valné hromady vydat dluhopisy. 
 
Ing. Nový, MBA – to tam bylo, ale vy jste to z toho vyndali. 
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Ing. Chroust – stanovy připravoval JUDr. Kubeš. Nevidím žádný problém to tam vložit. 
 
Ing. Pošarová – není to tím, že teď je 100% vlastník město? Tak proto to bylo 
vyndané? 
 
Ing. Chroust – to myslím, že ne. Navrhuji doplnit: společnost může na základě 
rozhodnutí valné hromady vydat dluhopisy. 
 
Hlasování – stanovy + připomínka Ing. Nového, MBA: pro se vyslovilo 20 členů ZM 
– zastupitelstvo města schválilo stanovy společnosti Šumavské vodovody a 
kanalizace a.s. v předloženém znění včetně doplnění článku 7 bodu 5 o větu: 
Společnost může na základě rozhodnutí valné hromady vydat dluhopisy. 
 
 
2.  MIMOŘÁDNÉ DOTACE NAD 50.000 Kč NA PRAVIDELNOU AKTIVITU DĚTÍ A 
MLÁDEŽE 
 
Rada města na svém zasedání 30.04.2024 schvalovala dotace z programu Podpora 
pravidelných aktivit dětí a mládeže do 18 let u kulturních a sportovních organizací a 
dotace na účel určený žadatelem (mimořádné dotace). 
Rada města rozhodla o přidělení dotací, které jsou nižší než 50.000 Kč. 
Rada města doporučila ZM schválit dotace přesahující částku 50.000 Kč pro těchto 
16 organizací a spolků. 
 
1) Dotace na pravidelnou aktivitu dětí a mládeže do 18 let 
 

žadatel 

počet 
oprávněných 

členů x 
základní 

výše 
příspěvku    

 v Kč 

počet 
oprávněných 

členů x 
základní 

výše 
příspěvku 
v Kč x 2 

počet 
oprávněných 

členů x 
základní 

výše 
příspěvku 
v Kč x 3 

návrh 
celkové 
dotace 
v Kč 

1 DIAMOND DANCE Klatovy, 
z.s. 20.577 58.482 16.245 95.304 

2  Mgr. M. Zámečníková 66.063 0 0 66.063 

3 Junák – český skaut, stř. 
Královák Klatovy 101.802 0 0 101.802 

4 SPORT CLUB Klatov odd. 
florbalu 0 64.980 42.237 107.217 

5 Karate Klub Klatovy, z.s. 25.992 56.316 0 82.308 
6 Judo Klatovy, z.s. 14.079 80.142 29.241 123.462 
7 Atletika Klatovy, z.s. 83.391 119.130 71.478 273.999 
8 SK Volejbal Klatovy, z.s. 44.403 49.818 77.976 172.197 

9 Tělovýchovná jednota Klatovy, 
z.s. 0 47.652 25.992 73.644 

10 LTK Klatovy, z.s. 33.573 25.992 51.984 111.549 
11 SK Klatovy 1898, z.s. 0 110.466 129.960 240.426 
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12 Tělocvičná jednota Sokol 
KLATOVY 74.727 77.976 32.490 185.193 

13 BK Klatovy, z.s. 0 38.988 149.454 188.442 
14 Millenium gym z.s. 9.747 43.320 32.490 85.557 
15 TJ START Luby, z.s. 0 114.798 146.205 261.003 

       základní výše příspěvku 1.083 Kč 
 
 
2) Žádosti o mimořádné dotace 
 

žadatel požadované 
dotace v Kč 

návrh 
dotace 
v Kč 

Atletika Klatovy z.s. 
Žádost o dotaci na reprezentaci města v soutěži 2. ligy dr. žen 
a mužů 

90.000 60.000  

 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, poskytnutí 
následujících dotací organizacím z Fondu dotací pro rok 2024: 
1) Z programu „Podpora pravidelných aktivit dětí a mládeže do 18 let u kulturních                     

a sportovních organizací“ 
a) DIAMOND DANCE Klatovy, z.s. 95.304 Kč 
b) Mgr. M. Zámečníková 66.063 Kč 
c) Junák-český skaut, stř. Královák Klatovy  101.802 Kč 
d) SPORT CLUB Klatovy – odd. florbalu 107.217 Kč 
e) Karate Klub Klatovy, z.s. 82.308 Kč 
f) Judo Klatovy, z.s. 123.462 Kč 
g) Atletika Klatovy, z.s. 273.999 Kč 
h) SK Volejbal Klatovy, z.s.  172.197 Kč 
i) Tělovýchovná jednota Klatovy, z.s.  73.644 Kč 
j) LTK Klatovy, z.s.  111.549 Kč 
k) SK Klatovy 1898, z.s.  240.426 Kč 
l) Tělocvičná jednota Sokol Klatovy  185.193 Kč 
m) BK Klatovy, z.s. 188.442 Kč 
n) Millenium gym, z.s. 85.557 Kč 
o) TJ Start Luby, z.s. 261.003 Kč 

 
 

2) Z programu „Dotace na účel určený žadatelem v žádosti (mimořádné dotace)“: 
Atletika Klatovy, z.s., na reprezentaci města v soutěži 2. ligy dr. žen a mužů ve 
výši 60.000 Kč 

 
a uzavření veřejnoprávních smluv o jejich poskytnutí. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 19 členů ZM, 1 člen (Mgr. Nový, MBA) nehlasoval – 
usnesení bylo schváleno. 
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V tuto chvíli se dostavil JUDr. Štancl – počet zastupitelů se zvýšil na 21.  
 
3.  ZMĚNA  OBECNĚ  ZÁVAZNÉ  VYHLÁŠKY  O  NOČNÍM  KLIDU 
 
Na základě podaných žádostí předkládám návrh plánovaných akcí pro r. 2024, 
které chtějí jednotliví pořadatelé v letošním roce realizovat, a přitom zkrátit dobu 
nočního klidu. 
Dle metodiky MVČR by měly obce zkracování doby nočního klidu omezovat pouze na 
výjimečné případy a mělo by se tedy jednat jen o několik dní v roce. Za výjimečný 
případ je nutno považovat takovou událost, kdy je zájem na dodržení obecně závazné 
doby nočního klidu převážen zájmem na udržení místních tradic a upevňování 
mezilidských vazeb skrze hlasité noční aktivity. 
Vzhledem k zásadním změnám ve vyhlášce navrhuji zrušit stávající vyhlášku (č. 
2/2024) a schválit vyhlášku novou. 
Rada města doporučila zastupitelstvu města schválit obecně závaznou vyhlášku 
o nočním klidu. 
 
Příloha: návrh novely vyhlášky, kalendářní přehled 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 20 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – usnesení bylo 
schváleno. 
 
 
4.  ZÁVĚR 
 
Pan starosta zrekapituloval přijatá usnesení včetně doplnění stanov společnosti ŠVaK 
dle návrhu Ing. Nového, MBA – článek 7 bod 5 o větu: Společnost může na základě 
rozhodnutí valné hromady vydat dluhopisy. 
 
Pan starosta – další jednání zastupitelstva města proběhne 2. července 2024. 
 
Písemné znění usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
V 18:10 hodin starosta města Mgr. Rudolf Salvetr ukončil 11. zasedání Zastupitelstva 
města Klatov.  
 
Ze zasedání zastupitelstva města byl pořízen zvukový záznam. 
 
 
Zapsala: Burešová 
 
 Starosta města: 
 
 
 Ověřovatelé: 
 



  Počet stran: 20 

 

 

 
 

Z Á P I S  č.  12 
 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Klatov konaného dne 
02.07.2024 v 19:00 hodin v refektáři jezuitské koleje 

v Klatovech 
 

 
 
Přítomno:  26 členů ZM (v 19:04 h se dostavil p. Fiala) 
 
Omluveni: Ing. Kristová  
 
 
Přítomno občanů: 32 
 

 
 

Program:  

Zahájení jednání Zastupitelstva města Klatov  
1) Kontrola plnění úkolů 
2) Návrhy na majetkoprávní úkony 
3) Schválení financování akce „Chráněné bydlení Klatovy“ 
4) Rozpočtové opatření č. 4/2024  
5) Rozpočtové opatření č. 5/2024  
6) Návrh na poskytnutí mimořádné odměny místostarostům města 
7) Založení spolku Destinační společnost Šumava Tourism, z.s. 
8) Diskuse 
9) Závěr 
 
 
 
 
 
 
 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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ZAHÁJENÍ  JEDNÁNÍ 
 
Jednání Zastupitelstva města Klatov zahájil a jednání řídil starosta města Mgr. Rudolf 
Salvetr, který konstatoval, že jednání bylo svoláno pozvánkou ze dne 25.06.2024 ve 
smyslu zákona o obcích a je usnášeníschopné ve všech bodech jednání, neboť při 
zahájení jednání je přítomno 25 členů zastupitelstva města.  
 
Pan starosta upozornil přítomné, že jednání zastupitelstva města je přenášeno on-line. 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
 
 
Pan starosta vyzval ověřovatele minulého zápisu, aby se k zápisu vyjádřili: 
Mgr. Šklebený i Mgr. Pavlas, Ph.D., zápis podepsali a souhlasí. 
 
Novými ověřovateli zápisu byli starostou navrženi: p. Šafránek a JUDr. Štancl. 
 
Hlasování – p. Šafránek: pro se vyslovilo 24 členů, 1 člen se zdržel hlasování – 
p. Šafránek byl zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
Hlasování – JUDr. Štancl: pro se vyslovilo 24 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
JUDr. Štancl byl zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
 
Starosta města navrhl návrhovou komisi ve složení: Mgr. Pleticha, p. Pošar a p. Šefl. 
 
Hlasování – Mgr. Pleticha: pro se vyslovilo 24 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
Mgr. Pleticha byl zvolen členem návrhové komise. 
 
Hlasování – p. Pošar: pro se vyslovilo 23 členů ZM, 2 členové se zdrželi hlasování – 
p. Pošar byl zvolen členem návrhové komise. 
 
Hlasování – p. Šefl: pro se vyslovilo 24 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – p. Šefl 
byl zvolen členem návrhové komise. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné se způsobem jednání a konstatoval, že se bude 
diskutovat o každém bodu zvlášť, jak to bývá obvyklé, týká se i veřejnosti po ukončení 
diskuse zastupitelů.  
Hlasování: pro se vyslovilo 25 členů ZM – způsob jednání byl schválen. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem. Dal o programu hlasovat. 
Hlasování: pro se vyslovilo 25 členů ZM – program jednání byl schválen. 
 
 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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1.  KONTROLA  PLNĚNÍ  ÚKOLŮ 
 
S kontrolou plnění úkolů z 10. zasedání ZM konaného 23.04.2024 seznámil přítomné 
pan starosta. Písemné vypracování kontroly plnění je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 24 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – zastupitelstvo 
města vzalo na vědomí kontrolu plnění úkolů z 10. zasedání ZM.  
 
V tuto chvíli se dostavil p. Fiala – počet zastupitelů se zvýšil na 26. 
 
 
2.  NÁVRHY  NA  MAJETKOPRÁVNÍ  ÚKONY 
 
Část A – definitivní schválení majetkoprávních úkonů  
Majetkoprávní úkony, jejichž záměr schválilo zastupitelstvo města 23.04.2024, byly 
zveřejněny ve dnech 29.04.2024 až 15.05.2024 a nebyly k nim doručeny námitky. 
 
1) Prodej části pp.č. 98/10 o výměře cca 36 m2 v k.ú. Luby za cenu smluvní 

500,00 Kč/m2, celkem cca 18.000,00 Kč bez DPH, do vlastnictví .  
, , . 

 
2) Prodej části pp.č. 813/1 o výměře cca 16 m2 v k.ú. Luby za cenu smluvní 

500,00 Kč/m2, celkem cca 8.000,00 Kč bez DPH, do vlastnictví , 
, . 

 
3) Prodej části pp.č. 1361/1 v k.ú. Klatovy o celkové výměře cca 101 m2 za cenu 

smluvní 264,00 Kč/m2, celkem cca 26.664,00 Kč bez DPH, do vlastnictví . 
, , . 

 
4) Prodej částí pp.č. 4073 v k.ú. Klatovy o celkové výměře cca 780 m2 za kupní cenu 

1.200,00 Kč/m2, celkem cca 936.000,00 Kč bez DPH, do vlastnictví .  
, . , Klatovy, se zřízením práva věcného břemene ve 

prospěch prodávajícího města Klatovy na části pp.č. 4073 mezi objektem čp. 800 
a objektem čp. 870 pro zajištění neomezeného průchodu pro pěší. 

 
5) Prodej pp.č. 830 a části stp.č. 4 o celkové výměře cca 49 m2 v k.ú. Habartice 

u Obytců za cenu obvyklou dle ZP ve výši 500,00 Kč/m2, celkem cca 24.500,00 Kč 
bez DPH, do vlastnictví , , . 

 
Ing. Nejdl – nebudu hlasovat o bodu 4, jsem ve střetu zájmů. 
 
Pan starosta – navrhuji hlasovat o úkonech č. 1 až 3 a 5 dohromady a o úkonu č. 4 
samostatně. 
 
Hlasování – úkony č. 1 až 3 a 5: pro se vyslovilo 26 členů ZM – úkony č. 1 až 3 a 5 
byly schváleny. 
 
Hlasování – úkon č. 4: pro se vyslovilo 25 členů ZM, 1 člen (Ing. Nejdl) nehlasoval – 
úkon č. 4 byl schválen. 
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3.  SCHVÁLENÍ SPOLUFINANCOVÁNÍ AKCE „CHRÁNĚNÉ BYDLENÍ KLATOVY“ 
 
O vyhlášení 44. dotační výzvy MPSV, Národního programu obnovy „Modernizace a 
rozvoj pobytových služeb sociální péče“ byla informována RM 07.11.2023 a rozhodla 
o zpracování potřebné projektové dokumentace na projekt „Chráněné bydlení 
Klatovy“. Ukončení příjmu žádostí je stanoveno do 21.07.2024. 
Maximální výše dotace je 80 mil. Kč, žadatel může podat max. 5 žádostí. 
Povinnou přílohou žádosti je usnesení zastupitelstva města se zřetelným souhlasem 
s realizací projektu a spolufinancováním. 
 
Předmětem projektu je novostavba objektu chráněného bydlení v I. etapě pro 6-8 osob 
v Aretinově ulici v Klatovech. V místě je plánovaná dostavba II. etapy objektu 
s kapacitou pro 4-6 osob, celkově by v lokalitě vzniklo bydlení až pro 12 osob v jedno 
či dvoulůžkových pokojích. 
Oba objekty budou propojeny venkovní zastřešenou terasou. 
 
Termín realizace 11/2024-12/2025 
Ukončení realizace dle dotačního titulu do 31.12.2025 
 
Financování dle dotačních podmínek 
Celkové výdaje projektu 40.875.071,53 Kč vč. DPH 
Z toho: nezpůsobilé výdaje  4.379.471,95 Kč (DPH 12 %) 
 způsobilé výdaje 36.495.599,58 Kč  
 (z toho 10 % na vedlejší 3.317.781,78 Kč) 
Dotace (100 % ZV)  36.495.599,58 Kč 
Podíl města  4.379.471,95 Kč 
 
Rada města doporučila ZM vydat souhlas s realizací akce a schválit spolufinancování. 
 
Pozn.: usnesení zastupitelstva je formulováno tak, aby přesně odpovídalo podmínkám 
dotačního programu. Realizace proběhne pouze v případě schválení dotace 
v uvedené výši (předpoklad 10/2024). 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města souhlasilo s realizací projektu „Chráněné bydlení Klatovy“ a 
s podáním žádosti o dotaci do výzvy MPSV ČR, Národního plánu obnovy, 
Modernizace a rozvoj pobytových služeb sociální péče, číslo výzvy 31_22_44, 
s celkovými předpokládanými náklady ve výši cca 41 mil. Kč vč. DPH, které budou 
hrazeny z rozpočtu města. 
 
JUDr. Štancl – chtěl bych se zeptat ohledně pravidel bydlení. To bude služba, kterou 
si budou platit nebo na ni přispívat ti, kteří to budou využívat? 
 
Pan starosta – předpokládám, že to bude smíšené financování, že tam nějaká 
částečná úhrada bude, v jaké výši teď neumím odpovědět. Podstata záležitosti je, že 
kdyby to nebylo zařazené do sítě sociálních služeb, tak ty úhrady jsou diametrálně 
odlišné. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 26 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
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4.  ROZPOČTOVÉ  OPATŘENÍ č. 4/2024 
 
Zastupitelstvo města na svém jednání dne 19.12.2023 schválilo rozpočet města pro 
rok 2024. Tento schválený rozpočet byl upravován rozpočtovými opatřeními č. 1/2024, 
2/2024 a 3/2024.  
 
Rozpočtové opatření č. 4/2024 projednaly na svém společném jednání finanční 
komise rady města a finanční výbor zastupitelstva města dne 17.06.2024. Finanční 
komise doporučila radě města toto rozpočtové opatření ke schválení. Finanční výbor 
doporučil zastupitelstvu města vzít toto rozpočtové opatření na vědomí. Rozpočtové 
opatření č. 4/2024 schválila rada města v souladu s pověřením zastupitelstva města 
dle čl. VIII usnesení z 10. zasedání Zastupitelstva města Klatov konaného dne 
23.04.2024 a předkládá jej zastupitelstvu města na vědomí v tomto znění:  
 

Rozpočtové opatření č. 4/2024 v tis. Kč 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2024  291.130 

1. část běžné provozní příjmy a výdaje roku 2024 (navýšení) 2.443 

2. část investiční příjmy a výdaje roku 2024 (navýšení) 5.850 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2024  299.422 

 

Číslo Text 
Příjmy Výdaje 

tis. Kč tis. Kč 

  Rozpočtová rezerva 2024 291 130   

1 

Podíl na zisku od společnosti Lesy města Klatovy, s.r.o., za rok 2023, 

zvýšení rozpočtu příjmů KAP 4 - Finanční odbor MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

100   

2 

Přijaté dividendy od společnosti KLATOVSKÁ TEPLÁRNA a.s. za rok 
2023, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy 
města, Fond tepelného hospodářství 

4 000 4 000 

3 

Podíl na zisku od společnosti Odpadové hospodářství Klatovy s.r.o. 
za rok 2023, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní 
fondy města, Fond nakládání s odpady 

2 970 2 970 

4 

Přijetí příspěvku od Úřadu práce ČR na vytvoření pracovních 
příležitostí v rámci veřejně prospěšných prací pro rok 2024, zvýšení 
rozpočtu příjmů a výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ  

360 360 

5 

Přijetí neinvestiční účelové dotace v souvislosti s volbami do 
Evropského parlamentu 2024 ve dnech 07.06. a 08.06.2024 do 
rozpočtu města 2024, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 1 - 

Odbor vnitřních věcí MěÚ  

916 224 

6 

Přijetí dotace z rozpočtu MPSV ČR na výkon sociální práce v souladu 
s ustanovením § 92 a § 93a zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních 
službách, ve znění pozdějších předpisů, zvýšení rozpočtu příjmů a 
výdajů KAP 8 - Odbor sociálních věcí a zdravotnictví MěÚ 

1 075 1 075 

7 

Vratka z přeplatků z vyúčtování elektrické energie za rok 2023 do 
rozpočtu města 2024, zvýšení rozpočtu příjmů KAP 1 - Odbor 

vnitřních věcí MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

518   
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8 

Navýšení rozpočtu příjmů ze správních poplatků (schválený 
rozpočet pro rok 2024 ve výši 2.100 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů 
KAP 1 - Odbor vnitřních věcí města MěÚ, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

400   

9 

Navýšení rozpočtu příjmů z pronájmu a pachtu pozemků (schválený 
rozpočet pro rok 2024 ve výši 2.200 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů 
KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy 
města 

424   

10 

Navýšení rozpočtu příjmů za přijatou smluvní pokutu za nesplnění 
podmínek smlouvy o smlouvě budoucí kupní a z pozdních úhrad za 
pachtovné pozemků (upravený rozpočet ve výši 183 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

51   

11 

Navýšení rozpočtu příjmů z náhrad za geometrický plán a vratky 
nákladů soudního řízení z předchozích let (schválený rozpočet pro 
rok 2024 nulový), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje 

města MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

15   

12 

Navýšení rozpočtu příjmů z důvodu nalezené hotovosti (schválený 
rozpočet pro rok 2024 nulový), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 4 - 

Finanční odbor města MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 
17   

13 

Navýšení rozpočtu příjmů z odvodů za odnětí půdy ze 
zemědělského půdního fondu (schválený rozpočet pro rok 2024 ve 
výši 100 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 5 - Odbor životního 
prostředí města MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

65   

14 

Navýšení rozpočtu příjmů z poplatku ze vstupného (schválený 
rozpočet pro rok 2024 ve výši 30 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů 
KAP 7 - Odbor školství, kultury a cestovního ruchu města MěÚ, 
zvýšení rozpočtové rezervy města 

9   

15 

Přijetí úplaty za publicitu při akci Zahájení turistické sezony Klatovy 
2024, zvýšení rozpočtu příjmů KAP 7 - Odbor školství, kultury a 
cestovního ruchu města MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

113   

16 

Navýšení rozpočtu příjmů z neinvestiční přijatých transferů od obcí 
(příspěvek na zajištění sběru odpadu ve sběrném dvoře Klatovy od 
cizích obcí, schválený rozpočet pro rok 2024 ve výši 100 tis. Kč), 
zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města 
MěÚ, Fond nakládání s odpady  

16 16 

17 

Zvýšení rozpočtu příjmů z pronájmu ostatního hmotného 
dlouhodobého majetku, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - 
Peněžní fondy, Fond nakládání s odpady 

229 189 

  Mezisoučet RO4 - 2024  11 277 8 834 

 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 4/2024. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 26 členů ZM – zastupitelstvo vzalo na vědomí 
rozpočtové opatření č. 4/2024. 
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5.  ROZPOČTOVÉ  OPATŘENÍ č. 5/2024 

 
Zastupitelstvo města na svém jednání dne 19.12.2023 schválilo rozpočet města pro 
rok 2024. Tento schválený rozpočet byl upravován rozpočtovými opatřeními č. 1/2024-
4/2024.  
 
Tímto předkládáme zastupitelstvu města rozpočtové opatření č. 5/2024. 
Rozpočtové opatření č. 05/2024 v tis. Kč 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2024  299.422 

1. část běžné provozní příjmy a výdaje roku 2024 (navýšení) 5.020 

2. část investiční příjmy a výdaje roku 2024 (čerpání) -29.763 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2024  274.679 

 
Rozpočtové opatření č. 5/2024 projednaly na svém společném jednání finanční 
komise rady města a finanční výbor zastupitelstva města dne 17.06.2024. Finanční 
komise doporučila radě města toto rozpočtové opatření ke schválení. Finanční výbor 
doporučil zastupitelstvu města toto rozpočtové opatření ke schválení. Rozpočtové 
opatření č. 5/2024 bylo projednáno v radě města dne 24.06.2024, rada města 
doporučuje zastupitelstvu města předkládané rozpočtové opatření schválit.  
 

Číslo 
Text Příjmy Výdaje 

tis. Kč tis. Kč 

  Rozpočtová rezerva 2024 299 422   

1. část - neinvestiční (provozní) 

1 

Zvýšení příspěvku na provoz pro Městskou knihovnu na rok 2024, 
zúčtování energií za 1. čtvrtletí 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 
14 - Řízené organizace města, Městská knihovna, čerpání 
rozpočtové rezervy města 

  50 

2 

Snížení příspěvku na provoz pro Městské kulturní středisko na rok 
2024, zúčtování energií za 1. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu výdajů 
KAP 14 - Řízené organizace města, Městské kulturní středisko   

  -302 

3 

Snížení příspěvku na provoz pro Mateřskou školu Klatovy na rok 
2024, zúčtování energií za 1. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu výdajů 
KAP 14 - Řízené organizace města, Mateřská škola Klatovy 

  -471 

4 

Snížení příspěvku na provoz pro Technické služby města Klatov na 

rok 2024, zúčtování energií za 1. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, Technické služby města 
Klatov 

  -5 071 

5 

Snížení příspěvku na provoz pro Masarykovu základní školu Klatovy 
na rok 2024, zúčtování energií za 1. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, Masarykova ZŠ  

  -242 

6 

Snížení příspěvku na provoz pro Základní školu Klatovy, Čapkova ul. 
na rok 2024, zúčtování energií za 1. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, ZŠ Čapkova 

  -563 

7 

Zvýšení příspěvku na provoz pro Základní školu Plánická Klatovy na 
rok 2024, zúčtování energií za 1. čtvrtletí 2024, zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, ZŠ Plánická, čerpání 
rozpočtové rezervy města 

  166 
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8 

Snížení příspěvku na provoz pro Základní školu Klatovy, Tolstého na 
rok 2024, zúčtování energií za 1. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, ZŠ Tolstého 

  -344 

9 

Dofinancování výdajů na veřejně prospěšné pracovníky (dotace a 
výdaje s tím spojené projednány v RO 4/2024), zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové 
rezervy města 

  248 

10 

Přijetí neinvestiční dotace od Plzeňského kraje na akci „Oprava 

fasády čp. 122/I - II. etapa v části Pražské ulice, Klatovy" a její 
převod do výdajů hospodářské činnosti města, zvýšení rozpočtu 
příjmů a výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ  

800 800 

11 

Přijetí neinvestiční dotace od Plzeňského kraje na akci „Klatovy, 

Puškinova ul., Mercandinovy sady, Kolonáda" a její převod do 
výdajů hospodářské činnosti města, zvýšení rozpočtu příjmů a 
výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ 

200 200 

12 

Přijetí neinvestiční dotace od Plzeňského kraje na kulturní akci 
MěKS s názvem „Parkování ve Vrchlického sadech 2024", zvýšení 
rozpočtu příjmů a výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, 
Městské kulturní středisko Klatovy 

20 20 

13 

Přijetí neinvestiční dotace od Plzeňského kraje na projekt „August 

Förster a Rok české hudby" pro rok 2024 pro Městskou knihovnu 
Klatovy, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 14 - Řízené 
organizace města, Městská knihovna Klatovy 

40 40 

14 

Přijetí neinvestiční dotace od Plzeňského kraje na projekt „Baroque 

voces Bohemicae" pro rok 2024 pro Městskou knihovnu Klatovy, 
zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, 
Městská knihovna Klatovy 

60 60 

15 

Přijetí neinvestiční dotace od Plzeňského kraje na „Vybavení a 
opravy neinvestiční povahy" pro JSDHO Dehtín, Střeziměř, Luby, 
Točník, Tupadly a Habartice, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 1 
- Odbor vnitřních věcí MěÚ 

151 151 

15 

Dofinancování výdajů z rozpočtu města na dotační projekt 
„Vybavení a opravy neinvestiční povahy pro JSDHO Dehtín, 
Střeziměř, Luby, Točník, Tupadly a Habartice", zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové 
rezervy města 

  154 

16 

Přijetí neinvestiční dotace od Plzeňského kraje na „Opravy menšího 
rozsahu u cisternové automobilové stříkačky" pro JSDHO Klatovy, 

zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ 
50 50 

16 

Dofinancování výdajů z rozpočtu města na dotační projekt „Opravy 

menšího rozsahu u cisternové atuomobilové střeíkačky pro JSDHO 
Klatovy", zvýšení rozpočtu výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, 
čerpání rozpočtové rezervy města 

  50 

17 

Přijetí dotace od Plzeňského kraje na Podporu registrovaných psích 
útulků pro Technické služby města Klatov, zvýšení rozpočtu příjmů a 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, TSMK 

200 200 

18 

Navýšení rozpočtu výdajů v rámci programu Péče o nalezené kočky 
do rozpočtu města pro rok 2024 (schválený rozpočet pro rok 2024 
ve výši 17 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 5 - Odbor životního 
prostředí města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města  

  118 
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19 

Zařazení akce „Přístupový chodník k tenisovým kurtům, ul. Pod 
Vrškem Klatovy", zvýšení rozpočtu výdajů KAP 6 - Hospodářský 
odbor, čerpání rozpočtové rezervy města 

  590 

20 

Zařazení neinvestiční akce „Provedení elektromontážních prací na 
nádvoří jezuitské koleje 59/I" do rozpočtu města pro rok 2024, 
zvýšení rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města 

  52 

21 

Zařazení výdajů na nákup vybavení do nově budované hasičské 
zbrojnice ve Štěpánovicích pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů 
KAP 1 - Odbor vnitřních věcí, čerpání rozpočtové rezervy města  

  355 

22 

Zařazení neinvestiční akce „Zpracování Místní energetické koncepce 
města Klatovy" (výdaje na žádost o dotaci, schválena dotace od 
Ministerstva průmyslu a obchodu ČR ve výši 550 tis. Kč) do rozpočtu 
města pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů 3 - Odbor rozvoje 

města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  12 

23 

Zařazení neinvestiční akce „Zpracování Místní energetické koncepce 
města Klatovy" (vlastní zpracování, schválena dotace od 
Ministerstva průmyslu a obchodu ČR ve výši 550 tis. Kč) do rozpočtu 
města pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 1 - Odbor 

vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  153 

24 

Zařazení výdajů na sankci za odstranění čapího hnízda v souvislosti 
s demolicí stožáru na sušení hadic bývalé hasičárny ve 
Štěpánovicích pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor 

rozvoje města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  50 

25 

Přijetí podílu na sankci za odstranění čapího hnízda v souvislosti 
s demolicí stožáru na sušení hadic bývalé hasičárny ve 
Štěpánovicích (dělená správa) pro rok 2024, zvýšení rozpočtu 
příjmů KAP 5 - Odbor životního prostředí, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

25   

  Mezisoučet RO 5/2024 - 1. část 1 546 -3 474 

2. část - investiční (kapitálové) výdaje 

26 

Přijetí investiční dotace od Plzeňského kraje na akci „Zateplení 
objektu střelnice v Lubech" a její převod do výdajů hospodářské 
činnosti města, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 3 - Odbor 

rozvoje města MěÚ 

300 300 

27 

Přijetí investiční dotace od Plzeňského kraje na akci „Odpočívky ke 
stezkám pro pěší a cyklisty", zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 6 
- Hospodářský odbor města MěÚ 

130 130 

28 

Dofinancování výdajů z rozpočtu města na dotační projekt 
„Odpočívky ke stezkám pro pěší a cyklisty", zvýšení rozpočtu výdajů 
KAP 6 - Hospodářský odbor MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  250 

29 

Přijetí investiční dotace od Plzeňského kraje na „Nákup nové 
přenosné motorové stříkačky" pro JSDHO Štěpánovice, podíl města 
190 tis. Kč, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních 
věcí MěÚ 

150 150 

30 

Dofinancování výdajů z rozpočtu města na dotační projekt „Nákup 
nové přenosné motorové stříkačky pro JSDHO Štěpánovice", zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města 

  190 
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31 

Přijetí investiční dotace od Plzeňského kraje na „Nákup nové 
přenosné motorové stříkačky" pro JSDHO Tajanov, podíl města 
190 tis. Kč, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních 
věcí MěÚ 

150 190 

32 

Dofinancování výdajů z rozpočtu města na dotační projekt „Nákup 
nové přenosné motorové stříkačky pro JSDHO Tajanov", zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města 

  190 

33 

Přijetí investiční dotace od Plzeňského kraje na „Stezku pro pěší a 
cyklisty Puškinova ulice, úsek Ječná - čerpací stanice" (již v rozpočtu 
výdajů 11 200 tis. Kč vč. DPH, příslib dotace ze SR 9 362 tis. Kč), 
zvýšení rozpočtu příjmů KAP 6 - Hospodářský odbor města MěÚ, 
zvýšení rozpočtové rezervy 

627   

34 

Přijetí investiční dotace od Plzeňského kraje na akci „Rozšíření 
městského kamerového dohledového systému, Klatovy", zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy 

389   

35 

Zařazení investiční akce „Technika pro letní a zimní komunální 
údržbu" - nákladní automobil a nástavba pro posyp solí a inertními 
materiály a zametací nástavba do rozpočtu města pro rok 2024, 
zvýšení rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města 

  10 222 

36 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „Klatovy, Voříškova 
stavební úpravy " - nasvětlení přechodu pro chodce Podhůrecká ul. 

do rozpočtu města pro rok 2024 (celkové náklady 2 559 tis. Kč vč. 
DPH, již v rozpočtu 2 319 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 6 - 

Hospodářský odbor MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  240 

37 

Zařazení investiční akce „Štěpánovice rozšíření VO" (směr Sekrýt) do 
rozpočtu města pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 6 - 

Hospodářský odbor města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  132 

38 

Zařazení investiční akce „Klatovy, Korálkova rozšíření VO" do 
rozpočtu města pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 6 - 

Hospodářský odbor města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  364 

39 

Zařazení investiční akce „IT vybavení pro stavební úřady“ (přislíbena 
dotace z Národního plánu obnovy MMR v maximální výši 100 % 
uznatelných nákladů), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 1 - Odbor 

vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  796 

40 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „Výstavba požární 
zbrojnice Štěpánovice" do rozpočtu města pro rok 2024 (celkové 
náklady 16 533 tis. Kč vč. DPH, již v rozpočtu 15 409 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města 

  1 124 

41 

Zařazení investiční akce „Mlžení a pítko náměstí Klatovy" do 
rozpočtu města pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 3 - 

Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  390 

42 

Zařazení investiční akce „Nákup kontejneru pro JSDHO Klatovy" do 
rozpočtu města pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 1 - 

Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  121 
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43 

Zařazení investiční akce „Snížení energetické náročnosti 
gastroprovozu ZŠ Tolstého" (přípravné práce - žádost o dotaci, 
energetický posudek) do rozpočtu města pro rok 2024, zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města  

  146 

44 

Zařazení investiční akce „Snížení energetické náročnosti 
gastroprovozu Masarykova ZŠ" (přípravné práce - žádost o dotaci, 
energetický posudek) do rozpočtu města pro rok 2024, zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města  

  146 

45 

Zařazení investiční akce „Snížení energetické náročnosti 
gastroprovozu ZŠ Čapkova" (přípravné práce - žádost o dotaci, 
energetický posudek) do rozpočtu města pro rok 2024, zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města  

  146 

46 

Zařazení investiční akce „Snížení energetické náročnosti 
gastroprovozu MŠ Podhůrecká" (přípravné práce - žádost o dotaci, 
energetický posudek) do rozpočtu města pro rok 2024, zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města  

  146 

47 

Zařazení investiční akce „Snížení energetické náročnosti 
gastroprovozu MŠ Luby" (přípravné práce - žádost o dotaci, 
energetický posudek) do rozpočtu města pro rok 2024, zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města  

  146 

48 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „PD snížení energetické 
náročnosti gastroprovozu ZŠ Plánická, Klatovy" do rozpočtu města 
pro rok 2024 (celkové náklady 883 tis. Kč vč. DPH, již v rozpočtu 
33 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města 
MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  850 

49 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „Revitalizace území 
bývalé školy ve Štěpánovicích" (sadové úpravy) do rozpočtu města 
pro rok 2024 (celkové náklady 4 640 tis. Kč vč. DPH, již v rozpočtu 4 
500 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města 
MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  140 

50 

Navýšení rozpočtu investičních výdajů akce „IV. etapa skládky TKO 
Štěpánovice" (přípravné práce - odvoz a uložení výkopové zeminy) 
do rozpočtu města pro rok 2024 (celkové náklady 15 010 tis. Kč bez 
DPH, již v rozpočtu 10 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 13 - 

Peněžní fondy, Fond nakládání s odpady, čerpání rozpočtové 
rezervy města 

  15 000 

  Mezisoučet RO 5/2024 – 2. část 1 746 31 509 

  Čerpání rozpočtové rezervy města celkem 24 743   

  ZŮSTATEK ROZPOČTOVÉ REZERVY MĚSTA 2024 274 679   

 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo rozpočtové opatření č. 5/2024.  
 
Ing. Nový, MBA – přestože s většinou položek souhlasím, tak jenom chci 
okomentovat, proč se zdržím hlasování v tomto bodě. Společně jsme najeli na režim, 



 

12 

 
 

kdy na podzim připravujeme Zásobník investičních akcí, v lednu jsme do rozpočtových 
opatření dali plánované investice a svým způsobem opakovaně jsou tam větší 
položky, minule havarijní světla, teď auto, skládka atd., které v Zásobníku investičních 
akcí ani nebyly. Trochu bych si přál, aby vedoucí odborů, potažmo všichni vy, co 
připravujete na podzim ten plán na další rok, abychom tam co nejvíce potřeb viděli, 
věděli o nich a nemuseli každý měsíc vytahovat další a další desetimilionové položky, 
čímž samozřejmě klesá zůstatek v rozpočtu, to tam ještě nemáme Josefinum a další 
akce.  
 
Ing. Chroust – paní vedoucí odboru rozvoje města mně napovídá, že auto tam bylo. 
Pravděpodobně tam nebyla deponie, protože jsme původně mysleli, že ji budeme řešit 
později, ale vzhledem k tomu, že bychom chtěli, abychom byli připraveni na rok 2026 a 
jsou tam dvě různé varianty: jedna rychlá, drahá a druhá kratší, méně drahá, tak 
bychom to chtěli vyřešit ve druhé polovině tohoto roku nebo na začátku roku příštího. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM, 4 členové se zdrželi hlasování – 
zastupitelstvo města schválilo rozpočtové opatření č. 5/2024.  
 
 
6.  NÁVRH NA POSKYTNUTÍ MIMOŘÁDNÉ ODMĚNY MÍSTOSTAROSTŮM MĚSTA 
 
Členovi zastupitelstva města může v souladu se zákonem o obcích (§ 76) město 
poskytnout mimořádnou odměnu za splnění mimořádných nebo zvláště významných 
úkolů obce. Souhrnná výše odměn poskytnutých v kalendářním roce uvolněnému 
členovi zastupitelstva nesmí být vyšší než dvojnásobek nejvyšší odměny, která mu 
v průběhu roku náležela. 
 
Návrh na poskytnutí mimořádné odměny musí být odůvodněn a projednán jako 
samostatný bod programu jednání zastupitelstva. Důvod poskytnutí odměny musí být 
uveden v usnesení zastupitelstva. 
 
Navrhuji zastupitelstvu města schválit poskytnutí mimořádné odměny: 
- pro místostarostu Ing. Václava Chrousta ve výši jednonásobku měsíční odměny za 

přípravu financování a koordinaci realizace investičních akcí města a jím řízených 
organizací, za přípravu nabytí 100 % akcií ze strany města ve společnosti ŠVaK 
a.s.   

- pro místostarostu Ing. Martina Kříže ve výši poloviny měsíční odměny za přípravu 
konference „Zdravých měst“ a koordinaci organizačního zabezpečení kulturních a 
společenských akcí pořádaných městem a jím řízených organizací. 
 

Návrh na usnesení 
1) Zastupitelstvo města v souladu s ust. § 76 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, 

v platném znění, schválilo poskytnutí mimořádné odměny ve výši jednonásobku 
měsíční odměny místostarostovi Ing. Václavu Chroustovi za přípravu financování a 
koordinaci realizace investičních akcí města a jím řízených organizací, za přípravu 
nabytí 100 % akcií ze strany města ve společnosti ŠVaK a.s.   
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2) Zastupitelstvo města v souladu s ust. § 76 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, 
v platném znění, schválilo poskytnutí mimořádné odměny ve výši poloviny měsíční 
odměny místostarostovi Ing. Martinu Křížovi za přípravu konference „Zdravých 
měst“ a koordinaci organizačního zabezpečení kulturních a společenských akcí 
pořádaných městem a jím řízených organizací. 

 
Doc. Čerba, Ph.D. – já se zdržím hlasování, je to právě z důvodu toho, že před 
jednáním zastupitelstva nebyly poskytnuty informace a odůvodnění, proč je to takhle. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM, 2 členové se zdrželi hlasování a 2 členové 
byli mimo jednací místnost – usnesení bylo schváleno. 
 
 
7.  ZALOŽENÍ SPOLKU DESTINAČNÍ SPOLEČNOST ŠUMAVA TOURISM, z.s. 
 
Na základě iniciativy Plzeňského kraje se uskutečnily v Železné Rudě přípravné 
schůzky pro založení nové turistické oblasti, která by působila v oblasti Šumavy. 
Město Klatovy bylo osloveno, zda se nechce stát jedním ze zakládajících subjektů. 
Zakládajícími členy destinace s pracovním názvem "Šumava Tourism, z.s." se stanou 
(u měst a obcí po nutném souhlasu v jednotlivých zastupitelstvech) dle jednotlivých 
skupin stanovených Plzeňským krajem: 
skupina krajská: Plzeňský kraj 
skupina destinační: Destinace Sušicko, Muzeum historických motocyklů 
skupina municipální: města Klatovy, Železná Ruda, Kašperské Hory a obec Srní 
skupina profesní: Ski&Bike Špičák, Bufet Kryštof Částka, Prášilský ráj, Orea hotel 
Horizont. 
 
Plzeňský kraj se zavázal k finanční podpoře takto vzniklých destinačních společností 
s fixovaným horizontem do roku 2028. 
Založení destinace bude předloženo ke schválení na zasedání zastupitelstva 
Plzeňského kraje 02.09.2024. Do té doby musí být k dispozici souhlasy zakládajících 
členů. Následně se uskuteční schůze členů destinace 05.09.2024, kde dojde k volbě 
orgánů spolku. 
 
Rada města na svém zasedání 24.06.2024 doporučila ZM schválit založení spolku 
Destinační společnost Šumava Tourism, z.s., uzavření „Dohody o založení spolku 
Destinační společnost Šumava Tourism, z.s.“, dále doporučila schválit ZM „Stanovy 
spolku Destinační společnost Šumava Tourism, z.s., a návrh „Příspěvkového řádu 
Destinační společnosti Šumava Tourism, z.s.“. 
 
Přílohy 
1. Dohoda o založení spolku Destinační společnost Šumava Tourism, z.s. 
2. Stanovy spolku Destinační společnost Šumava Tourism, z.s. 
3. Příspěvkový řád Destinační společnost Šumava Tourism, z.s. 
4. Výše členského příspěvku města Klatovy na rok 2024 
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Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo: 
1) založení spolku Destinační společnost Šumava Tourism, z.s., kde město Klatovy 

bude jedním ze zakladatelů, a uzavření „Dohody o založení spolku Destinační 
společnost Šumava Tourism, z.s.“, 

2) znění „Stanov spolku Destinační společnost Šumava Tourism, z.s., a návrh 
„Příspěvkového řádu Destinační společnosti Šumava Tourism, z.s.“. 

 
JUDr. Štancl – založení nové turistické oblasti, která by působila v oblasti Šumavy. Co 
ten nový spolek bude dělat? V předkládací zprávě to není zmíněno, takže jsem to 
vyčetl z dohody o založení spolku. Když přečtu několik uvedených bodů, tak si nejsem 
jist, zda budeme vědět, co nový spolek bude dělat. 
1. Zvýšení konkurenceschopnosti Šumavy v oblasti cestovního ruchu 
2. Zřízení platformy pro efektivní řízení a rozhodování v oblasti cestovního ruchu 
3. Zajištění efektivní a koordinované marketingové činnosti  
4. Zřízení platformy umožňující efektivně řešit současné i budoucí problémy 

cestovního ruchu v oblasti Šumavy 
5. Umožnění realizace stanovené strategie cestovního ruchu pro Šumavu 
6. Zvýšení účinnosti marketingové strategie Destinační společnosti Šumava Tourism, 

z.s. 
Mohl by někdo vysvětlit, co skutečně ten spolek bude dělat? Mně to připadá, že kraj 
řekl, my dáme peníze na cestovní ruch a založíme spolek, pak se udělala vzorová 
dohoda, která může sloužit pro jakoukoliv činnost, stačí nahradit slova „cestovního 
ruchu“ něčím jiným. Vznikne tedy nový spolek, který nepochybně žádné příjmy 
generovat nebude, nebo významné příjmy generovat nebude, ale za to bude 
generovat výdaje, protože v dalším dokumentu vidíme, že se zřizuje správní rada, 
dozorčí rada, funkce ředitele. Nechybuji o tom, že všechny funkce budou nějak 
placeny. Podle mého názoru je to takový spolek cimrmanovského typu, který nebude 
mít, nebo nepodaří se nikdy změřit jeho vliv na rozvoj turismu na Šumavě. Já bych 
uvítal, kdyby předkladatel řekl, udělal jsem si analýzu za deset let zpátky, jak je to 
s turismem na Šumavě, vypadá to tak, že návštěvnost je taková, zvýšila se o tolik, 
tržby tam a tam se zvýšily o tolik, tržby v pohostinství o tolik, nebo naopak to klesá. 
Měli bychom to něčím podložit, něčím racionálním a nejenom povídáním o zvýšení 
konkurenceschopnosti a zřízením další platformy. Protože jsem se nedočetl, co bude 
ta skutečná hodnota, kterou to přinese, tak z těchto důvodů já si dovolím být proti. 
 
Ing. Kříž – přinese to to, že se společně můžeme sejít u jednoho stolu, dát dohromady 
ty věci a vymyslet si projekty, které jsou tady třeba pro naše území. Nebude nám je 
vymýšlet někdo cizí, ale dokážeme si je vymyslet v rámci regionu. Je dobré, že tam 
nebudou jenom obce, ale že tam budou i podnikatelé a další organizace, jako třeba 
Ski areál Špičák apod., se kterými pak můžeme spolupracovat na zajímavých 
projektech, předpokládám, že si destinace bude moci sáhnout na nějaké dotační tituly, 
bude dělat to, co si v destinaci řekneme. Jaké projekty, to vám teď říct nemůžu, to se 
pak budeme domlouvat s dalšími městy a podnikateli, projekty, které budou 
propagovat Klatovy, naše památky. Jak to máme nastaveno v materiálech, takto to 
nastavuje Plzeňský kraj pro všechny destinace, které na území Plzeňského kraje 
vznikají, je tím podmíněna i finanční podpora Plzeňského kraje. 
 
Mgr. Pavlas, Ph.D. – kvituji tuto aktivitu. Rád bych se zeptal, na základě jakého 
principu byli vybráni zakládající členové? 
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Ing. Kříž – iniciuje to Plzeňský kraj, jako jeden z prvních zájemců se objevilo město 
Železná Ruda, pan starosta se toho chopil, oslovil nás, postupně přibyla další města. 
Samozřejmě tyto skupiny nejsou uzavřené, předpokládáme, že v rámci Šumavy pak 
přistoupí další obce, města, podnikatelé, ale někdo to musí založit. Myslím si, že 
město Klatovy by mělo být jednoznačně jedním ze zakládajících členů, který bude mít 
vliv na to, jak destinace bude fungovat. To je i odpověď JUDr. Štanclovi, chceme mít 
vliv, aby destinace měla smysl a aby fungovala podle našich představ v rámci 
Šumavy. 
 
Bc. Strolený – Plzeňský kraj se rozhodl, že bude tyto věci, které se týkají turismu, 
podporovat finančně. Doteď byla ta podpora dost rozdrobená a bylo to na jednotlivé 
akce, nebo pokud se přihlásila zapsaná společnost, nebylo to koordinované. Druhá 
věc je, že jsme jako Plzeňský kraj do toho chtěli zapojit podnikatele, kteří zde podnikají 
a bude to pro ně znamenat nějaký bonus – budou moci prezentovat svoje hotely, 
sportovní areály.  
 
Doc. Čerba, Ph.D. – máme tady existující destinaci Pošumaví. Jak spolu tyto dvě 
destinace budou souviset, případně spolupracovat? 
 
Ing. Kříž – samozřejmě můžeme spolupracovat, ale Pošumaví vzniklo na jiné bázi a 
nezahrnuje území města Klatov. Pošumaví je od Švihova, Plánice a končí někde před 
Pačejovem, je tam ještě Rabí.  
 
Doc. Čerba, Ph.D. – jsou to sousední destinace, které budou fungovat na bázi kraje a 
Pošumaví nevím, kdo inicioval. 
 
Ing. Kříž – Pošumaví iniciovaly obce na tom území, které se domluvily. 
 
Bc. Strolený – destinace Pošumaví nebyla založena podle těchto pravidel, nemůže 
čerpat dotace do Plzeňského kraje. Samozřejmě můžou s námi spolupracovat. 
 
Ing. Pošarová – v rámci kraje už funguje výbor pro cestovní ruch, co to směřovat 
v rámci nějakého dotačního titulu v případě využití např. gotických památek? Přijde mi 
to, že se zde udělá duplikace něčeho, bude tam zase dozorčí rada, aparát, který ve 
finále bude stát zbytečně peníze navíc. Lepší by bylo vymyslet na kraji nějaké dotační 
tituly, kde můžou samozřejmě i podnikatelé spolupracovat. 
 
Ing. Kříž – aparát tam nebude nějak složitý, samozřejmě je to spolek, musí mít nějaké 
řízení, orgán, který bude dozorovat, tam budou zastoupeni jednotliví členové. 
Nemyslím si, že ti lidé tam budou kvůli financím. Je to šance, jak rozvinout náš region, 
máme partnery, kteří jsou ochotni do toho jít.  
 
Bc. Strolený – paní inženýrko, jste zastupitelka Plzeňského kraje, zastupitelstvo je 
2. září, nic vám nebrání toto navrhnout. Začátek je, aby destinace vůbec vznikla. 
Pokud se destinace „uživí“, pokud začne stoupat turistický ruch, třeba za pár let tam 
bude ředitel. 
 
Ing. Pošarová – kraj na to zřídil i webové stránky právě na podporu cestovního ruchu 
v rámci Plzeňského kraje, tam už ten marketing je, už by to bylo duplikované. 
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P. Fiala – kolik to bude stát? Kolik ti lidé budou brát? Souhlasím s JUDr. Štanclem. 
Abychom zde schvalovali 10 nebo 15 listin a nevím, co ta organizace bude dělat, to je 
za mě zbytečné. Asi chápu, že kraj má dostatek peněz, neví, co s nimi. 
 
Ing. Nejdl – jsem asi raději, že jsme, když už někde musíme být, v destinaci Šumava 
než Pošumaví, tak bych vás chtěl poprosit, jestli nás tam p. Kříž bude zastupovat, 
jestli by se jednou provždy mohlo utvrdit, že Klatovy jsou brána Šumavy, protože 
pořád jsou nějaké spekulace kolem toho. Kdyby to byl jediný výstup, tak by to mělo 
smysl. 
 
Pan starosta – už jsem absolvoval řadu pokusů o vznik destinací. JUDr. Štancl si bude 
dobře pamatovat, když začala debata o šumavské kartě, někdy v roce 2011, nakonec 
to ztroskotalo na nevůli některých šumavských obcí. Pak se objevila iniciativa MMR 
osm let zpátky. Za mě osobně dává jediný smysl v tomto území, a to je destinace 
s názvem Šumava. Měli jsme zájem, aby destinace začínala v jižních Čechách a 
končilo to u Českého lesa, ovšem nedohoda a všechno, co se děje v parku, tak s tím 
Jihočeši nechtěli mít nic společného a vykročili vlastní cestou. V tu chvíli tu začala 
debata o vzniku menších destinací, které by byly podpořeny z titulu MMR. Začaly 
vznikat pokusy jako Prácheňsko, Pošumaví, což nebylo nic jiného než trucpodnik vůči 
tomu, co byla snaha založit Sušice, Modrava, Železná Ruda a Klatovy, protože nám 
chyběly dvě obce v území. Toto je pokus Plzeňského kraje o vznik několika 
destinačních míst, aby koordinovala činnost v území. Funguje to v alpských údolích, 
funguje to na bavorské straně hranice. Pokud tam někdo pojede, obdrží kartu s 
nabídkou ucelených služeb v tom území, což tam udrží lidi třeba týden. Klatovy už 
jednou z bran Šumavy jsou, aspoň geograficky. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 20 členů ZM, proti byli 2 členové a 4 členové se zdrželi 
hlasování – usnesení bylo schváleno. 
 
 
8.  DISKUSE 
 
JUDr. Štancl – rád bych se zeptal na situaci kolem přestavby bývalé vojenské 
ubytovny v Klatovech Na Bělidle. Jaký se očekává režim bytů, které se tam zřizují? 
Nevím, jestli už byla kolaudace. Slyšel jsem, že už se tam lidi hlásí a nájemné má být 
ve výši 200 Kč/m2. Rád bych věděl, jaká je skutečnost, zda jsou byty obsazené a zda 
se tam počítá třeba s podporou rodin s dětmi, nebo to bude fungovat čistě na tržním 
principu. 
 
Ing. Kříž – je tam 32 bytů, do konce června mohli lidé dávat žádosti, na jaře jsme jeli 
v režimu předregistrací, kdy lidé měli možnost projevit svůj zájem. Ti, kteří se 
předregistrovali, pak doplnili své žádosti. Během června mohli dát lidé žádost, i když 
nedali předregistraci. V tuto chvíli to Správa nemovitostí vyhodnocuje, záležitost pak 
půjde na jednání bytové komise a následně do rady města. Výše nájemného je tam 
200 Kč/m2, bytový dům je ve zvláštní kategorii, je zateplený, moderně vybavený. Teď 
ještě neznám počet žádostí, to bude předmětem dalších jednání, která nás čekají. 
Příjem žádostí je již ukončen. 
 
JUDr. Štancl – já bych prosil ještě na doplnění jeden dotaz: jak vypadá úroveň 
nájemného na území města Klatov? Jestli máte nějakou představu o tom, jak se 
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průměrně pohybuje nájemné u soukromých vlastníků? Kde se bude pohybovat to 
nájemné 200 Kč/m2? Je to vyšší než tržní nájem, nebo je to nižší? 
Ing. Kříž – u soukromých bytů se to pohybuje různě dle lokace bytu, vybavení. Těch 
200 Kč/m2 se pohybuje někde v nižším průměru. 
 
JUDr. Štancl – jak vypadá rozběh ŠVaK pod novým majitelem? 
 
Ing. Chroust – rada města jmenovala nové představenstvo, dozorčí radu. Na minulém 
jednání rady jsme projednali výroční zprávu a roční účetní závěrku za rok 2023, 
společnost dosáhla zisku cca 8 mil. Kč. Zároveň jsme projednali průběžnou zprávu 
o výsledku hospodaření a bilanční situaci k 31.05.2024, bilanční situace je vyrovnaná. 
Budova, kterou měl ŠVaK na základě projektu získat, tak získal, teď už je zapsán 
v katastru ŠVaK jako majitel. Jsou vyrovnány všechny pohledávky a závazky, které 
v minulosti byly mezi ŠVaKem a K&K a které byly v minulosti mezi městem a 
ŠVaKem. Projekt byl uzavřen, myslíme si, že společnost si stojí dobře. Je udělaná 
aktualizace Vodohospodářského fondu, Fondu dešťové kanalizace, je připravena 
záležitost retenčních nádrží. Dostali jsme potvrzení, že dostaneme 60 % dotace na 
retenční nádrže, zhruba 80 milionů budeme muset dofinancovat. Práce budou 
zahájeny k 01.08. Nemáme informace o tom, že by zaměstnanci opouštěli ŠVaK. 
Nové představenstvo předloží výsledky hospodaření k 30.06.2024 stejně jako naše 
ostatní organizace. Na rozborech bude prostor věnován obchodním organizacím. 
Vedení ŠVAKu ví, že nám má předložit výkazy i k 30.09.2024, protože se budeme 
bavit o plánu investic na příští rok a zároveň budeme diskutovat výši nájemného. 
 
Pan starosta – pozval na klatovskou pouť, informoval o uzavření části hřbitova kvůli 
pádu stromů 28.06.2024, od 03.07.2024 bude hřbitov opět otevřen. 
 
Ing. Janča – ŠVaK – vznesl jsem už čtvrtý dotaz, posledním dotazem jsem reagoval 
na základě zákona č. 106/1999 Sb., který se týkal neobsazeného místa v dozorčí radě 
po dva roky, v období, kdy se řešily skutečně složité finanční problémy na trase K&K, 
ŠVaK a město. Dnes jsem dostal čtvrtou variantu odpovědi, v podstatě za to, že 
nemělo město zástupce v dozorčí radě, tak na tom se neshodlo bývalé vedení na 
valné hromadě, bylo rozhodnuto, že není vhodná osoba na tuto funkci po dva roky. 
Z toho jsem usoudil, že co se týče vody, mám na městě jediného partnera a to je Ing. 
Chroust, jiný není, ten má v gesci správu vodohospodářského majetku. Za celá ta léta, 
co jsem diskutoval, jsem nenašel a nebyl mi nabídnut jiný partner. My si často 
nerozumíme v položené otázce a odpovědi, mně se zdají odpovědi někdy zavádějící. 
Proto jsem se rozhodl využít dnešního zastupitelstva, protože když čtu usnesení, tak 
poslední věta je, že zastupitelstvo ukládá radě projednat připomínky z diskuse a já 
nemám jinou možnost se dozvědět, jak vedení projedná můj příspěvek, tak si dovoluji 
požádat vedení, jestli bych mohl na čtyři připomínky, které vznesu, dostat odpověď. 
1) Ocenění ŠVaKu firmou Deloitte – kteří další dva zájemci se zúčastnili výběrového 

řízení? To je první dotaz. 
 
Ing. Chroust – můžu vám na něj odpovědět? KPMG a PricewaterhouseCoopers. 
Myslím si, že toto jsem vám osobně říkal. 
 
Ing. Janča – o tom jsme spolu nemluvili.  
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2) Po seznámení se s rámcovou smlouvou si myslím, že na vedení města vypadli ze 
skříně dva kostlivci: jeden se jmenuje zásoby, které na pokyn firmy K&K pořizoval 
ŠVaK pro firmu K&K, samozřejmě je hradil také finančně a v rámci odkoupení 60 % 
akcí tam zbyla částka asi 23 milionů, bylo započteno. Druhý kostlivec podle mě je 
přeplacení nájmu. ŠVaK využíval prostory firmy K&K, kancelářské a provozní 
prostory a platil za to nájem. V roce 2020 byla sjednána nová smlouva o výši nájmu, 
byla také sjednána smlouva o přeplacení nájmu. Výsledek je, že v době 
transformace k 13.02.2024 byl přeplacen nájem o částku asi 12 milionů Kč. Můj 
dotaz je: jestli zástupci města ve vedení statutárních orgánů měli o této smlouvě 
informaci? Pokud ano, jestli s ní souhlasili. 

 
3) Nové uspořádání statutárních orgánů ŠVaK – za ta léta, co jsem vedl diskusi 

s městem a ŠVaKem, tak jsem poznal, že zde existují docela nestandardní vztahy. 
Z toho důvodu předpokládám, že rada města, která plní roli valné hromady nového 
ŠVaKu, se rozhodla pokračovat v té linii, která byla nastavená a rozhodla se 
jmenovat do statutárních orgánů představitele z minulého ŠVaKu, kteří se podíleli 
zcela určitě na té hře, kterou rozehrál pan Kutil s majetkem obce, 
vodohospodářskou infrastrukturou. Můj dotaz je: proč se rada města rozhodla 
nevypsat výběrové řízení na místo ředitele a ekonoma nové firmy ŠVaK? 

 
To by bylo k dotazům, na které ještě jednou žádám zdvořile odpověď od vedení 
města. Už zde byla zmínka o tom, že byly projednány výsledky ŠVaKu, já bych chtěl 
poděkovat za to, že pro dvou letech byla na stránkách města zveřejněna výroční 
zpráva ŠVaK za rok 2023, za rok 2021 a 2022 zpráva uveřejněna není. Z té zprávy 
jsem si přečetl, že tržby ŠVaKu byly někde kolem 230 milionů ročně, takže mě 
zajímalo, kolik procent z tržeb dělá město Klatovy. Podle tabulek jsem si spočítal, že 
na vodném a stočném a srážkové vodě se podílejí Klatovy částkou 170 milionů Kč, 
samozřejmě k tomu je potřeba přidat peníze, kterými město financuje opravy 
vodovodní a kanalizační sítě během roku ve městě. Takže si myslím, že se Klatovy na 
tržbách ŠVaKu podílejí nejméně 85 %. ŠVaK měl hospodářský výsledek v roce 2023 
po zdanění 8 milionů Kč, bývalo zvykem, že výsledek po odvedení daně se částečně 
vyplácel formou dividend jak firmě K&K, tak městu Klatovy. Budu se zajímat o to, jestli 
v roce 2023 byla vyplacena dividenda firmě K&K. Na výsledku hospodaření se vodné 
a stočné v Klatovech podílelo částkou asi 2,7 milionu Kč, navíc ŠVaK za loňský rok 
překročil povolený regulovaný zisk o částku 560 tisíc Kč, takže tato částka by měla být 
vrácena odběratelům, občanům, ale to v podstatě nejde, takže o tuto částku bude 
snížena kalkulace na rok 2025. Protože jsem si podrobně prostudoval výsledky a vím, 
jak to chodí, tak si na závěr dovolím jednu věc, která možná způsobí údiv u někoho, 
ale věřím, že u některých zastupitelů to bude i důvod k přemýšlení. Myslím si, že 
město má vytvořené podmínky, aby se zastupitelé zajímali, jestli by nešlo na příští rok 
cenu vodného a stočného svým způsobem zafixovat a nechat být. Pokud by někdo 
měl zájem o tuto otázku, nebo se mnou diskutovat, jsem připraven k diskusi. 
 
Ing. Chroust – já bych jenom reagoval na ten začátek. Myslím si, že některé věci jsou 
součástí určitého neporozumění situace, dovolím si to tak říct. Říkal jste, že máte 
jediného partnera na diskusi a že to jsem já. Myslím, že to není pravda, protože jste 
v minulosti opakovaně diskutoval i s panem starostou Salvetrem, to je pravda. Pan 
starosta byl členem představenstva čili jste měl možnost diskutovat i se zástupci 
ŠVaKu, já jsem se účastnil nejméně dvou schůzek, kdy se jich zúčastnil tehdejší 
předseda představenstva ŠVaK a ekonom Ing. Nedvěd. Předposlední e-mail a dopis, 



 

19 

 
 

který jste mi poslal. Říkáte, položil jsem pět otázek, vy jste mi na čtyři odpověděl. 
Chápejte, že odpovídám za město, samozřejmě se na tom podílejí další lidé, to se 
vůbec nezdráhám zodpovědnosti za tu věc. Já nejsem jenom zodpovědný za 
vodohospodářskou infrastrukturu, neodpověděl jsem vám podle vašeho názoru na 
jedinou otázku a ta zněla: proč nebyl nahrazen člen dozorčí rady, jímž jsem já byl a 
v určité chvíli jsem odstoupil z dozorčí rady. Dozorčí rada je tříčlenná a fungovala 
v tom mezidobí dvoučlenná. To, co jste citoval, jste citoval nepřesně, protože pokud si 
vezmete moji odpověď, tak je to součástí toho, co jsem citoval JUDr. Kubeše, protože 
jsem jej požádal také o názor, JUDr. Kubeš pracoval pro ŠVaK. Podstata té věci je, že 
jsem vám řekl, že členy dozorčí rady, ale samozřejmě i členy představenstva jmenuje 
valná hromada. Valná hromada byla do 14.02.2024 tvořena ze 60 % společností K&K, 
tu zastupoval pan Kutil, ze 40 % zástupcem města, pan starosta Salvetr. V mezidobí, 
o kterém se bavíme, valná hromada nezvolila člena dozorčí rady. JUDr. Kubeš vás 
ujistil, že dozorčí rada může fungovat i ve dvoučlenném provedení. Vzhledem k tomu, 
že proběhl ten projekt – prodej akcií – a páni zastupitelé a paní zastupitelky s ním byli 
podrobně seznámeni, drtivá většina z nich byla na semináři, mohli k tomu dát 
připomínky, dávali k tomu připomínky, tak projekt proběhl a zrealizovaly se ty kroky, o 
kterých jsme tady mluvili. Rada města ve funkci valné hromady jmenovala nové 
představenstvo a jmenovala novou dozorčí radu čili dnes má společnost nové 
představenstvo a novou dozorčí radu, v čele společnosti je Ing. Vlček. Věci, které jste 
říkal, pane inženýre, tak doufám, že to máme v rámci zápisu k dispozici a budeme 
schopni na ně odpovědět. 
 
Pan starosta – poslední reakce – za rok 2023, protože když se rozděloval výsledek 
hospodaření, bylo 100% vlastníkem město Klatovy, dostalo schválenou dividendu ve 
100% výši, společnost K&K nedostala nic za rok 2023. 
 
Ing. Janča – já jsem v minulosti několikrát poděkoval panu starostovi za přístup, který 
mně věnoval k diskusi, ale zodpovědný a v gesci vodohospodářskou infrastrukturu, je 
to i v zápise z jednoho zastupitelstva, máte vy. Nenašel jsem nikoho, vy sám jste mi 
neodkázal na nikoho. Ptal jsem se jednou vedoucí odboru rozvoje města, ta mi řekla, 
že zajišťují pouze výběrová řízení. Tak já skutečně nevím. Když mi řeknete, za kým 
mám jít, já už vás nebudu tím obtěžovat a budu jednat s někým jiným.  
 
Ing. Chroust – já jsem vám odpověděl, že nemám na starosti jenom 
vodohospodářskou infrastrukturu a řekl jsem, že se nezříkám své zodpovědnosti za ní. 
Jinak my samozřejmě přečteme zápis, který je z dnešního jednání a připravíme na to 
reakci. 
 
 
9.  ZÁVĚR 
 
S návrhem na usnesení tak, jak jej zpracovala návrhová komise, seznámil přítomné 
člen návrhové komise p. Pošar.  
 
Pan starosta: 

 popřál všem klidné léto, 

 pozval zastupitele na rozbory hospodaření 28.08.2024 včetně projednání ŠVaKu, 

 informoval, že další jednání zastupitelstva je naplánováno na 24. září 2024, poté 
v listopadu a v prosinci. 
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Písemné znění usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
 
Ve 20:17 hodin starosta města Mgr. Rudolf Salvetr ukončil 12. zasedání Zastupitelstva 
města Klatov.  
 
 
Ze zasedání zastupitelstva města byl pořízen zvukový záznam. 
 
 
Zapsala: Burešová 

 
 
 
 Starosta města: 
 
 
 
 Ověřovatelé: 
 
 
 



  Počet stran: 16 

 

 

 
 

Z Á P I S  č.  13 
 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Klatov konaného dne 
24.09.2024 v 19:00 hodin v refektáři jezuitské koleje 

v Klatovech 
 

 
 
Přítomno:  21 členů ZM (v 19:08 h se dostavil p. Fiala) 
 
Omluveni:  doc. Čerba, Ph.D., MUDr. Chroust, MUDr. Kuneš, Ing. Pohanka, 

MUDr. Janek, Ing. Kristová 
 
 
Přítomno občanů: 29 
 

 
 

Program:  

Zahájení jednání Zastupitelstva města Klatov  
1) Kontrola plnění úkolů 
2) Návrhy na majetkoprávní úkony 
3) Rozbory hospodaření města a příspěvkových organizací za 1. pololetí 2024 
4) Rozpočtové opatření č. 6/2024  
5) Dotace nad 250 tisíc Kč v jednotlivém případě 
6) Obecně závazná vyhláška o stanovení místních koeficientů daně z nemovitých věcí 
7) Obecně závazná vyhláška o zabezpečení veřejného pořádku a užívání veřejných 

prostranství  
8) Diskuse 
9) Závěr  
 
 
 
 
 
 
 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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ZAHÁJENÍ  JEDNÁNÍ 
 
Jednání Zastupitelstva města Klatov zahájil a jednání řídil starosta města Mgr. Rudolf 
Salvetr, který konstatoval, že jednání bylo svoláno pozvánkou ze dne 18.09.2024 ve 
smyslu zákona o obcích a je usnášeníschopné ve všech bodech jednání, neboť při 
zahájení jednání je přítomno 20 členů zastupitelstva města.  
 
Pan starosta upozornil přítomné, že jednání zastupitelstva města je přenášeno online. 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
 
 
Pan starosta vyzval ověřovatele minulého zápisu, aby se k zápisu vyjádřili: p. Šafránek 
i JUDr. Štancl zápis podepsali a souhlasí. 
 
Novými ověřovateli zápisu byli starostou navrženi: Ing. Pošarová a Ing. Nový, MBA. 
 
Hlasování – Ing. Pošarová: pro se vyslovilo 19 členů, 1 člen se zdržel hlasování – 
Ing. Pošarová byla zvolena ověřovatelkou zápisu. 
 
Hlasování – Ing. Nový, MBA: pro se vyslovilo 20 členů ZM – Ing. Nový, MBA, byl 
zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
 
Starosta města navrhl návrhovou komisi ve složení: p. Pošefka, Mgr. Šlajsová a 
Mgr. Pavlas, Ph.D. 
 
Hlasování – p. Pošefka: pro se vyslovilo 19 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
p. Pošefka byl zvolen členem návrhové komise. 
 
Hlasování – Mgr. Šlajsová: pro se vyslovilo 19 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
Mgr. Šlajsová byla zvolena členkou návrhové komise. 
 
Hlasování – Mgr. Pavlas, Ph.D.: pro se vyslovilo 19 členů ZM, 1 člen se zdržel 
hlasování – Mgr. Pavlas, Ph.D., byl zvolen členem návrhové komise. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné se způsobem jednání a konstatoval, že se bude 
diskutovat o každém bodu zvlášť, jak to bývá obvyklé, týká se i veřejnosti po ukončení 
diskuse zastupitelů.  
Hlasování: pro se vyslovilo 20 členů ZM – způsob jednání byl schválen. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem. Program bude rozšířen o bod Finanční 
pomoc oblastem postiženým povodněmi, bude vloženo jako bod 3. Dal o programu 
hlasovat. 
Hlasování: pro se vyslovilo 20 členů ZM – program jednání byl schválen. 
 
 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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1.  KONTROLA  PLNĚNÍ  ÚKOLŮ 
 
S kontrolou plnění úkolů z 12. zasedání ZM konaného 02.07.2024 seznámil přítomné 
pan starosta. Písemné vypracování kontroly plnění je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 19 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – zastupitelstvo 
města vzalo na vědomí kontrolu plnění úkolů z 12. zasedání ZM.  
 
V tuto chvíli se dostavil p. Fiala – počet zastupitelů se zvýšil na 21.  
 
2.  NÁVRHY  NA  MAJETKOPRÁVNÍ  ÚKONY 
 
Část A – definitivní schválení majetkoprávních úkonů  
1) Prodej pozemku – prodloužení lhůty pro uzavření KS (Otín) 
 k.ú. Otín u Točníku – pp.č. 147/10, 147/11, 147/12, 147/13, 147/14 a 147/15, 

žadatel: TUANI REAL s.r.o., Zlatnická 29/I, Klatovy, zastoupená jednatelkou 
Lenkou Jiříčkovou. Prodej obecního pozemku v elektronické aukci developerovi – 
prodloužení lhůty sjednané v SoBK, výměra celkem činí 5 104 m2, cena smluvní 
(z aukce) 705,00 Kč/m2 vč. DPH, celkem 3.598.320,00 vč. DPH, celá výše kupní 
ceny byla uhrazena 31.08.2021. 

 Investor pro realizaci svého podnikatelského záměru rozparcelování stavebního 
pozemku a vybudování přístupové komunikace s obratištěm včetně zasíťování 
všech vzniklých stavebních parcel uzavřel s městem SoBK 01.09.2021 na koupi 
pozemku v Otíně. Dle SoBK měla být uzavřena kupní smlouva na pozemek p.č. 
147/10 v k.ú. Otín u Točníku do 30 dnů ode dne nabytí právní moci kolaudačního 
rozhodnutí o užívání stavby přístupové komunikace a předložení geometrických 
plánů s umístěním přípojek sítí a prodloužených řadů pro vzniklé stavební parcely, 
které se investor ve smlouvě zavázal vybudovat a zkolaudovat do 2 let od uzavření 
SoBK. Sjednaná lhůta 01.09.2023 nebyla dodržena a investor 01.03.2023 požádal 
o její prodloužení o 12 měsíců z důvodu zpoždění souhlasu OVÚP s dělením 
pozemku na stavební parcely o 8 měsíců (problematické získání předběžného 
souhlasu provozovatele vodovodu AquaŠumava s přeložkou řadu). Dalším 
uvedeným důvodem bylo zpoždění ve vybudování elektrických přípojek cca 
o 12 měsíců z důvodu neuzavření smlouvy o VB mezi městem a ČEZem 
(kolaudační souhlas na vybudované elektro přípojky byl vydán až 10.05.2024).  
ZM 02.05.2023 schválilo prodloužení termínu dodatkem č. 1 o 8 měsíců, tj. do 
01.05.2024. Tento termín však nebyl investorem dodržen. Investor požádal o další 
prodloužení termínu minimálně do 31.12.2024. Jako důvod uvedl velmi dlouhé 
prodlení při získávání jednoznačného souhlasu provozovatele vodovodního řadu 
AquaŠumava s PD na přeložku vodovodu a přípojky stavebních parcel na řad 
(získáno až 27.08.2024), což fakticky zdrželo vydání stavebního povolení (dosud 
nevydáno). AquaŠumava jako důvod nevydání souhlasu s připojením na 
vodovodní řad uváděla nedostatečné množství vody ve zdrojích obce a 
nevybudování přislíbeného vodovodního přivaděče městem Klatovy do Otína, 
čímž svůj konečný souhlas nakonec podmínila. Žadatel po několika jednáních 
s městem považuje uvedené důvody za objektivní dle uzavřené SoBK, kde je 
sjednána možnost prodloužení SoBK z objektivních důvodů bez sankcí.  
ZM 28.02.2023 schválilo nová pravidla pro prodlužování SoBK, kdy z objektivních 
důvodů lze SoBK prodloužit bez sankce pouze o 6 měsíců. Další prodloužení 
z objektivních důvodů je již se sankcí 1.000,00 Kč/den od 7. do 12. měsíce 
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prodloužení. V případě prodloužení termínu bez objektivních příčin je prodloužení 
do 12 měsíců se sankcí 1.000,00 Kč/den a od 1. dne 13. měsíce se sankcí 
2.000,00 Kč/den.  

 Rada města doporučila ZM schválit prodloužení lhůty k uzavření KS o 1 rok, do 
01.05.2025. 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodloužení lhůty k uzavření kupní smlouvy 
sjednané ve smlouvě o budoucí smlouvě kupní z 01.09.2021 ve znění dodatku č. 1 
z objektivních příčin o 12 měsíců, tj. do 01.05.2025, pro kupujícího TUANI REAL 
s.r.o., Zlatnická 29/I, Klatovy. Úkon bude zajištěn dodatkem č. 2 k uzavřené SoBK. 
 
JUDr. Štancl – sankce se bude od 6. měsíce počítat?  
 
Pan starosta – je návrh, abychom ji nepočítali, abychom to prodloužili o rok, 
protože jsme přivaděč nedotáhli do Otína a ten člověk nemá v tuto chvíli šanci se 
napojit na další studny, protože v podmínkách má napojení na vodovod. On není 
schopen dotáhnout stavební řízení, aby mohl pokračovat a není to jeho chybou. 
 
JUDr. Štancl – proti tomu nic nemám. Tam jde spíš o to, jak je to formulováno. My 
tady máme, že další prodloužení je na 12 měsíců se sankcí 1.000,00 Kč/den od 
7. do 12. měsíce. 
 
Pan starosta – v případě prodloužení termínu bez objektivních příčin. Tady jsou 
objektivní příčiny jasně dané tím, že není možné se napojit, tak my říkáme, že by 
to mělo být bez sankce. 
 
JUDr. Štancl – a nemohlo by to v tom návrhu zaznít, že je to bez sankce? 
 
Pan starosta – zastupitelstvo města rozhodlo o prodloužení lhůty k uzavření kupní 
smlouvy sjednané ve smlouvě o budoucí smlouvě kupní z 01.09.2021 ve znění 
dodatku č. 1 z objektivních příčin o 12 měsíců, tj. do 01.05.2025, BEZ SANKCE 
pro kupujícího TUANI REAL s.r.o., Zlatnická 29/I, Klatovy. Úkon bude zajištěn 
dodatkem č. 2 k uzavřené SoBK. 
 

 Hlasování: pro se vyslovilo 21 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
2) Výkup pozemku (Klatovy, Nádražní ul.)  
 k.ú. Klatovy – pp.č. 1439/4, ostatní plocha, ostatní komunikace, prodávající: 

ČESKÁ LÉKÁRNA HOLDING, a.s., Nové sady 996/25, Brno-Staré Brno, 
zastoupená akvizičním ředitelem Ing. Vladimírem Jelínkem, výměra 261 m2. 
Cena dle ZP administrativní  707,41 Kč/m2  celkem 184.630,00 Kč 

  obvyklá  300,00 Kč/m2  celkem   78.300,00 Kč 
  (osvobozeno od DPH) 
 Město v rámci rekonstrukce ulice Nádražní z důvodu záměru vybudování zálivu 

pro parkování MHD, který bude obcházen chodníkem, potřebuje vykoupit 
sousední vlastníkem nevyužívaný pozemek, který je zatravněn. Vlastník souhlasí 
s prodejem. Část pozemku o výměře 10 m2 má od vlastníka pronajatu město za 
roční úhradu 100,00 Kč a má na ni umístěnu zastávku MHD. Na části pozemku 
o výměře cca 9 m2 se nachází novinový stánek pronajatý vlastníkem paní Věře 
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Petrželkové za roční úhradu 12.000,00 Kč hrazenou v čtvrtletních splátkách, na 
dobu neurčitou. Nájemní smlouva by přešla prodejem na město. 

 Rada města doporučila ZM schválit výkup pozemku. 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města rozhodlo o výkupu pp.č. 1439/4 v k.ú. Klatovy o výměře 
261 m2 za cenu dle znaleckého posudku obvyklou ve výši 300,00 Kč/m2, celkem 
78.300,00 Kč, od společnosti ČESKÁ LÉKÁRNA HOLDING, a.s., Nové sady 
996/25, Brno-Staré Brno, do majetku města. 

 Hlasování: pro se vyslovilo 21 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
Část B – záměry majetkoprávních úkonů  
1) Prodej obecního pozemku a stavby (Letiště Josefa Hubáčka) 
 k.ú. Klatovy – stp.č. 5077 – zastavěná plocha a pp.č. 4032 – část, ostatní plocha, 

žadatelé: výměra 
zastavěná plocha 289 m2 a okolní pozemek cca 778 m2. Cena bude stanovena 
budoucím znaleckým posudkem (DPH bude účtováno). 

  Žadatel iž několikrát v minulosti žádal o prodej části pozemku u letiště. 
Nyní spolu se svou manželkou žádá o prodej historické vstupní brány letiště včetně 
historické řídící věže a části přilehlého pozemku. Jeho záměrem je 
zrekonstruování nemovitosti na malý penzion o několika pokojích. Sklepní části a 
velkou místnost by využil k uskladnění malířských potřeb (žebříky, pojízdné lešení, 
barvy), případně jako dílnu k občasnému natírání oken, dveří apod. Na pozemku 
by uskladnil fasádní lešení, přívěsný vozík a vysokozdvižnou plošinu. Svůj záměr 
odůvodňuje navýšením ubytovací kapacity města při sportovních soutěžích, 
zlepšením estetického vzhledu okolí města, podporou cestovního ruchu, podporou 
kulturního dědictví, podporou malých podnikatelů a využitím opravené budovy. 

 Rada města nedoporučila ZM schválit prodej obecního pozemku a stavby. 
Stávající nájemce, Pošumavský aeroklub Klatovy z.s., se záměrem nesouhlasil a 
nedoporučil ho. Důvodem je bezprostřední blízkost intenzivně využívaných 
letištních objektů a stávající provoz letiště. Přes uvažovaný pozemek vede jediná 
přístupová cesta na letiště z jižní části.  
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji obecních pozemků stp.č. 5077 o výměře 
289 m2 a části pp.č. 4032 o výměře cca 778 m2 v k.ú. Klatovy

za cenu obvyklou stanovenou 
znaleckým posudkem. 

 Hlasování: pro se nevyslovil žádný člen ZM, proti bylo 21 členů – usnesení 
nebylo schváleno.  

 
 
2) Prodej částí obecního pozemku (Klatovy, ul. Vaňkova) 
 k.ú. Klatovy – části pp.č. 222/1,  

výměra a) cca 96 m2  
  b) cca 14 m2 

Cena administrativní dle ZP 423,00 Kč/m2, obvyklá dle ZP 400,00 Kč/m2 bez DPH 
(DPH nebude účtováno), žadatel: SVJ čp. 427, Vaňkova 427, Klatovy. 

 Žadatelé žádají o prodej částí obecního pozemku o celkové výměře cca 96 m2 
z důvodu rozšíření vlastních pozemků za domem s možností budoucího oplocení. 
Větší část pozemku tvoří zeleň, na menší části se nachází schodiště k zadní části 
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domu a okapový chodníček (šíře cca 0,5 m), odvětrání izolace domu a dále je tam 
i přístupový chodník k zadnímu vchodu. Schodiště k zadní části domu bylo 
zkolaudováno v r. 2007, dosud nebylo provedeno majetkoprávní vypořádání. 
Vlastník sousedního čp. 348 p. Fifka nesouhlasí s prodejem ani s pronájmem, 
resp. nesouhlasí s oplocením; žádá zachování veřejného prostoru. SVJ nabízí 
p. Fifkovi zřízení VB. 

 V případě nesouhlasu s předchozí variantou žadatelé žádají o prodej částí 
pozemku o výměře cca 14 m2 zahrnující schodiště k zadní části domu a okapový 
chodníček. 

 Rada města doporučila ZM schválit prodej částí obecního pozemku v rozsahu 
schodiště k zadní části domu a okapového chodníčku. 
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o: 
a) prodeji části obecní pp.č. 222/1 v k.ú. Klatovy o celkové výměře cca 96 m2 za 

cenu obvyklou 400,00 Kč/m2, celkem cca 38.400,00 Kč bez DPH, do 
podílového spoluvlastnictví vlastníků jednotek v domě čp. 427:  

 nebo 
b) prodeji části obecní pp.č. 222/1 v k.ú. Klatovy o celkové výměře cca 14 m2 za 

cenu obvyklou 400,00 Kč/m2, celkem cca 5.600,00 Kč bez DPH, do podílového 
spoluvlastnictví vlastníkům jednotek v domě čp. 427:

 
JUDr. Štancl – 14 m2 se mi zdá málo, byl jsem se tam podívat, v těch 14 m2 je také 
zahrnut okapový chodníček, tak se stane, že částečně okapový chodníček 
zasahuje do východu z pozemku p. Fifky. Oni se vlastně budou dotýkat nebo 
šlapat na cizí pozemek, jestliže dojde k prodeji. Toto není úplně šťastné řešení. 
Ponechat to jako veřejné prostranství. Pozemek také slouží k příjezdu těžké 
techniky. Přikláním se k tomu, abychom pozemek neuvolňovali.  
 
Ing. Chroust – na ORM pan Fifka napsal nesouhlasné stanovisko s větším 
záměrem. Když jsem s ním mluvil před prázdninami, tak mi řekl, že toto malé 
řešení pro něj schůdné je. 
 
P. Pošar – když to neprodáme, nevzniká nám tam problém s údržbou schodů, 
protože budou města? 
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Pan starosta – schody jsou majetkem společenství akorát na pozemku města. 
 
Hlasování – b) prodej části obecní pp.č. 222/1 v k.ú. Klatovy o celkové 
výměře cca 14 m2:pro se vyslovilo 17 členů ZM, proti byl 1 člen a 3 členové se 
zdrželi hlasování – usnesení bylo schváleno. 

 
 
3.  FINANČNÍ  POMOC  OBLASTEM  POSTIŽENÝM  POVODNĚMI  
 
Pan starosta – návrh rady města je poskytnout 500 000 Kč prostřednictvím Českého 
červeného kříže. 
 
Ing. Ridzoň – byl jsem osobně odvézt materiální a finanční sbírku do ul. 28. října 
v Jeseníku. Na základě toho předkládám návrh na poskytnutí finančního daru ve výši 
2 miliony Kč pro postižené občany města Jeseník. Částka půl milionu se mi zdá malá. 
Město Cheb schválilo 3 miliony Kč.  
 
JUDr. Štancl – nebylo by možné ty návrhy projednat v užším kroužku? 
 
Pan starosta – dovolil bych si navrhnout 5minutovou přestávku, abychom se sešli za 
jednotlivá uskupení a nějak jsme se sjednotili. 
 
V 19:26 hodin bylo jednání na 5 minut přerušeno. 
 
Pan starosta – shodli jsme se na tom, že bychom poskytli dar ve výši 350 tisíc Kč 
Českému červenému kříži a 350 tisíc Kč Charitě ČR na řešení akutních situací po 
povodni v Moravskoslezském a Olomouckém kraji. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 21 členů ZM – zastupitelstvo města schválilo poskytnutí 
finančního daru obětem postiženým povodněmi v Moravskoslezském a Olomouckém 
kraji prostřednictvím:  

 Českého červeného kříže ve výši 350.000,00 Kč na č.ú.: 333999/2700, VS 2404, 

 Charity ČR ve výši 350.000,00 Kč na č.ú.: 44665522/0800, VS 906. 
 
 
4. ROZBORY HOSPODAŘENÍ MĚSTA A PŘÍSPĚVKOVÝCH ORGANIZACÍ ZA 
1.  POLOLETÍ  2024 
 
Předkládáme zastupitelstvu města k projednání zápis z rozborů hospodaření za 
1. pololetí 2024. Jednání s jednotlivými příspěvkovými organizacemi, správci kapitol 
města Klatovy a zástupcem hospodářské činnosti se uskutečnilo ve středu dne 
28.08.2024. Podklady k rozborům hospodaření města a řízených organizací za 
1. pololetí roku 2024 jsou umístěny na internetových stránkách města 
http://www.klatovy.cz/mukt/rozpocet.asp. Závěry z rozborů hospodaření byly 
projednány na společném jednání Finanční komise a Finančního výboru města Klatovy 
v pondělí dne 09.09.2024. 
V rámci rozpočtového hospodaření města byly pro období 1. pololetí roku 2024 
dodrženy stanovené závazné ukazatele rozpočtu na straně příjmů a výdajů. U 
příspěvkových organizací nebyly zjištěny závažnější nedostatky.  

http://www.klatovy.cz/mukt/rozpocet.asp
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Rada města projednala a schválila rozbory hospodaření příspěvkových organizací 
města k 30.06.2024 na svém jednání dne 16.09.2024. 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozbory hospodaření města 
k 30.06.2024. 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo finanční hospodaření města za 1. pololetí 2024.  
 
Hlasování: pro se vyslovilo 21 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
5.  ROZPOČTOVÉ  OPATŘENÍ  č.  6/2024 
 
Zastupitelstvo města na svém jednání dne 19.12.2023 schválilo rozpočet města pro rok 
2024. Tento schválený rozpočet byl upravován rozpočtovými opatřeními č. 1/2024-
5/2024.  
 
Tímto předkládáme zastupitelstvu města rozpočtové opatření č. 6/2024. 
Rozpočtové opatření č. 6/2024 v tis. Kč 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2024  274.679 

1. část běžné provozní příjmy a výdaje roku 2024 (navýšení)   6.301 

2. část investiční příjmy a výdaje roku 2024 (čerpání) -5.704 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2024  275.276 

 
Rozpočtové opatření č. 6/2024 projednaly na svém společném jednání finanční komise 
rady města a finanční výbor zastupitelstva města dne 09.09.2024. Finanční komise 
doporučila radě města toto rozpočtové opatření ke schválení. Finanční výbor doporučil 
zastupitelstvu města toto rozpočtové opatření ke schválení. Rozpočtové opatření 
č. 6/2024 bylo projednáno v radě města dne 16.09.2024, rada města doporučuje 
zastupitelstvu města předkládané rozpočtové opatření schválit.  
 

Číslo 
Text Příjmy Výdaje 

tis. Kč tis. Kč 

  Rozpočtová rezerva 2024 274 679   

1 

Přijaté dividendy od společnosti Šumavské vodovody a kanalizace 
a.s. za rok 2023, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní 
fondy města, Vodohospodářský fond  

2 500 2 500 

2 

Přijetí finančních prostředků od Ministerstva zemědělství ČR na 
činnost odborného lesního hospodáře za 1. čtvrtletí 2024, snížení 
rozpočtu výdajů KAP 5 - Odbor životního prostředí MěÚ   

-404 

3 

Čerpání finančních prostředků od Ministerstva zemědělství ČR na 
činnost odborného lesního hospodáře za 1. čtvrtletí 2024, zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 5 - Odbor životního prostředí MěÚ   

404 

4 

Upřesnění výše dotace z rozpočtu MPSV ČR na výkon sociální práce 
pro rok 2024 v souladu s ustanovením § 92 a § 93a zákona 
č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů 
(konečná výše 1.020 tis. Kč), snížení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 
8 - Odbor sociálních věcí a zdravotnictví MěÚ 

-55 -55 
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5 

Upřesnění výše dotace z rozpočtu MPSV na financování výkonu 
přenesené působnosti v oblasti sociálně-právní ochrany dětí pro 
rok 2024 (konečná výše 9.477 tis. Kč), snížení rozpočtu příjmů KAP 
8 - Odbor sociálních věcí a zdravotnictví MěÚ, ponížení rozpočtové 
rezervy města 

-223   

6 

Úprava příspěvku pro výkon státní správy pro rok 2024 v souvislosti 
s úpravou správních obvodů stavebních úřadů od 01.07.2024 
(schválená výše 43.847 tis. Kč, upravená výše 44.017 tis. Kč), 
zvýšení rozpočtu příjmů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

170   

7 

Snížení neinvestičního přijatého transferu od města Plánice na 
zajištění agendy stavebních úřadů od 01.07.2024 (schválená výše  
370 tis. Kč), snížení rozpočtu příjmů KAP 11 - Odbor výstavby a 
územního plánování MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

-200   

8 

Přijetí neinvestiční dotace z programu OPŽP 2021-2027 na akci 

„FVE Odpadové hospodářství Klatovy", (celkové náklady 3.566 tis. 
Kč, dotace EU 2.446 tis. Kč, vlastní spolufinancování 1.120 tis. Kč), 
zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, 
Fond odpadového hospodářství 

259 259 

9 

Přijetí neinvestiční dotace od Ministerstva kultury ČR z „Programu 

regenerace městských památkových rezervací a městských 
památkových zón" na akci „Obnova nemovité kulturní památky - 

muzeum čp. 1 (areál)" a její převod hospodářské činnosti města 
zastoupené SNK, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 7 - Odbor 

školství, kultury a cestovního ruchu MěÚ 

200 200 

10 

Přijetí neinvestiční dotace od Ministerstva průmyslu a obchodu ČR 
na „Zpracování místní energetické koncepce" (celkové uznatelné 
náklady 126 tis. Kč, dotace SR (85 %) 107 tis. Kč, vlastní 
spolufinancování (15 %+nezpůsobilé náklady) 45 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

107   

11 

Přijetí neinvestiční účelové dotace v souvislosti s volbami do Senátu 
Parlamentu ČR a do Zastupitelstev krajů 2024 do rozpočtu města 
2024, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí 
MěÚ  

1 364 1 364 

12 

Zařazení výdajů souvisejících se zajištěním sčítání volebních 
výsledků za ORP Klatovy mimo dotaci, navýšení rozpočtu výdajů 
KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 
města 

  10 

13 

Přijetí neinvestiční dotace od Ministerstva životního prostředí na 
akci „FVE ZŠ Klatovy, Tolstého", (celkové uznatelné náklady 
5 408 tis. Kč, dotace EU (75 %) 4 056 tis. Kč, vlastní spolufinancování 
(25 %) 1 352 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje 

města MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

193   

14 
Přijatá sankce podle zákona o odpadech, zvýšení rozpočtu příjmů a 
výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, Fond nakládání s odpady 

3 3 

15 

Navýšení rozpočtu příjmů z blokových pokut Městské policie 
Klatovy (schválený rozpočet pro rok 2024 ve výši 400 tis. Kč), 
zvýšení rozpočtu příjmů KAP 2 - Městská policie, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

400   
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16 

Navýšení rozpočtu příjmů z nájemného lesních pozemků a lesních 
cest (schválený rozpočet pro rok 2024 ve výši 1.200 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 14 - Lesy města Klatov s.r.o., zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

750   

17 

Navýšení rozpočtu příjmů ze správních poplatků (schválený 
rozpočet pro rok 2024 ve výši 350 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů 
KAP 10 - Živnostenský odbor MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy 
města 

150   

18 

Navýšení příjmů ze zhodnocování volných finančních prostředků, 
zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, 
Zlatý fond 

10 000 10 000 

19 

Navýšení příjmů daně z hazardních a technických her, zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 4 - Finanční odbor MěÚ, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

1 000   

20 

Snížení příspěvku na provoz pro Mateřskou školu Klatovy na rok 
2024, zúčtování energií za 2. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu výdajů 
KAP 14 - Řízené organizace města, Mateřská škola Klatovy 

  -266 

21 

Snížení příspěvku na provoz pro Masarykovu základní školu na rok 
2024, zúčtování energií za 2. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu výdajů 
KAP 14 - Řízené organizace města, Masarykova základní škola  

  -293 

22 

Snížení příspěvku na provoz pro Základní školu Tolstého, Klatovy na 
rok 2024, zúčtování energií za 2. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, Základní škola Tolstého, 
Klatovy 

  -212 

23 

Snížení příspěvku na provoz pro Základní školu Čapkova, Klatovy na 
rok 2024, zúčtování energií za 2. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, Základní škola Čapkova, 
Klatovy 

  -331 

24 

Snížení příspěvku na provoz pro Základní školu Plánická, Klatovy na 
rok 2024, zúčtování energií za 2. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, Základní škola Plánická, 
Klatovy 

  -165 

25 

Snížení příspěvku na provoz pro Městskou knihovnu Klatovy na rok 
2024, zúčtování energií za 2. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu výdajů 
KAP 14 - Řízené organizace města, Městská knihovna Klatovy 

  -75 

26 

Snížení příspěvku na provoz pro Městské kulturní středisko Klatovy 
na rok 2024, zúčtování energií za 2. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, Městské kulturní 
středisko Klatovy 

  -119 

27 

Snížení příspěvku na provoz pro Technické služby města Klatov na 
rok 2024, zúčtování energií za 2. čtvrtletí 2024, snížení rozpočtu 
výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, Technické služby města 
Klatovy 

  -2 271 

28 

Přijetí dotace na projekt „Obědy do škol v Plzeňském kraji 
2024/2025" pro Mateřskou školu Klatovy, zvýšení rozpočtu příjmů 
a výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, MŠ Klatovy 

683 683 

29 

Navýšení rozpočtu na odměny členů zastupitelstva, komisí a výborů 
v souvislosti se změnou výše odměn od 01.01.2024 a mimořádnými 
odměnami místostarostů (původní rozpočet 5.500 tis. Kč), navýšení   305 
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výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové 
rezervy města 

30 

Navýšení rozpočtu sociálního a zdravotního pojištění z odměn 
členů zastupitelstva, komisí a výborů od 01.01.2024 (původní 
rozpočet 1.320 tis. Kč), navýšení výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí 
MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  103 

31 

Navýšení rozpočtu výdajů na platy zaměstnanců MěÚ z důvodu 
navýšení platů (původní rozpočet 61.702 tis. Kč), navýšení výdajů 
KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 
města 

  550 

32 

Navýšení rozpočtu sociálního a zdravotního pojištění z navýšení 
platů zaměstnanců MěÚ (původní rozpočet 20.245 tis. Kč), 
navýšení výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy 

  186 

33 

Snížení příjmů nájmu z rybníků po vyjmutí rybníka Špalkovský 1 
z nájemní smlouvy zpětně od 01.10.2021 (nájem v r. 2024 32 tis. 
Kč), snížení rozpočtu příjmů KAP 5 - Odbor životního prostředí MěÚ 

-28   

34 

Vratka dotace na projekt „Obědy do škol v Plzeňském kraji 
2023/2024" Plzeňskému kraji od Mateřské školy Klatovy, zvýšení 
rozpočtu příjmů a výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, 
Mateřská škola Klatovy 

118 118 

35 

Přijetí neinvestiční dotace z programu IROP na akci „Revitalizace 

Městské knihovny Klatovy", (celkové uznatelné náklady 6 543 tis. 
Kč, dotace z EU (70 %) 4 580 tis. Kč, dotace ze SR (15 %) 981 tis. Kč, 
vlastní spolufinancování (15 %) 982 tis. Kč, zvýšení rozpočtu příjmů 
KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy 
města 

1 392   

36 

Navýšení rozpočtu příjmů na neinvestiční přijaté transfery od obcí 
za projednávání přestupků pro rok 2024 (schválený rozpočet ve výši 
20 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí 
MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

12   

  Mezisoučet ROO 06/2024 - 1. část 18 795 12 494 

      

 2. část - investiční (kapitálové) výdaje 

Číslo 
Text Příjmy Výdaje 

tis. Kč tis. Kč 

37 

Navýšení rozpočtu příjmů z prodeje ostatního hmotného 
dlouhodobého majetku (štěpkovač LASKI), zvýšení rozpočtu příjmů 
a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy, Fond nakládání s odpady 

65 54 

38 

Přijetí investiční dotace od Ministerstva životního prostředí ČR na 

akci „FVE ZŠ Klatovy, Tolstého", (celkové uznatelné náklady 
5 408 tis. Kč, dotace EU (75 %) 4 056 tis. Kč, vlastní spolufinancování 
(25 %) 1 352 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje 

města MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

3 863   
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39 

Přijetí investiční dotace z programu OPŽP 2021-2027 na akci „FVE 

Odpadové hospodářství Klatovy", (celkové náklady 3.566 tis. Kč, 
dotace EU 2.446 tis. Kč, vlastní spolufinancování 1.120 tis. Kč), 
zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Fond odpadového 
hospodářství 

2 187 2 187 

40 

Přijetí investiční dotace Národního plánu obnovy od Ministerstva 
pro místní rozvoj ČR na akci „IT vybavení pro stavební úřady“ 
v maximální výši 100 % uznatelných nákladů, zvýšení rozpočtu 
příjmů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

796   

41 

Zařazení akce „FVE na objektech města Klatovy v rámci sdílení 
elektrické energie - přípravné práce" do rozpočtu města pro rok 
2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, 
čerpání rozpočtové rezervy města 

  248 

42 

Snížení investičních výdajů akce „Rozšíření systému vysílaček- 

zesílení signálu" (převod na KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ) 
v rozpočtu města pro rok 2024, snížení rozpočtu výdajů KAP 2 - 

Městská policie, zvýšení rozpočtové rezervy města 

  -180 

43 

Zvýšení investičních výdajů akce „Rozšíření systému vysílaček - 

zesílení signálu" (převod z KAP 2 - Městská policie) v rozpočtu 
města pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 1 - Odbor 

vnitřních věcí MěÚ, snížení rozpočtové rezervy města 

  180 

44 

Zařazení akce „PD - parkoviště SDH Klatovy" do rozpočtu města pro 
rok 2024, zvýšení výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města 

  51 

45 

Zařazení akce „Rekonstrukce veřejného osvětlení 6. etapa - 

přípravné práce" do rozpočtu města pro rok 2024, zvýšení výdajů 
KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 
města 

  92 

46 

Navýšení rozpočtu výdajů na architektonické a projekční práce, 
inženýring a průzkumy u investiční akce „JOSEFINUM – adaptace 

jezuitského semináře" v rozpočtu města pro rok 2024 (celkové 
náklady 21.430 tis. Kč bez DPH, v rozpočtu již 6.124 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města 

  15 500 

47 

Zařazení výdajů do rozpočtu města na akci „Gastroprovoz MŠ 
Singrova - přípravné práce" pro rok 2024, navýšení rozpočtu výdajů 
KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 
města 

  146 

48 

Zařazení výdajů do rozpočtu města na akci „Gastroprovoz MŠ 
Máchova - přípravné práce" pro rok 2024, navýšení rozpočtu výdajů 
KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 
města 

  146 

49 

Zařazení výdajů do rozpočtu města na akci „Gastroprovoz MŠ 
U Pošty - přípravné práce" pro rok 2024, navýšení rozpočtu výdajů 
KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy 
města 

  146 
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50 

Přijetí investiční dotace z programu IROP na akci „Revitalizace 

Městské knihovny Klatovy", (celkové uznatelné náklady 6 543 tis. 
Kč, dotace z EU (70 %) 4 580 tis. Kč, dotace ze SR (15 %) 981 tis. Kč, 
vlastní spolufinancování (15 %) 982 tis. Kč, zvýšení rozpočtu příjmů 
KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ 

4 170   

51 

Přijetí investiční dotace od Státního fondu podpory investic na akci 
„Revitalizace území bývalé školy ve Štěpánovicích", (celkové 
náklady 4.464 tis. Kč, vlastní spolufinancování 2.678 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

1 785   

  Mezisoučet ROO 06/2024 - 2. část 12 866 18 570 

  Tvorba rozpočtové rezervy města celkem 596   

  ZŮSTATEK ROZPOČTOVÉ REZERVY MĚSTA 2024 275 276   

 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo rozpočtové opatření č. 6/2024.  
 
Ing. Ridzoň – finanční výbor projednal rozpočtové opatření č. 6/2024 a doporučil 
zastupitelstvu ke schválení.  
 
Hlasování: pro se vyslovilo 21 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
6.  DOTACE  NAD  250 TISÍC Kč  V  JEDNOTLIVÉM  PŘÍPADĚ 
 
Na základě podané žádosti předkládáme zastupitelstvu města k projednání návrh na 
poskytnutou dotaci. Žádost byla předmětem společného jednání finanční komise a 
finančního výboru dne 09.09.2024. Finanční komise doporučila radě města ke 
schválení, finanční výbor doporučil zastupitelstvu města ke schválení. Zpráva k této 
dotaci byla projednána dne 16.09.2024 na jednání rady města, která ji doporučuje 
zastupitelstvu ke schválení.  
 
Žádost o mimořádnou dotaci pro rok 2024 od Pošumavského auto moto klubu v AČR 
na zajištění prezentace města Klatovy, přípravu organizace soutěže, pořadatelské 
a bezpečnostní zajištění rallye a přípravu zázemí pro účastníky mistrovství světa 
v rallye ve dnech 17.-18. října 2024 ve výši 700.000,00 Kč.  
 
Automotoklub byl opět pověřen Autoklubem ČR pořadatelskou záštitou za Českou 
republiku. Kromě tradičních rychlostních zkoušek v Pošumaví připravuje novou 
klatovskou rychlostní zkoušku navazující na tradice klatovského okruhu. Snahou je 
představit na šumavských tratích přední světové jezdce v rallye. Součástí 
harmonogramu bude mediální zóna a přeskupení vozidel na klatovském náměstí, nově 
pak noční uzavřené parkoviště závodních vozidel na klatovském náměstí. Cílem je 
představit Klatovy v rámci mistrovství světa jako centrum rallye na západě Čech.  
V r. 2023 byla poskytnuta dotace ve výši 700 tis. Kč.  
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Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, poskytnutí 
dotace přesahující v jednotlivém případě částku 250.000,00 Kč Pošumavskému auto 
moto klubu v AČR ve výši 700.000,00 Kč ze Zlatého fondu pro rok 2024 a uzavření 
veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 20 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – usnesení bylo 
schváleno. 
 
 
7.  OBECNĚ  ZÁVAZNÁ  VYHLÁŠKA  O  STANOVENÍ  MÍSTNÍCH  KOEFICIENTŮ 
DANĚ  Z NEMOVITÝCH  VĚCÍ 
 
Novelizace zákona č. 338/1992 Sb., o dani z nemovitých věcí, která nabyde účinností 
01.01.2025, přináší zrušení zmocnění ke snižování koeficientu dani z nemovitých věcí 
pro část obce či katastrální území. Tento koeficient bude možné nově pouze navyšovat, 
a to o jednu kategorii nahoru. Obecně závazná vyhláška č. 1/2008, o stanovení 
koeficientu pro výpočet daně z nemovitosti, schválená zastupitelstvem města dne 
01.07.2008 toto snížení koeficientu obsahuje, a proto je nutné ji nahradit novou obecně 
závaznou vyhláškou, jejíž znění bude v souladu s novou platnou právní úpravou. 
 
Nové znění obecně závazné vyhlášky obsahuje dva místní koeficienty, a to místní 
koeficient pro jednotlivé skupiny nemovitých věcí, konkrétně stavební pozemky a obytné 
budovy, který má hodnotu 0,7 a zároveň místní koeficient pro jednotlivá katastrální 
území, který byl v k.ú. Klatovy, Kal, Luby, Sobětice, Štěpánovice a Tajanov stanoven 
hodnotou 1. Hodnoty místních koeficientů byly nově stanoveny tak, aby změna obecně 
závazné vyhlášky měla co nejmenší dopad na změny, a aby co nejvíce odpovídala 
hodnotám obecně závazné vyhlášky, která je platná doposud. Dle zákona o dani 
z nemovitých věcí se v případě souběhu místního koeficientu pro skupinu nemovitých 
věcí a místního koeficientu pro k.ú. použije vyšší z nich. 
 
Rada města doporučila zastupitelstvu města schválit obecně závaznou vyhlášku 
o stanovení koeficientů daně z nemovitých věcí. 
 
Příloha: nové znění obecně závazné vyhlášky 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo obecně závaznou vyhlášku o stanovení koeficientů daně 
z nemovitých věcí. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 19 členů ZM, 2 členové se zdrželi hlasování – usnesení bylo 
schváleno. 
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8. OBECNĚ  ZÁVAZNÁ  VYHLÁŠKA  O  ZABEZPEČENÍ VEŘEJNÉHO  POŘÁDKU 
A  UŽÍVÁNÍ  VEŘEJNÝCH  PROSTRANSTVÍ  
 
Na základě opakovaných, stále častějších stížností občanů a dále dle zkušeností 
pracovníků TS města a SNK, že dochází k nežádoucí manipulaci s městským 
mobiliářem a jeho poškozování, byla provedena revize textu obecně závazné vyhlášky 
o zabezpečení veřejného pořádku a užívání veřejných prostranství. Bylo zjištěno, že 
znění platné vyhlášky nedává strážníkům Městské policie Klatovy žádná oprávnění 
k uložení sankce za neoprávněnou manipulaci s městským mobiliářem, především 
s lavičkami, které jsou občany přemisťovány a využívány způsobem, pro který nejsou 
určeny.  
Dále byl revidován text čl. 3 odst. 6 této obecně závazné vyhlášky, a to proto, že dochází 
k vylepování plakátů, inzerátů apod. mimo jiné i na městskou zeleň. 
Předkládám ke schválení aktualizovanou obecně závaznou vyhlášku o zabezpečení 
veřejného pořádku a užívání veřejných prostranství.  
Vyhláška č. 4/2023, o zabezpečení veřejného pořádku a užívání veřejných prostranství, 
se mění takto: 
Znění čl. 3 odst. 6 vyhlášky se na konci doplňuje slovy: „a městské zeleni“. 
Za čl. 3 odst. 6 vyhlášky se vkládá nový odst. 7, který zní:  
„(7) Zakazuje se neoprávněná manipulace s městským mobiliářem, jeho přemisťování, 
odstraňování z míst, kam byl oprávněnou osobou umístěn a jeho poškozování.“ 
 
Rada města doporučila zastupitelstvu města schválit novelu obecně závazné vyhlášky 
o zabezpečení veřejného pořádku a užívání veřejného prostranství. 
 
Příloha: návrh novely vyhlášky 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo novelu obecně závazné vyhlášky o zabezpečení 
veřejného pořádku a užívání veřejného prostranství.  
 
Hlasování: pro se vyslovilo 21 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
9.  DISKUSE 
 
RNDr. Vágnerová – pozvánka na Noc vědců – prostory pro tuto akci nám poskytuje 
Masarykova ZŠ již po několikáté. Je to jedna z akcí, která visí zcela výhradně na 
dobrovolném organizování nadšenců v Klatovech a zcela na entuziasmu těch lidí, kteří 
to už spoustu let dělají. Nemám žádný návrh na usnesení, ale dávám zastupitelům 
k zamyšlení, zda bychom nenašli v našem městě do budoucna nějaký formát, jak 
takovéto akce podpořit, až vyprchá entuziasmus a nadšení těch konkrétních osob, 
abychom i nadále mohli tyto akce u nás přivítat, protože nejsme univerzitní město. Toto 
je jedna z akcí, která se výhradně koná v univerzitních městech, těch neuniverzitních je 
opravdu málo.  
 
Pan starosta – myslím, že je to na debatu třeba ve školské komisi.  
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RNDr. Vágnerová – vrátím se k přechodu mezi Čedíkem a parkem. Na začátku prázdnin 
jsme to uzavřeli s tím, že přechod tam není možný, ale že osadíme dopravní značky 
„pozor cyklisté“, „pozor děti“. Pracuje se na tom? Ta značka tam není. Počítá se s ní? 
 
Pan starosta – toto měl projednat hospodářský odbor. Já předpokládám, že ta jednání 
běží i směrem k tomu, až bude Puškinova ulice dokončena, vznikla tam cyklostezka až 
k Robin oilu. Dostanete odpověď v následujících dnech. 
 
RNDr. Vágnerová – na Facebooku města se objevilo 21.08.2024 výběrové řízení na 
tajemníka, ale po cca 14 dnech už tam nebylo. Znamená to, že máme nového tajemníka? 
 
Pan starosta – znamená to, že to výběrové řízení skončilo k nějakému datu a výběr 
proběhne příští pondělí. 
 
Pan starosta pozval na Oslavy sv. Václava – sobota 28.09.2024. 
 
Ing. Chroust pozval na koncert v jezuitském kostele 04.10.2024 od 19 hodin. 
 
 
10.  ZÁVĚR 
 
S návrhem na usnesení tak, jak jej zpracovala návrhová komise, seznámil přítomné člen 
návrhové komise Mgr. Pavlas, Ph.D.  
 
Hlasování: pro se vyslovilo 21 členů ZM – zastupitelstvo vzalo na vědomí usnesení 
z 13. zasedání zastupitelstva města.  
 
Pan starosta – další jednání zastupitelstva: 05.11.2024 a 10.12.2024. 
 
Písemné znění usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
 
Ve 20:15 hodin starosta města Mgr. Rudolf Salvetr ukončil 13. zasedání Zastupitelstva 
města Klatov.  
 
 
Ze zasedání zastupitelstva města byl pořízen zvukový záznam. 
 
 
Zapsala: Burešová 

 
 
 
 Starosta města: 
 
 
 
 Ověřovatelé: 
 
 



  Počet stran: 14 

 

 

 
 

Z Á P I S  č.  14 
 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Klatov konaného dne 
05.11.2024 v 19:00 hodin v refektáři jezuitské koleje 

v Klatovech 
 

 
 
Přítomno: 22 členů ZM  
 
 
Omluveni: doc. Čerba, Ph.D., Ing. Pohanka, RNDr. Vágnerová, p. Fiala, p Šafránek 
 
 
Přítomno občanů: 31 
 

 
 

Program:  

Zahájení jednání Zastupitelstva města Klatov  
1) Kontrola plnění úkolů 
2) Návrhy na majetkoprávní úkony 
3) Dotace nad 250.000 Kč v jednotlivém případě 
4) Dotační výzva č. 2 MAS Pošumaví v souladu s programovým rámcem SP SZP – 

návrh na schválení spolufinancování a předfinancování projektu „Modernizace 
víceúčelového hřiště TJ Start Luby“ 

5) Vydání změny č. 3 ÚP Klatovy 
6) Pojmenování nových ulic  
7) Pošumavská odpadová, s.r.o. – přistoupení nových členů 
8) Návrh změny zřizovací listiny dodatkem č. 4 ke zřizovací listině Městského ústavu 

sociálních služeb Klatovy, p.o. 
9) Diskuse 
10) Závěr  
 
 
 
 
 
 
 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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ZAHÁJENÍ  JEDNÁNÍ 
 
Jednání Zastupitelstva města Klatov zahájil a jednání řídil starosta města Mgr. Rudolf 
Salvetr, který konstatoval, že jednání bylo svoláno pozvánkou ze dne 30.10.2024 ve 
smyslu zákona o obcích a je usnášeníschopné ve všech bodech jednání, neboť při 
zahájení jednání je přítomno 22 členů zastupitelstva města.  
 
Pan starosta upozornil přítomné, že jednání zastupitelstva města je přenášeno online. 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
 
 
Pan starosta vyzval ověřovatele minulého zápisu, aby se k zápisu vyjádřili: 
Ing. Pošarová i Ing. Nový, MBA, zápis podepsali a souhlasí. 
 
Novými ověřovateli zápisu byli starostou navrženi: MUDr. Chroust a JUDr. Štancl. 
 
Hlasování – MUDr. Chroust: pro se vyslovilo 22 členů – MUDr. Chroust byl zvolen 
ověřovatelem zápisu. 
 
Hlasování – JUDr. Štancl: pro se vyslovilo 21 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
JUDr. Štancl byl zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
 
Starosta města navrhl návrhovou komisi ve složení: Ing. Kristová, Ing. Nejdl, 
Mgr. Šlajsová.  
 
Hlasování – Ing. Kristová: pro se vyslovilo 21 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
Ing. Kristová byla zvolena členkou návrhové komise. 
 
Hlasování – Ing. Nejdl: pro se vyslovilo 21 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
Ing. Nejdl byl zvolen členem návrhové komise. 
 
Hlasování – Mgr. Šlajsová: pro se vyslovilo 21 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování 
– Mgr. Šlajsová byla zvolena členkou návrhové komise. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné se způsobem jednání a konstatoval, že se bude 
diskutovat o každém bodu zvlášť, jak to bývá obvyklé, týká se i veřejnosti po ukončení 
diskuse zastupitelů.  
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – způsob jednání byl schválen. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem. Dal o programu hlasovat. 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – program jednání byl schválen. 
 
 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp


 

3 

 
 

1.  KONTROLA  PLNĚNÍ  ÚKOLŮ 
 
S kontrolou plnění úkolů z 13. zasedání ZM konaného 24.09.2024 seznámil přítomné 
pan starosta. Písemné vypracování kontroly plnění je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – zastupitelstvo města vzalo na vědomí 
kontrolu plnění úkolů z 13. zasedání ZM.  
 
 
2.  NÁVRHY  NA  MAJETKOPRÁVNÍ  ÚKONY 
 
Část A – definitivní schválení majetkoprávních úkonů  
1) NOVÝ ÚKON – Výkup lesních pozemků (Dehtín)  
 k.ú. Dehtín – pp.č. 648/4 a 648/5,  

vlastníci:  a) ,  – pp. č. 648/4, 
  b) ,  – pp.č. 648/5, 

výměra a) pp.č. 648/4 – 2 200 m2, 
  b) pp.č. 648/5 – 1 856 m2. 
 Vlastníci pozemků, zastoupeni Reality Miloš Toman, navrhují výkupní ceny: pp.č. 

648/4 – 17,00 Kč/m2, tj. celkem 37.400,00 Kč bez DPH (DPH nebude účtováno), 
pp.č. 648/5 – 14,00 Kč/m2, tj. celkem 25.984,00 Kč bez DPH (DPH nebude 
účtováno). 

 Reality Miloš Toman nabízí městu Klatovy odkup lesních pozemků sousedících 
s lesními pozemky ve vlastnictví města. 

 Rada města doporučila ZM schválit výkup lesních pozemků. 
Osadní výbor souhlasil s výkupem pozemků. 
Lesy města Klatov souhlasily s výkupem pozemků za nabízenou cenu. 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města rozhodlo o: 
a) výkupu pp.č. 648/4 v k.ú. Dehtín o výměře 2 200 m2 od , 

, do majetku města za cenu smluvní ve výši 17,00 Kč/m2, tj. 
celkem 37.400,00 Kč bez DPH, 

b) výkupu pp.č. 648/5 v k.ú. Dehtín o výměře 1 856 m2 od , 
, do majetku města za cenu smluvní ve výši 14,00 Kč/m2, tj. 

celkem i 25.984,00 Kč bez DPH. 
 Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
2) NOVÝ ÚKON – Výkup pozemků (Klatovy, ul. Za Tratí)  
 k.ú. Klatovy – pp.č. 3934/9, 3934/10 a 3934/37, vlastník: Správa železnic s.o., 

Dlážděná 1003/7, Praha, výměra 19 m2, 31 m2 a 14 m2. Cena bude dle ZP, který 
zadá SŽ. 

 Správa železnic s.o. oslovila město Klatovy, zda má zájem o koupi 3 pozemků 
v proluce mezi garážemi mezi žel. tratí a ul. Za Tratí nedaleko od mlékárny. 
V pozemcích je uložena síť elektro (NN). Dle ÚP města nelze na území města 
realizovat výstavbu řadových garáží. 

 Rada města nedoporučila RM schválit výkup pozemku.  
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o výkupu pozemků pp.č. 3934/9 o výměře 19 m2, 
3934/10 o výměře 31 m2 a 3934/37 o výměře 14 m2 v k.ú. Klatovy od Správy 
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železnic s.o., Dlážděná 1003/7, Praha, za cenu dle znaleckého posudku do 
majetku města. 

 Hlasování: pro se nevyslovil žádný člen ZM, proti bylo 20 členů ZM a 2 členové 
se zdrželi hlasování – usnesení nebylo schváleno. 

 
 
3) NOVÝ ÚKON – Uzavření dodatku č. 2 k SoBK (změna smluvní strany Klatovy – 

Čertovka) 
 k.ú. Klatovy – pp.č. 2615/35 – lokalita Čertovka, žadatel: MS drilling s.r.o., IČ 

07405715, se sídlem Pod Hůrkou 607, Klatovy, zastoupená Ing. Miroslavem 
Matějkou, jednatelem. 

 Žadatel má s městem uzavřenou smlouvu o budoucí smlouvě kupní na pozemek 
v lokalitě Čertovka. Žadatel požádal město o převedení této smlouvy ze 
společnosti MS drilling s.r.o. na společnost HM drilling s.r.o., IČ 21384550, Pod 
Hůrkou 607, Klatovy, zastoupenou jednatelkou Helenou Matějkovou 
(manželkou). Jako důvod žádosti uvedl Ing. Matějka restrukturalizaci činnosti 
firem a jeho závažný zdravotní stav. 
Úkon bude zajištěn dodatkem č. 2 k uzavřené SoBK. 

 Rada města doporučila ZM schválit uzavření dodatku č. 2 k SoBK. 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo uzavření dodatku č. 2 k SoBKna pozemek 
č. 2615/35 v PZ Čertovka v k.ú. Klatovy. Předmětem dodatku je změna smluvní 
strany ze stávající společnosti MS drilling s.r.o., IČ 07405715, Pod Hůrkou 607, 
Klatovy, na společnost HM drilling s.r.o., IČ 21384550, Pod Hůrkou 607, Klatovy. 

 Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
Část B – záměry majetkoprávních úkonů  
1) Prodej části obecního pozemku (Drslavice)  
 k.ú. Drslavice u Tupadel – část pp.č. 436/5, ostatní plocha, silnice, žadatel:  

, , výměra cca 26 m2. ZP nebyl zadán, smluvní cena 
500,00 Kč/m2 (DPH nebude účtováno), obdobný prodej – v r. 2024 Jan Binder a 
Karel Tománek – Luby. 

 Vlastnice sousedních pozemků pp.č. 169/24, 455 a 169/26 a stp.č. 48/1 vše 
v k.ú. Drslavice u Tupadel žádá o odprodej části sousedního obecního pozemku 
z důvodu zarovnání hranic svých pozemků. Pozemek by byl oddělen cca 1 m od 
okraje komunikace.  

 Rada města doporučila ZM schválit prodej pozemku. 
Osadní výbor bez stanoviska, OV není zvolen. 
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji části pp.č. 436/5 o výměře cca 26 m2 za 
cenu smluvní 500,00 Kč/m2, celkem cca 13.000,00 Kč bez DPH, v k.ú. Drslavice 
u Tupadel, do vlastnictví , . 

 Hlasování: pro se vyslovilo 21 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – usnesení 
bylo schváleno. 
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2) Prodej obecního pozemku (Kal)  
 k.ú. Kal u Klatov – pp.č. 1077, ZPF – trvalý travní porost, žadatel: , 

, výměra 1 803 m2. ZP nebyl zadán, smluvní cena 50,00 Kč/m2, obdobný 
výkup – v r. 2022 Bohumila Čápová – Sobětice. 

 Vlastník sousedního pozemku pp.č. 1062/3 v k.ú. Kal u Klatov žádá o odprodej 
obecního pozemku z důvodu zarovnání hranic svých pozemků. Požadovaný 
obecní pozemek je pronajat Statku Beňovy s.r.o. Zemědělské pozemky město 
obvykle využívá pouze pro směny za jiné soukromé pozemky pro stavby 
veřejného charakteru. 

 Rada města nedoporučila ZM schválit prodej pozemku. 
Osadní výbor souhlasil s prodejem. 
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pp.č. 1077 o výměře 1 803 m2 za cenu 
smluvní 50,00 Kč/m2, celkem 90.150,00 Kč bez DPH (DPH nebude účtováno), 
v k.ú. Kal u Klatov, do vlastnictví , , . 

 Hlasování: pro se nevyslovil žádný člen, 22 členů bylo proti – usnesení nebylo 
schváleno. 

 
 
3) Směna pozemků (Klatovy, Bolešiny, Slavošovice)  
 pozemky soukromého vlastníka – pp.č. 351/2 – ZPF, trvalý travní porost a 338/6 

– koryto vodního toku, k.ú. Slavošovice u Klatov, 
obecní pozemky – pp.č. 3107 – ostatní plocha – jiná plocha v k.ú. Klatovy a pp.č. 
2894 – ostatní plocha – zeleň, k.ú. Bolešiny,  
vlastník: Měcholupská zemědělská, a.s., Předslav 101, výměra soukromé 
pozemky – 5 994 m2, obecní pozemky – 4 282 m2. 

  Měcholupská zemědělská, a.s., souhlasila s uložením budoucího výtlačného 
vedení kanalizace z čerpací stanice pod obcí Čínov (pod rybníkem) do svého 
pozemku a zároveň nabídla městu sousední pozemky, pro zemědělskou výrobu 
nevyužitelné (trvalý travní porost s částečným zalesněním a vodní plocha) 
k převodu výměnou za obecní pozemky, které by mohla smysluplně 
obhospodařovat.  

 Rada města doporučila ZM schválit směnu pozemků.  
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o směně pp.č. 351/2 a 338/6 o celkové výměře 
5 994 m2 v k.ú. Slavošovice u Klatov ve vlastnictví Měcholupské zemědělské, 
a.s., Předslav 101, za obecní pozemky pp.č. 3107 v k.ú. Klatovy a pp.č. 2894 
v k.ú. Bolešiny o celkové výměře 4 282 m2 ve vlastnictví města bez finančního 
doplatku. 

 Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
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3.  DOTACE  NAD  250.000,00  Kč  V  JEDNOTLIVÉM  PŘÍPADĚ  
 
Rada města dne 29.10.2024 schválila dotace z programu „Podpora pravidelných 
aktivit dětí a mládeže do 18 let u kulturních a sportovních organizací“ na 2. pololetí r. 
2024. Rada města rozhodla o přidělení dotací, které jsou nižší než 250 tis. Kč. O 
dotacích nad 250 tis. Kč rozhoduje zastupitelstvo města dle následující tabulky: 
 

žadatel 
počet 

oprávněných 
členů x základní 
výše příspěvku 

počet 
oprávněných 

členů x základní 
výše příspěvku 

v Kč x 2 

počet 
oprávněných 

členů x 
základní výše 

příspěvku 
v Kč x 3 

návrh dotace  
v Kč 

1. Atletika Klatovy z.s. 86 664 129 996 56 520 272 238 

2. SK Klatovy 1898, z.s. 0 75 360 189 342 264 702 

3. TJ START Luby, z.s. 0 120 576 237 384 357 960 

  CELKEM       895 842 

 

Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, poskytnutí 
mimořádných dotací přesahujících v jednotlivém případě částku 250.000,00 Kč 
z programu „Podpora pravidelných aktivit dětí a mládeže do 18 let u kulturních a 
sportovních organizací za 2. pololetí 2024“ z Fondu dotací následujícím subjektům:  
Atletika Klatovy z.s.  ve výši 272.238,00 
Kč, 
SK Klatovy 1898, z.s.  ve výši 264.702,00 
Kč, 
TJ Start Luby, z.s.  ve výši 357.960,00 Kč 
a uzavření veřejnoprávních smluv o jejich poskytnutí uvedeným subjektům. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
4. DOTAČNÍ VÝZVA č. 2 MAS POŠUMAVÍ V SOULADU S PROGRAMOVÝM 
RÁMCEM SP SZP – NÁVRH NA SCHVÁLENÍ SPOLUFINANCOVÁNÍ A 
PŘEDFINANCOVÁNÍ PROJEKTU „MODERNIZACE VÍCEÚČELOVÉHO HŘIŠTĚ TJ 
START LUBY“ 
 
TJ Start Luby z.s. požádal o dotaci z Výzvy č. 2 MZČR v rámci intervence 52.77.SP 
SZP 2021–2027, Fiche 5 – Základní služby a obnova obcí na oblasti podpory, písm. b) 
drobná infrastruktura a základní služby prostřednictvím MAS Pošumaví na projekt 
„Modernizace víceúčelového hřiště ve sportovním areálu Luby“ (majetek města, 
výpůjčka pro TJ). Dotace byla v 09/2024 schválena výkonnou radou MAS Pošumaví a 
postoupena dál k hodnocení na SZIF. Pro konečné schválení žádosti je žadatel 
povinen do 10.12.2024 doložit výsledek výběrového řízení (cenový marketing).  
TJ Start Luby požádal město o spolufinancování vlastního podílu ve výši 600.000,00 
Kč a finanční výpomoci pro předfinancování přímých realizačních výdajů, neboť 
nedisponuje potřebným množstvím finančních prostředků z důvodu vyplacení dotace 
ex-post. 
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Žadatel ve vlastní režii již zajistil příslušnou PD, povolení a dále zajistí výběr 
dodavatele a realizaci stavby a kompletní administraci celého dotačního projektu. 
Popis projektu 
Předmětem projektu je modernizace víceúčelového hřiště s asfaltovým povrchem ve 
sportovním areálu v Lubech. Výsledkem projektu bude moderní multifunkční hřiště 
s umělým povrchem (rozměry 17 x 36 m) vč. nového oplocení. 
 
Termín realizace: cca 03/2025–07/2025 
 
Předpokládané financování akce dle schválené žádosti: 
Celkové způsobilé výdaje projektu (vč. DPH) 3.210.000,00 Kč 
Dotace (max 80 % z CZV) 2.568.000,00 Kč 
Vlastní zdroje (min 20 % z CZV) 642.000,00 Kč 
Z toho:  spolufinancování města  600.000,00 Kč 
    spolufinancování žadatele 42.000,00 Kč 
 
Vyjádření ORM a FO 
Příjemcem dotace je zapsaný spolek, který disponuje majetkem města, který má ve 
výpůjčce a který bude realizací tohoto projektu zhodnocen. V případě předmětného 
dotačního titulu se jedná o dotaci, která je poskytována ex-post, tedy po ukončení 
realizace celého projektu a jeho vyúčtování. Jelikož spolek nedisponuje dostatečnými 
finančními zdroji, navrhujeme poskytnout návratnou finanční výpomoc v max. výši 
schválené dotace. Poskytnutí by připadalo v úvahu na počátku samotné realizace, tzn. 
cca v 03/2025. Návratnost této půjčky na účet města by byla po přijetí schválené 
dotace na účet spolku, cca 6/2026.  
 
Rada města doporučila zastupitelstvu schválit spolufinancování a předfinancování 
akce. 
 
Návrh na usnesení 
1) Zastupitelstvo města schválilo spolufinancování projektu „Modernizace 

víceúčelového hřiště TJ Start Luby“, pro příjemce dotace TJ Start Luby, z.s., z 
dotační výzvy č. 2 MZČR v rámci intervence 52.77.SP SZP 2021–2027, Fiche 5 – 
Základní služby a obnova obcí na oblasti podpory, písm. b) drobná infrastruktura a 
základní služby prostřednictvím MAS Pošumaví z rozpočtu města ve výši 
600.000,00 Kč formou dotace poskytnuté z Fondu dotací pro rok 2025. 

2) Zastupitelstvo města schválilo předfinancování realizace projektu „Modernizace 
víceúčelového hřiště TJ Start Luby“, pro příjemce dotace TJ Start Luby, z.s., z 
dotační výzvy č. 2 MZČR v rámci intervence 52.77.SP SZP 2021–2027, Fiche 5 – 
Základní služby a obnova obcí na oblasti podpory, písm. b) drobná infrastruktura a 
základní služby prostřednictvím MAS Pošumaví z rozpočtu města v maximální výši 
2.568.000,00 Kč formou poskytnutí návratné finanční výpomoci se splatností k datu 
přijetí dotace na účet spolku.  

 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
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5.  VYDÁNÍ  ZMĚNY  č.  3  ÚP  KLATOVY 
 
Zastupitelstvo města projednalo návrh změny č. 3 ÚP Klatovy, zpracované na základě 
schválené Zprávy o uplatňování ÚP Klatovy za období 2016-2023 včetně zadání změny 
č. 3 ÚP Klatovy (dále jen „zpráva“) ZM dne 03.10.2023. Navrhované řešení vychází 
z konkrétních požadavků města Klatovy a majitelů pozemků. KÚPK – odbor životního 
prostředí, požadoval zpracování vyhodnocení vlivů návrhu zadání změny č. 3 ÚP 
Klatovy z hlediska vlivů na životní prostředí. Změna č. 3 ÚP Klatovy obsahuje 42 
záměrů – 25 záměrů vyznačeno v grafice + 17 záměrů řešeno úpravou textové části ÚP 
(úprava regulativů, zápis VPS – parkoviště apod.). 
Na základě předaných podkladů z projednávání návrhu zadání – stanoviska, vyjádření 
a požadavky dotčených orgánů a správců sítí zpracovatel změny ÚP – Aulík Fišer 
architekti s.r.o. Praha vyhotovil návrh změny č. 3 ÚP Klatovy včetně vyhodnocení jeho 
vlivů na udržitelný rozvoj území a dne 22.05.2024 se konalo společné jednání k tomuto 
návrhu. Pořizovatel oznámil termín konání společného jednání o návrhu změny ÚP 
dotčeným orgánům, sousedním obcím a krajskému úřadu s výzvou k uplatnění 
stanovisek do 30 dnů ode dne jednání. Rovněž byli upozorněni, že ke stanoviskům 
uplatněným po této lhůtě se nepřihlíží. V součinnosti s určeným zastupitelem bylo 
provedeno vyhodnocení obdržených stanovisek a připomínek občanů k návrhu změny 
č. 3 ÚP Klatovy. 
V předepsané lhůtě bylo uplatněno 5 stanovisek na úpravu ze strany dotčených orgánů 
= MD – letecká doprava, MPO, KÚPK, odbor ŽP, ochrana přírody, ochrana lesa, 
ochrana vod, OBÚ a Povodí Vltavy s.p., závod Berounka. Veškeré požadavky byly 
respektovány a návrh pro veřejné projednání byl upraven a doplněn. Dále byly 
uplatněny 3 připomínky občanů a vlastníků pozemků a staveb, fyzických a právnických 
osob, které byly v součinnosti s určeným zastupitelem vyhodnoceny. 
Stanovisko krajského úřadu č.j. PK-RR/4616/24 obdržel pořizovatel dne 26.07.2024 
s konstatováním, že návrh změny č. 3 ÚP Klatovy lze veřejně projednat. 
Veřejné projednání upraveného návrhu změny č. 3 se konalo dne 30.09.2024 - jednání 
s výkladem bylo svoláno v souladu s ustanovením § 93 odst. 5 písm. c) nového 
stavebního zákona. Pořizovatel oznámil termín konání veřejného projednání dne 
13.08.2024 (návrh vystaven k veřejnému nahlédnutí od 13.08.2024 do 15.10.2024) 
s upozorněním, že nejpozději do 15 dnů ode dne veřejného projednání mohou všichni 
uplatnit písemně své připomínky, ve kterých musí uvést odůvodnění, údaje podle 
katastru nemovitostí dokladující dotčená práva a vymezit území dotčené připomínkou, 
k částem řešení, které byly od společného jednání změněny. Rovněž byli upozorněni, 
že ke stanoviskům uplatněným po této lhůtě se nepřihlíží. 
K předloženému návrhu změny bylo uplatněno 1 stanovisko ze strany dotčených 
orgánů – MO ČR s požadavkem ve smyslu dopracování vymezených území 
ministerstva obrany do příslušných částí ÚPD. Jedná se o deklaraci stávajících 
strategicky důležitých limitů v území v části Odůvodnění, která je uplatněna ve veřejném 
zájmu na zajištění obrany a bezpečnosti státu a neovlivňuje urbanistickou koncepci 
předložené ÚPD obce. 
K předloženému návrhu byla uplatněna připomínka od společnosti Plánická s.r.o. 
Klatovy, požadavek na vypuštění podmínky pořízení regulačního plánu pro lokalitu č. 81 
v k.ú. Klatovy – místní část Klášterka. Tato úprava textu je pouze formálního charakteru 
a nemá dopad na vyvolání potřeby opakovaného veřejného projednání. Další 
připomínky občanů a vlastníků pozemků a staveb, fyzických a právnických osob 
dotčených změnou nebyly uplatněny.  
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Na základě vyhodnocení obdržených stanovisek a připomínek k veřejnému projednání 
návrhu změny č. 3 ÚP Klatovy s pověřeným zastupitelem bylo rozhodnuto o doplnění 
(MO ČR) resp. odstranění (Plánická s.r.o. Klatovy) připomínkovaných textů. Čistopis 
změny č. 3 vč. úplného znění po změně č. 3 ÚP Klatovy byl před vydáním upraven. 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města vydává změnu č. 3 ÚP Klatovy formou opatření obecné povahy. 
Ukládá odboru výstavby a územního plánování vložit data do evidence územně 
plánovací činnosti (registrační list) a zabezpečit předání vydané změny č. 3 územního 
plánu Klatovy odboru regionálního rozvoje Krajského úřadu Plzeňského kraje. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
6.  POJMENOVÁNÍ  NOVÝCH  ULIC  
 
Za fotbalovým hřištěm mezi ulicemi Hálkova a Maxima Gorkého v současné době 
vzniká nová výstavba rodinných domů. Jednotlivé parcely jsou rozděleny do sedmi 
nových ulic. Jejich možným pojmenováním se zabývala Komise pro kulturu, cestovní 
ruch a Zdravé město, která navrhla jejich pojmenování po významných osobnostech 
spojených s naším městem. Komise při návrzích názvů nových ulic diskutovala význam 
jednotlivých navržených jmen a přihlédla i k dané lokalitě i označení okolních ulic. 
Následně doporučila tyto osobnosti a názvy ulic: 
   
Otakar Vočadlo – ulice Vočadlova 
František Gottlieb – ulice Gottliebova 
Josef Dostál – ulice Dostálova 
Ladislav Nedbal – ulice Nedbalova 
Jan Halíř – ulice Halířova 
Karel Horák – ulice Horákova 
Čestmír Dobeš – ulice Dobešova 
 
Komise doporučila pro zjednodušení používat v názvech ulic pouze příjmení. Na návrhu 
se komise jednomyslně shodla. Pojmenování nových ulic projednala na svém jednání 
29.10.2024 RM, která doporučila ZM schválit pojmenování nových ulic dle návrhu 
Komise pro kulturu, cestovní ruch a Zdravé město. 
 
Přílohou této zprávy jsou krátké medailonky navržených osobností a plánek rozdělení 
parcel a nových ulic. 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města v souladu s ust. § 84 odst. 2 písm. s) zák. č. 128/2000 Sb., o 
obcích, v platném znění, rozhodlo o pojmenování ulic v nové výstavbě rodinných domů 
v prostoru mezi stávajícími ulicemi Maxima Gorkého a Hálkova. Nové ulice budou 
pojmenovány: „Vočadlova“, „Gottliebova“, „Dostálova“, „Nedbalova“, „Halířova“, 
„Horákova“ a „Dobešova“. 
 
Mgr. Pavlas, Ph.D. – jestli byste mohl přečíst ta jména, aby to tady zaznělo. 
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Pan starosta – bude tam ulice: Vočadlova, Gottliebova, Dostálova, Nedbalova, Halířova, 
Horákova a Dobešova.  
 
Hlasování: prose vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
7.  POŠUMAVSKÁ  ODPADOVÁ, s.r.o. – PŘISTOUPENÍ  NOVÝCH  ČLENŮ 
 
V průběhu roku 2024 požádalo o vstup do společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o. 
9 obcí. Všechny jsou již stávajícími zákazníky společnosti. Na základě těchto 
požadavků navýšilo město Klatovy svůj podíl na 51,03 %. Po odsouhlasení níže 
uvedených bodů všemi stávajícími společníky bude moci valná hromada společnosti 
odsouhlasit vstup nových obcí. 
 
Rada města doporučila zastupitelstvu schválit novou společenskou smlouvu. 
 
Příloha: nová společenská smlouva 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo následující změny související se vstupem nových 
společníků: 
a) schválilo navýšení základního kapitálu společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o., 

na novou výši 2.547.680 Kč, 
b) schválilo navýšení vkladu města Klatovy na novou celkovou výši 1.300.000 Kč, 
c) souhlasilo s tím, aby nové vklady do společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o., 

byly upsány takto:  
- stávající společník město Klatovy navýší svůj vklad na novou celkovou výši 

1.300.000 Kč, 
- přistupující noví společníci městys Chudenice, obec Úsilov, obec Černíkov, 

obec Klenová, obec Křenice, obec Dlažov, obec Ježovy, obec Obytce a obec 
Javor vloží vklady ve výši odpovídající počtu obyvatel dané obce násobeného 
30 Kč. Konkrétní výše vkladů jednotlivých společníků jsou uvedeny v návrhu 
společenské smlouvy, 

d) schválilo novou společenskou smlouvu společnosti Pošumavská odpadová, s.r.o., 
dle přiloženého návrhu  

a pověřilo starostu města k zastupování na valné hromadě společnosti a k hlasování 
v souladu s tímto usnesením.  
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
8. NÁVRH ZMĚNY ZŘIZOVACÍ LISTINY DODATKEM č. 4 KE ZŘIZOVACÍ LISTINĚ 
MĚSTSKÉHO ÚSTAVU SOCIÁLNÍCH SLUŽEB KLATOVY, p.o. 
 
Městský ústav sociálních služeb Klatovy žádá o změnu zřizovací listiny v předmětu 
činnosti, a to o zrušení bodu č. 3.4. poskytování domácí ošetřovatelské péče 
dodatkem č. 4 ke Zřizovací listině Městského ústavu sociálních služeb Klatovy, p.o.   
O zrušení žádáme z důvodu toho, že v Klatovech působí Advantis Medical s.r.o. 
(domácí péče) a od nového roku bude v Klatovech další velký poskytovatel domácí 
péče ProMedicus. Jedná se o dvě velké společnosti, kterým nelze konkurovat. Naše 
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domácí péče působí v Klatovech od roku 1995, v současné době s počtem 3 
všeobecných sester, byla zřízena pro doplnění zdravotní péče o klienta v domácnosti. 
Ovšem doba se změnila a my ve většině domácností poskytujeme primárně 
pečovatelskou službu. Velkým problémem je rovněž nedostatek všeobecných sester 
na pracovním trhu. S ohledem na nedostatek zdravotnického personálu, a zejména na 
to, že naším hlavním posláním je poskytování sociálních služeb, žádáme o zrušení 
bodu č. 3.4. zřizovací listiny – poskytování domácí ošetřovatelské péče s účinností od 
1. ledna 2025.  
 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo dodatek č. 4 ke zřizovací listině Městského ústavu 
sociálních služeb Klatovy, příspěvkové organizace, v předloženém znění.   
 
Ing. Nejdl – ve chvíli, kdy ty dvě velké firmy přestanou službu poskytovat, jestli by 
nebylo lepší pouze dodatkovat. Ve chvíli, kdy služba je saturována v Klatovech, tak 
MěÚSS ji nemusí naplňovat, ale ve chvíli, kdy by to ty firmy přestaly poskytovat, zda 
by tam MěÚSS neměl být tou pojistkou? 
 
Pan starosta – měl jsem stejný dotaz na radě. Má to tam dvě věci: musíte mít 
kvalifikovaný personál, tam zbyla jedna sestra ze tří, to nejsou schopni pokrýt a druhá 
záležitost je to výkaznictví, žádosti o dotace, pojištění služeb apod.  
 
Bc. Kleinerová – jsou to smlouvy se zdravotními pojišťovnami, statistiky, výkazy. 
Potýkáme se se nedostatkem kvalifikovaného personálu. V Klatovech působí Advantis 
Medical s.r.o. (domácí péče) a od nového roku bude v Klatovech další velký 
poskytovatel domácí péče ProMedicus. Službu jsme zakládali v roce 1995. Pokud by 
bylo potřeba službu obnovit, není problém zaregistrovat znovu na Krajském úřadě 
Plzeňského kraje. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
9.  DISKUSE 
 
Mgr. Kopecký – na stole máte materiál ke Dni válečných veteránů – v pondělí 
11.11.2024 v 11 hodin pietní akt u památníku Pod Valy. 
 
Ing. Nový, MBA – dětská pohotovost v Klatovské nemocnici funguje v tuto chvíli pouze 
od 1. do 15. v každém měsíci. Dle zprávy z médií se mělo setkat vedení nemocnice 
s vedením města. Je to dočasný stav nebo dlouhodobý? Jaké jsou důvody? 
 
Pan starosta – nelíbí se nám to, že Klatovská nemocnice nemá dětskou pohotovost 
průběžně každý den. Zaznamenali jsme zprávu Klatovské nemocnice, požádali jsme 
vedení, aby nás seznámilo s tím stavem. Řekli jsme jasně, že stojíme o to, aby služba 
v Klatovech byla, přijde mi to logické vzhledem k rozsahu regionu. Potíž Klatovské 
nemocnice je v tom, že nemá dostatečný počet lékařů ochotných sloužit ty služby. 
Dětských lékařů je na okrese Klatovy 26, všechny oslovili, někteří nereagovali, je to 
také třeba z důvodu věku, 6 lékařů vyjádřilo ochotu fungovat a pomoci. Nemocnice 
není schopná svými lékaři zajistit péči každý den. Byli jsme ujištěni, že bude zajištěna 
o vánočních svátcích. Pokud někdo přijde se skutečně závažným stavem, je to na 
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posouzení daného lékaře, tak by měl být odbaven v lůžkové části dětského oddělení. 
Nikdo z lékařů by neměl vážný zdravotní stav odmítnout.  
 
Ing. Nový, MBA – stav lékařů je dlouhodobě problém nejen u nás, ale všude. Vracím 
se k diskusi, kterou jsme vedli zhruba 1,5 roku zpátky. Není na čase, abychom jako 
město Klatovy se snažili podpořit ten fakt, aby měli doktoři důvod se do Klatov 
přistěhovat, měli tady bydlení, měli důvod zůstávat? Vím, že řada jiných měst k tomu 
tak přistupuje, vím, že my jsme o tom diskutovali a z naší strany o to zájem nebyl. 
Mám jenom obavu, aby nám neujel vlak, aby to za pět za deset let nebylo jenom 
složitější. Neměli bychom se k tomu vrátit a diskutovat tohle téma? 
 
Pan starosta – vrátit se k tomu můžeme, jenom bych rád upozornil na některá jiná 
města, kde lékař získal pobídku, vydržel půl roku a v klidu odešel za lepší nabídkou. 
Je to záležitost zejména zdravotních pojišťoven, které nesou zodpovědnost za 
zajištění lékařské péče. Neumím si představit, jak vysoká pobídka by to měla být. Není 
šance toho lékaře, ve chvíli, kdy mu dá někdo „laso“ odjinud, udržet ani v nemocnici, 
ani v tom místě. Ta možnost zatím není. 
 
Ing. Nový, MBA – dá se tam asi nastavit, že pobídku vrací. V tomto si myslím, že 
bychom měli být sobečtí a postarat se primárně o Klatovy. 
 
Pan starosta – tato péče by prostě zajištěna být měla. 
 
MUDr. Chroust – jen bych doplnil, že ne vždycky je to o počtech lékařů. Já jsem tady 
dělal předsedu lékařské komory mnoho let, když jsem odcházel, tak v Klatovech bylo 
registrováno 300 lékařů v tom sdružení, teď je registrováno 360 lékařů, takže 
v Klatovech není málo lékařů. Jde o to, aby byla zorganizována ta péče, aby byli tam, 
kde mají být, ale nezorganizuje se to v Klatovech. Je velký problém v tom, že stát 
přeplácí lékaře ve fakultních nemocnicích, pak má problém nemocnice Klatovy, 
nemocnice Sušice, nemocnice Domažlice atd. Ten problém nevyřešíme v Klatovech a 
nevyřešíme to domečky, jak to udělali v Domažlicích. Já jsem se na to ptal, protože 
mě to zajímalo. S odpovědí spokojený nejsem, protože lékaři v Domažlicích, 
Rokycanech jsou schopni to zajistit a lékaři v Klatovech to nejsou schopni zajistit. 
 
Ing. Nový, MBA – informace, že lékařů je dost, mi přijde úsměvná. Myslel jsem, že 
řeknete, že problém je nejen v lékařích ale i ve zdravotnickém personálu. Proto mě 
trochu mrzí, že když jsme se bavili o tom, jestli bychom neměli koupit budovu bývalé 
hygieny, abychom tam případně na to připravili nějaké prostory, tak o to zájem nebyl. 
Chápu, že my to tady asi nevyřešíme. Doufejme, že se situace nějakým způsobem 
zlepší.  
 
Ing. Nejdl – tlumočím stížnost od obyvatel dotčených negativními jevy v podobě 
prodlužování staveb nebo termínů dokončování staveb a připojil bych k tomu svůj 
dotaz. Šlo konkrétně o Studentskou ulici, která byla zpožděná asi o měsíc. Jsou tady 
další případy, třeba Žižkova ulice trvala také o něco déle, protáhlo se to, děje se to 
poměrně pravidelně. Koukal jsem se na smlouvy, které město používá, byl jsem 
překvapen, že sankce jsou poměrně vysoké, určitě dostatečně. Je tam 0,2 % za 
prvních 14 dní, potom se to zvyšuje dokonce na 0,5 % za každý den prodlení. Ten 
nástroj město má, v případě že vyhodnotí, že zhotovitel nedodržel lhůtu, která byla 
stanovena smlouvou, tak je možno toto sankcionovat. Zajímalo by mě, jestli toto se 
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děje. Případně, jestli ty termíny jsou z nějakého důvodu příliš optimistické a občanům 
se povídá termín, který bude pro ně příjemný, za 14 dní bude hotovo, ale potom oni po 
dvou měsících jsou o to rozčílenější.  
Pan starosta – jedna věc je, že můžeme nastavit termíny třeba o tři týdny delší, ale na 
stavbách se v tu chvíli nebude dít příliš mnoho, termíny jsou diskutované v rámci 
hospodářského odboru a tlak od vedení je značný, aby termíny se neprotahovaly. 
Nejsou to termíny pro to, aby se někomu líbily, ale proto aby taky vázaly na sebe. 
Problém je trošku jiný v případě těchto dvou ulic, a to jsou síťaři, kteří tam do toho 
vstupovali a pochopitelně dokud nedají např. plynaři souhlas s tím, že může 
pokračovat v sítích někdo další, tak tam může nastat určité zpoždění, to je příklad 
Studentské ulice, kdy kabel firmy XY byl uložen špatně proti projektu, náš technický 
stavební dozor na to přišel, stejně tak plynaři a trvali na vyndání kabelu, tam nastalo 
toto prodlení, které bychom dle stavebního dozoru měli vzít v potaz. Podobné to bylo 
v Žižkově ulici, kdy se tam kopaly další přípojky navíc, které tam být neměly. Pak jsou 
také žádosti o prodloužení termínů z důvodu, že 14 dní pršelo, my víme, že pršelo 3 
dny, takže tyto věci jsme neuznali v prodloužení termínu a za ulici Žižkovu byly 
uplatněny sankce minulý týden. Za ulici Studentskou budou uplatněny proti termínu, 
který byl prodloužen cca o 14 dní z důvodu, o kterém jsem mluvil, za to zhotovitel 
opravdu nemohl, že se tam dohadovali kabeláři mezi sebou. Sankce bude uplatněna, 
jakmile bude silnice kompletně dokončena.  
 
Ing. Nejdl – v tom případě to je v pořádku. Teď už mi připadá, že další prodlení nás 
čeká u mostu u pošty, tak uvidíme, jak to dopadne. 
 
Pan starosta – to je velmi pravděpodobné, asi potom poprosím hospodářský odbor, 
aby jasně popsal to, co se tam odehrávalo s přeložkami sítí a s plynem, kdy tam koho 
pustili. Most by měl být snad osazen v následujících týdnech do Vánoc, ale obávám se 
počasí na balení. Puškinova ulice – tato silnice je v gesci ŘSD, je to státní stavba, tam 
mě to prodlení velmi zlobí, protože se na to vážou naše cyklostezky.  
 
Mgr. Pavlas, Ph.D. – měl bych dotaz ohledně Josefina – až bude projekt realizován, 
přijde se o několik desítek neoficiálních parkovacích míst, která jsou využívána 
zaměstnanci úřadu a dalšími lidmi. Už to tady zaznělo, ale odpověď byla, že se bude 
řešit až po projektu Josefina. Máme generel dopravy, budeme podle něj postupovat? 
Jsou už nějaké jasnější vize v této oblasti? 
 
Ing. Chroust – já bych vás pozval na seminář, který se uskuteční za týden, bude se 
týkat rozpočtu, investic, vodného, stočného, plánu Vodohospodářského fondu a 
v rámci toho také připomeneme to, že ve správném časovém horizontu bude zřejmě 
tady v centru v souladu s přechozími územními studiemi vybudován parkovací dům, 
vedle budovy MěKS. 
 
Ing. Nový, MBA – na stole máme návrh provozního rozpočtu města ke studiu, jestli 
jsem vás dobře pochopil, takže příští týden na finanční komisi bude ten zbytek 
investiční probrán. 
 
Ing. Chroust – bude to obráceně. Bude to seminář, který je prvotně určen zastupitelům 
a jsou přizváni členové finančního výboru a finanční komise. Až skončí seminář, bude 
pokračovat v jednání finanční komise a finanční výbor, tam bychom vám chtěli 
představit nástřel rozpočtového opatření, které bychom předložili jako poslední v roce 
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2024, nástřel rozpočtového opatření č. 1/2025, to jsou investice, dále bychom rádi 
projednali cenu vodného a stočného, podali informace ohledně odpadů – předstoupí 
oba páni jednatelé jak za OHK, tak za Pošumavskou odpadovou, protože jedna z věcí, 
kterou teď město dotuje ze svého rozpočtu je samozřejmě také Fond odpadů. Dnes 
proběhla dozorčí rada Pošumavské odpadové, nedávno proběhla dozorčí rada OHK a 
některé informace nejsou příliš povzbudivé. Město Klatovy na jednoho občana 
generuje zhruba 318 kg odpadu, který jde na skládku a množství odpadu, které je 
zatíženo základní sazbou se postupně snižuje z 200 na 190, 180, 170 a příští rok je to 
160 a ten rozdíl je samozřejmě zatížen sazbou vyšší. 
 
Pan starosta – 11.11. a 17.11.2024 v 17 hodin vzpomínkové shromáždění na 
17. listopad v Divadelní ulici. Pak mám jednu podstatnou věc: omlouvám se nové paní 
tajemnici, která od 1. listopadu, paní Dana Blatná, nastoupila po panu tajemníkovi 
Novém, kterému bych chtěl ještě jednou poděkovat za jeho 13měsíční působení a 
paní tajemnici popřát hodně úspěchů a radosti z činnosti a vy všichni víte, na koho se 
máte obracet. Ještě jednou se omlouvám, mělo to být na začátku, ale byl jsem 
soustředěn na průběh zastupitelstva. 
 
 
10.  ZÁVĚR 
 
S návrhem na usnesení tak, jak jej zpracovala návrhová komise, seznámil přítomné 
člen návrhové komise Ing. Nejdl. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – zastupitelstvo vzalo na vědomí usnesení 
ze14. zasedání zastupitelstva města.  
 
Pan starosta – 13.11.2024 seminář, další jednání zastupitelstva 10.12.2024. 
 
Písemné znění usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
 
V 19: 51 hodin starosta města Mgr. Rudolf Salvetr ukončil 14. zasedání Zastupitelstva 
města Klatov.  
 
 
Ze zasedání zastupitelstva města byl pořízen zvukový záznam. 
 
 
Zapsala: Burešová 

 
 
 
 Starosta města: 
 
 
 
 Ověřovatelé: 
 
 



  Počet stran: 26 

 

 

 

Z Á P I S  č.  15 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Klatov konaného dne 
10.12.2024 v 19:00 hodin v refektáři jezuitské koleje 

v Klatovech 
 

 
Přítomno: 22 členů ZM (v 19:05 h se dostavil p. Fiala) 
 
 
Omluveni: Mgr. Pleticha, Ing. Pošarová, p. Pošar, Ing. Pohanka, Ing. Kristová 
 
 
Přítomno občanů: 31 
 

 
Program:  

Zahájení jednání Zastupitelstva města Klatov  
1) Kontrola plnění úkolů 
2) Návrhy na majetkoprávní úkony 
3) Dotační program města „Podpora při realizaci protipovodňových a 

protizáplavových opatření na území města Klatovy a integrovaných obcí“ – návrh 
na prodloužení platnosti programu 

4) Návrh na podání žádosti o dotaci na akci „Stavební úpravy střešní krytiny zimního 
stadionu v Klatovech" 

5) Rozpočtové opatření č. 7/2024 
6) Návrh ceny vodného a stočného na rok 2025 
7) Dotace nad 250 tis. Kč v jednotlivém případě 
8) Návrh rozpočtu města na rok 2025  

Návrh střednědobého výhledu pro r. 2025-2029 
9) Rozpočtové opatření č. 1/2025  
10) Územní studie ÚS.6 Jih Klatovy – dílčí ověřovací studie – Dragounská, výstavba 

IV. a V. bytového domu 
11) Obecně závazná vyhláška města, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška 

č. 1/2016, o vedení technické mapy města  
12) Obecně závazná vyhláška města o stanovení obecního systému odpadového 

hospodářství 
13) Návrh vyhlášky, kterou se stanoví školské obvody základních škol zřízených 

městem Klatovy pro školní rok 2025/2026 
14) Návrh na poskytnutí mimořádné odměny místostarostům města 
15) Diskuse 
16) Závěr  
 
 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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ZAHÁJENÍ  JEDNÁNÍ 
 
Jednání Zastupitelstva města Klatov zahájil a jednání řídil starosta města Mgr. Rudolf 
Salvetr, který konstatoval, že jednání bylo svoláno pozvánkou ze dne 04.12.2024 ve 
smyslu zákona o obcích a je usnášeníschopné ve všech bodech jednání, neboť při 
zahájení jednání je přítomno 21 členů zastupitelstva města.  
 
Pan starosta upozornil přítomné, že jednání zastupitelstva města je přenášeno online. 
Online přenos ze zasedání zastupitelstva města je možné sledovat 
na https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp. 
 
 
Pan starosta vyzval ověřovatele minulého zápisu, aby se k zápisu vyjádřili: JUDr. 
Štancl i MUDr. Chroust, zápis podepsali a souhlasí. 
 
Novými ověřovateli zápisu byli starostou navrženi: Ing. Ridzoň a doc. Čerba, Ph.D. 
 
Hlasování – Ing. Ridzoň: pro se vyslovilo 20 členů, 1 člen se zdržel hlasování – 
Ing. Ridzoň byl zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
Hlasování – doc Čerba, Ph.D.: pro se vyslovilo 20 členů ZM, 1 člen se zdržel 
hlasování – doc. Čerba, Ph.D., byl zvolen ověřovatelem zápisu. 
 
 
Starosta města navrhl návrhovou komisi ve složení: RNDr. Vágnerová, Mgr. Kopecký 
a p. Šafránek. 
 
Hlasování – RNDr. Vágnerová: pro se vyslovilo 20 členů ZM, 1 člen se zdržel 
hlasování – RNDr. Vágnerová byla zvolena členkou návrhové komise. 
 
Hlasování – Mgr. Kopecký: pro se vyslovilo 20 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování 
– Mgr. Kopecký byl zvolen členem návrhové komise. 
 
Hlasování – p. Šafránek: pro se vyslovilo 20 členů ZM, 1 člen se zdržel hlasování – 
p. Šafránek byl zvolen členem návrhové komise. 
 
 
Pan starosta seznámil přítomné se způsobem jednání a konstatoval, že se bude 
diskutovat o každém bodu zvlášť, jak to bývá obvyklé, týká se i veřejnosti po ukončení 
diskuse zastupitelů.  
Hlasování: pro se vyslovilo 21 členů ZM – způsob jednání byl schválen. 
 
V tuto chvíli se dostavil p. Fiala – počet zastupitelů se zvýšil na 22. 
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem. Konstatoval, že z programu bude 
vyřazen bod č. 4 a bude doplněn bod Odměňování neuvolněných členů zastupitelstva 
města. Dal o programu hlasovat. 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – program jednání byl schválen. 
 
  

https://www.klatovy.cz/mukt/onlinezastupitelstvo.asp
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1.  KONTROLA  PLNĚNÍ  ÚKOLŮ 
 
S kontrolou plnění úkolů ze 14. zasedání ZM konaného 05.11.2024 seznámil přítomné 
pan starosta. Písemné vypracování kontroly plnění je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
Pan starosta – stavba mostu – zdržení bylo 45 dní. S firmou bylo dohodnuto, že pokud 
to povětrnostní podmínky dovolí, bude se pracovat dál. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – zastupitelstvo města vzalo na vědomí 
kontrolu plnění úkolů ze 14. zasedání ZM.  
 
 
2.  NÁVRHY  NA  MAJETKOPRÁVNÍ  ÚKONY 
 
Část A – definitivní schválení majetkoprávních úkonů  
Majetkoprávní úkony, jejichž záměr schválilo zastupitelstvo města 24.09.2024, byly 
zveřejněny ve dnech 04.11.2024 až 20.11.2024 a nebyly k nim doručeny námitky. 
1) Prodej části obecní pp.č. 222/1 v k.ú. Klatovy  

o výměře cca 14 m2 za cenu smluvní 400,00 Kč/m2, celkem cca 5.600,00 Kč bez 
DPH do podílového spoluvlastnictví vlastníkům jednotek v domě čp. 427: 

 
Majetkoprávní úkony, jejichž záměr schválilo zastupitelstvo města 05.11.2024, byly 
zveřejněny ve dnech 11.11.2024 až 26.11.2024 a nebyly k nim doručeny námitky. 
2) Prodej části obecní pp.č. 436/5 v k.ú. Drslavice u Tupadel 

o výměře cca 26 m2 za cenu smluvní 500,00 Kč/m2, celkem cca 13.000,00 Kč 
bez DPH do vlastnictví , , . 
 

3) Směna pp.č. 351/2 o výměře 4 821 m2 a pp.č. 338/6 
o výměře 338/6 m2 v k.ú. Slavošovice u Klatov ve vlastnictví Měcholupské 
zemědělské, a.s., Předslav 101 za obecní pp.č. 3107 o výměře 1.173 m2 v k.ú. 
Klatovy a pp.č. 2894 o výměře 387 m2 v k.ú. Bolešiny ve vlastnictví města 
Klatovy. 

 
Majetkoprávní úkony, jejichž záměr schválilo zastupitelstvo města 19.12.2023, byly 
zveřejněny ve dnech 22.12.2023 až 09.01.2024 a nebyly k nim doručeny námitky. 
4) Prodej nebytového prostoru č. 85/6 v domě čp. 85  

včetně spoluvlastnického podílu na společných částech domu a pozemcích v k.ú. 
Luby vydražiteli v elektronické aukci provedené 28.11.2024 s vyvolávací cenou 
ve výši 601.500,00 Kč , , za cenu 
dosaženou vydražením 611.500,00 Kč bez DPH. 
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Hlasování – část A (úkony č. 1 až 4): pro se vyslovilo 22 členů ZM – úkony č. 1 až 4 
byly schváleny. 
Část B – záměry majetkoprávních úkonů  
1) Výkup/směna/bezúplatný převod/prodej pozemků pro zpřístupnění obecního 

rybníka (Habartice)  
 pozemky soukromých vlastníků pro výkup/směnu: k.ú. Habartice u Obytců – části 

pp.č. 336/114, 339/2, 336/92, 
obecní pozemky pro směnu a bezúplatný převod: pp.č. 298/49, 307/8, 224/13, 
část pp. č. 793/4 a část stp.č. 4 vše v k.ú. Habartice u Obytců, 
výměra výkup cca 86 m2, směna cca 398 m2, bezúplatný převod cca 13 m2.  

 Výkup – cena smluvní 50,00 Kč/m2 – trvalý travní porost (cena obvyklá, 
používaná městem za pozemky pro komunikace v integrovaných obcích), 

 směna bez finančního plnění, 
 bezúplatný převod bez finančního plnění. 
 Město Klatovy dlouhodobě usiluje o zpřístupnění obecního rybníka v Habarticích. 

V současné době k hrázi rybníka vedou 3 pozemky v soukromém vlastnictví, 
z tohoto důvodu je nutno směnit/vykoupit části těchto pozemků za účelem 
vybudování přístupu k rybníku.  

 souhlasila s prodejem části pozemku pp.č. 339/2 v k.ú. 
Habartice u Obytců o výměře cca 8 m2 za cenu 50,00 Kč/m2.  

 souhlasil s prodejem části pozemku pp.č. 336/114 o výměře 
cca 78 m2 za vypořádání připlocení části pozemku pp.č. 793/4 o výměře cca 61 
m2, který užívá jeho syn s partnerkou  spolu s pozemkem 
pp.č. 190/1, jehož je vlastnicí . Vypořádání pozemků 
proběhne formou výkupu části pp.č. 339/114 o výměře cca 78 m2 od  

 za cenu 50,00 Kč/m2 a prodeje části obecního pozemku pp.č. 793/4 o 
výměře cca 61 m2 za celkovou cenu ve stejné výši jako výkup od  

. Kupní cena bude uhrazena vzájemným zápočtem.  
 souhlasila se směnou části pozemku pp.č. 336/92 o výměře 

cca 398 m2 za obecní pp.č. 298/49, 307/8, 224/13 a část stp.č. 4 o celkové 
výměře cca 526 m2 bez finančního doplatku. Zároveň  požadovala 
majetkové vypořádání připlocení pozemku stp.č. 4 v k.ú. Habartice u Obytců, 
který využívá  spolu s jeho pozemkem pp.č. 336/73. 
Vypořádání proběhne formou bezúplatného převodu části obecního pozemku 
stp.č. 4 o výměře cca 13 m2 .  

 Rada města doporučila ZM schválit majetkoprávní vypořádání přístupové cesty 
k rybníku dle návrhu. 
Osadní výbor souhlasil.  
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města rozhodlo o: 
a) výkupu části pozemku pp.č. 339/2 v k.ú. Habartice u Obytců o výměře cca 8 

m2 od , , , do majetku města Klatovy 
za cenu 50,00 Kč/m2, tj. celkem cca 400,00 Kč bez DPH (DPH nebude 
účtováno).  

b)  
1) výkupu části pozemku pp.č. 339/114 v k ú. Habartice u Obytců o výměře cca 

78 m2 od , , , do majetku města Klatovy za 
cenu 50,00 Kč/m2, tj. celkem cca 3.900,00 Kč bez DPH (DPH nebude 
účtováno) 

a 
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2) prodeji části pp.č. 793/4 v k.ú. Habartice u Obytců o výměře cca 61 m2, do 
vlastnictví , za cenu smluvní 
ve stejné výši jako výkup od .  

 
c)  
1) směnu části pp.č. 336/92 o výměře cca 398 m2 v k.ú. Habartice u Obytců ve 

vlastnictví , , za obecní pozemky pp.č. 
298/49, 307/8, 224/13 a část stp.č. 4 o celkové výměře cca 526 m2 vše v k.ú. 
Habartice u Obytců ve vlastnictví města Klatovy bez finančního doplatku 

a 
2) bezúplatném převodu části pozemku stp.č. 4 o výměře cca 13 m2 do 

vlastnictví .  
 Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
2) Vydržení pozemku (Luby)  
 k.ú. Luby – části pp.č. 755/12, 755/1 a 891, žadatel: , , 

, výměra celkem cca 410 m2. 
 Uživatel zahrádky v Lubech  žádá o mimořádné vydržení 

částí pozemků 755/12, 755/1 a 891 o celkové výměře cca 410 m2 v k.ú. Luby. 
Dle stanoviska žadatele tyto pozemky udržuje a užívá jako vlastní od roku 1985. 
Pozemek pp.č. 755/12 o výměře cca 480 m2 má  pronajatý od roku 
2020 a řádně za něj platí nájemné. 

 Rada města nedoporučila ZM schválit vydržení pozemku dle stanoviska 
právničky. 
Stanovisko právničky: ze žádosti nevyplývá žádný důvod k vydržení. Pozemek, 
který má uživatel v pronájmu, nemůže prohlašovat za vydržený, neboť uzavřením 
nájemní smlouvy stvrdil vlastnictví pozemku pronajímateli. 
Návrh na usnesení  
Zastupitelstvo města schválilo uzavření souhlasného prohlášení k vydržení částí 
pozemků pp.č. 755/12, 755/1 a 891 v k.ú. Luby o celkové výměře cca 410 m2 pro 

, , .  
 Hlasování: pro se nevyslovil žádný člen ZM, proti bylo 22 členů – usnesení 

nebylo schváleno. 
 
 
3. DOTAČNÍ PROGRAM MĚSTA „PODPORA PŘI REALIZACI 
PROTIPOVODŇOVÝCH A PROTIZÁPLAVOVÝCH OPATŘENÍ NA ÚZEMÍ MĚSTA 
KLATOVY A INTEGROVANÝCH OBCÍ“ – NÁVRH NA PRODLOUŽENÍ PLATNOSTI 
PROGRAMU 
 
Program pro poskytování dotací „Podpora při realizaci protipovodňových a 
protizáplavových opatření na území města Klatovy a integrovaných obcí“ byl 
zastupitelstvem města zřízen poprvé v roce 2002, poté byl opakovaně prodlužován, 
naposledy na základě rozhodnutí ZM z 22.11.2022 do 31.12.2024.  
Příspěvek z programu je poskytován do výše max. 5.000,00 Kč na vybudování či 
pořízení preventivních protipovodňových opatření. 
Majitelé nemovitostí mají možnost v průběhu roku žádat o vyplacení příspěvku při 
současném splnění podmínek programu. 
V letech 2023-24 byl poskytnut jeden příspěvek. 
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Aktuálně je v rozpočtu města na akci č. 5901 (protipovodňová opatření), evidované na 
kapitole ORM (odboru rozvoje města), částka 17.483,50 Kč. 
 
Rada města doporučila ZM schválit prodloužení platnosti dotačního programu do 
31.12.2026. 
Příloha 
Dotační program „Podpora při realizaci protipovodňových a protizáplavových opatření 
na území města Klatovy a integrovaných obcí“ 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo prodloužení platnosti dotačního programu města 
„Podpora při realizaci protipovodňových a protizáplavových opatření na území města 
Klatovy a integrovaných obcí“ do 31.12.2026. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
4.  NÁVRH NA PODÁNÍ ŽÁDOSTI O DOTACI NA AKCI „STAVEBNÍ ÚPRAVY 
STŘEŠNÍ  KRYTINY  ZIMNÍHO  STADIONU  V  KLATOVECH" 
 
Investice nad 10 mil. Kč, technické zhodnocení. Zastupitelstvo města následně 
23.04.2024 schválilo dofinancování projektu z vlastních zdrojů. 
Rada města 30.09.2024 vzala na vědomí informaci o neschválení podané žádosti. 
Důvodem byl fakt, že do věcného hodnocení byly postoupeny pouze projekty s plným 
počtem bodů, které v součtu stanovenou alokaci převyšovaly.   
 
Aktuálně NSA vyhlásilo novou výzvu 20/2025 – REGIONY 2025 – investice nad 
10 mil. Kč, technické zhodnocení. Je tedy možnost projekt do této výzvy opětovně 
předložit.  
Dotační podmínky v rámci hodnocení projektů zůstaly neměnné, tedy i pro tento rok 
platí, že bodové zvýhodnění budou mít projekty, kde je již uzavřena SoD na hlavní 
aktivitu projektu.  Minimální hranice bodového hodnocení je nastavena na 70 bodů, 
maximálně je možné získat 80 bodů. Za absenci SoD ztratíme 10 bodů.  
Rozdíl oproti předchozí dotační výzvě je ve stanovené max. hranici výše dotace na 
jednu žádost. V loňském roce byla hranice 30 mil. Kč, nyní je to 20 mil. Kč. Záměrem 
této změny je předpoklad, že se v rámci alokace dostane na více projektů. 
 
Informace k dotační výzvě 
Výzva je věcně zaměřena na technické zhodnocení sportovního zařízení (jeho 
sportoviště/hrací plochy/hřiště) místního významu na území České republiky jakož i na 
vybudování bezbariérových přístupů. 
Celková alokace 140 mil. Kč 
Příjem žádostí do 15.01.2025, 12:00 h 
Nejzazší termín ukončení projektu 30.06.2027 
Výše dotace max. 70 % CZV, zároveň min. 7 mil. a max. 20 mil. Kč 
Forma poskytnutí dotace ex-ante 
Udržitelnost  10 let od data ukončení realizace akce 
 
Jednou z podmínek pro podání žádosti je mj. doložení usnesení zastupitelstva 
o schválení dofinancování akce z vlastního rozpočtu.  
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Předmět akce 
Předmětem akce je rekonstrukce střešní konstrukce/nosníků, výměna střešní krytiny 
z let minulého století, tepelná izolace, příprava na další moderní technologie vztahující 
se k dalším úsporám energie a zavedení vzduchotechniky.  
Odůvodnění potřebnosti projektu 
Vzhledem k výstavbě stadionu v období, kdy se stavělo svépomocí a v akcích „Z“, byly 
používány nyní již zastaralé technologie a materiály, které se pro další plánovaný 
vývoj nehodí, a tudíž je potřeba provést úpravy za použití nových materiálů/technologií 
a tím sportovní objekt, jak modernizovat, tak připravit pro další plánované kroky a 
technické zhodnocování. 
 
Termín realizace akce (návrh)  06/2026–05/2027 
Předpokládané financování 
Celkové výdaje projektu vč. DPH 53.524.537,36 Kč vč. DPH 
 (rozpočet z 2/2022) 
Z toho: 
 nezpůsobilé výdaje 4.733.840,00 Kč (VRN) 

způsobilé výdaje 48.790.697,36 Kč 
Dotace (max. 20 mil.) 20.000.000,00 Kč 
Podíl města 33.524.537,36 Kč 
 
Finanční zajištění: akce je zařazena  v Zásobníku, není zahrnuta v rozpočtu. 
 
Rada města doporučila ZM schválit spolufinancování akce dle podmínek dotační 
výzvy a uložila ORM zajistit podání žádosti o dotaci v termínu do 15.01.2025. 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo použití finančních prostředků z rozpočtu města pro 
financování podílu města na projekt „Stavební úpravy střešní krytiny zimního stadionu 
v Klatovech“ v min. výši 30 % uznatelných nákladů projektu a dofinancování 
nezpůsobilých výdajů do celkových nákladů akce, v souladu s dotační výzvou NSA 
20/2025 – REGIONY 2025 – investice nad 10 mil. Kč, technické zhodnocení.   
 
Bod byl stažen z programu jednání. 
 
 
5.  ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ č. 7/2024 
 
Zastupitelstvo města na svém jednání dne 19.12.2023 schválilo rozpočet města pro 
rok 2024. Tento schválený rozpočet byl upravován rozpočtovými opatřeními č. 1/2024-
6/2024.  
 
Tímto předkládáme zastupitelstvu města rozpočtové opatření č. 7/2024. 
 

Rozpočtové opatření č. 7/2024 v tis. Kč 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2024  274.576 

1. část běžné provozní příjmy a výdaje roku 2024 (navýšení) 24.525 

2. část investiční příjmy a výdaje roku 2024 (navýšení) 2.262 
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Zůstatek rozpočtové rezervy města 2024  301.364 

 
Rozpočtové opatření č. 7/2024 projednaly na svém společném jednání finanční 
komise rady města a finanční výbor zastupitelstva města dne 13.11.2024. Rozpočtové 
opatření č. 7/2024 bylo projednáno v radě města dne 25.11.2024, rada města 
doporučuje zastupitelstvu města předkládané rozpočtové opatření schválit.  
 

Číslo 
Text Příjmy Výdaje 

tis. Kč tis. Kč 

  Rozpočtová rezerva 2024 274 576   

1 

Navýšení rozpočtu příjmů ze správních poplatků pro rok 
2024 (upravený rozpočet ve výši 2.500 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

270   

2 

Zařazení akce „Rozsvěcení vánočního stromu v Klatovech" 
do rozpočtu města pro rok 2024 a příjem za reklamu a 
propagaci od firmy ČEZ, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů 
KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ 

24 24 

3 

Navýšení rozpočtu příjmů z věcných břemen pro rok 2024 
(schválený rozpočet 1 mil. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 
3 - Odbor rozvoje města MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy 
města 

1 700   

4 

Navýšení rozpočtu z příjmů z přijatých sankčních plateb ze 

smluvních pokut pro rok 2024 (upravený rozpočet 
234 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje 

města MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

249   

5 

Navýšení rozpočtu příjmů z pronájmu nebo pachtu 
pozemků pro rok 2024 (upravený rozpočet 2.624 tis. Kč), 
zvýšení rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, 
zvýšení rozpočtové rezervy města 

151   

6 

Navýšení rozpočtu příjmů z přijatých sankčních plateb od 
jiných osob pro rok 2024 (schválený rozpočet pro rok 2024 
ve výši 5 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 5 - Odbor 

životního prostředí MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

251   

7 

Navýšení rozpočtu příjmů z přijatých sankčních plateb 
v rámci správy v zemědělství pro rok 2024 (schválený 
rozpočet pro rok 2024 ve výši 40 tis. Kč), zvýšení rozpočtu 
příjmů KAP 5 - Odbor životního prostředí MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

51   

8 

Navýšení rozpočtu příjmů z poplatků za odnětí ze 
zemědělského půdního fondu pro rok 2024 (upravený 
rozpočet 165 tis. Kč), zvýšení rozpočtu KAP 5 - Odbor 

životního prostředí MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

30   

9 

Navýšení rozpočtu příjmů z poplatků za užívání veřejného 
prostranství pro rok 2024 (schválený rozpočet 1.400 tis. Kč), 
zvýšení rozpočtu příjmů KAP 6 - Hospodářský odbor MěÚ, 
zvýšení rozpočtové rezervy města 

300   

10 

Navýšení rozpočtu příjmů z vybraného vstupného na 
kulturní akci „Za tajemstvím klatovských ulic" pro rok 2024 
(upravený rozpočet 213 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů 

102   
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KAP 7 - Odbor školství, kultury a cestovního ruchu MěÚ, 
zvýšení rozpočtové rezervy města 

11 

Zařazení rozpočtu příjmů z dobrovolného vstupného na 
kulturní akci „Barokní svatojánská noc" do rozpočtu pro rok 
2024, zvýšení rozpočtu příjmů KAP 7 - Odbor školství, 
kultury a cestovního ruchu MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy 
města 

96   

12 

Navýšení rozpočtu příjmů za provize Informačního centra 
pro rok 2024 (schválený rozpočet 270 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 7 - Odbor školství, kultury a cestovního 
ruchu MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

18   

13 

Navýšení rozpočtu neinvestičních přijatých transferů od 
obcí na terénní program Spolku Ulice Plzeň pro rok 2024 
(schválený rozpočet ve výši 40 tis. Kč), zvýšení rozpočtu 
příjmů KAP 8 - Odbor sociálních věcí a zdravotnictví MěÚ, 
zvýšení rozpočtové rezervy města 

8   

14 

Vratka části příspěvku Spolku Ulice Plzeň na protidrogovou 
prevenci a terénní služby pro rok 2023, zvýšení rozpočtu 
příjmů KAP 8 - Odbor sociálních věcí a zdravotnictví MěÚ, 
zvýšení rozpočtové rezervy města 

1   

15 

Přijetí finančních prostředků od společnosti ELEKTROWIN 
a.s. - odměna za umístění v soutěži obcí v Plzeňském kraji, 
zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy 
města, Fond nakládání s odpady 

18 18 

16 

Navýšení rozpočtu příjmů a výdajů z poplatků za ukládání 
odpadů na skládku pro rok 2024 (schválený rozpočet 
4.000 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů i výdajů KAP 13 - 

Peněžní fondy města, Fond nakládání s odpady 

2 946 2 946 

17 

Navýšení rozpočtu příjmů za umožnění zapojení do systému 
města pro nakládání s komunálním odpadem pro rok 2024 
(upravený rozpočet 850 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů a 
výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, Fond nakládání 
s odpady 

270 270 

18 

Navýšení rozpočtu příjmů z pachtu nemovitých věcí - 

Odpadové hospodářství Klatovy pro rok 2024 (schválený 
rozpočet 3.300 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů 
KAP 13 - Peněžní fondy města, Fond nakládání s odpady 

1 500 1 500 

19 

Navýšení příjmů ze zhodnocování volných finančních 
prostředků pro rok 2024, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů 
KAP 13 - Peněžní fondy města, Zlatý fond 

1 700 1 700 

20 

Snížení rozpočtu výdajů Zlatého fondu pro rok 2024 a 
převod do rozpočtové rezervy, snížení rozpočtu výdajů KAP 
13 - Peněžní fondy města, Zlatý fond, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

  -25 310 

21 

Přijetí neinvestiční dotace od ministerstva životního 
prostředí na akci „Zpracování digitálního povodňového 
plánu pro město Klatovy", (celkové náklady 381 tis. Kč, 
celková dotace EU 314 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 
5 - Odbor životního prostředí MěÚ, zvýšení rozpočtové 

31   
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rezervy města 

22 

Snížení neinvestiční dotace dle skutečně přijatých 
finančních prostředků z programu OŽP 2021-2027 na akci 

"Instalace FVE - Odpadové hospodářství Klatovy", snížení 
rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní fondy města, 
Fond nakládání s odpady 

-259 -259 

23 

Snížení rozpočtu příjmů ze sankčních plateb Odboru 
dopravy pro rok 2024 (schválený rozpočet 6.050 tis. Kč), 
snížení rozpočtu příjmů KAP 12 - Odbor dopravy MěÚ, 
snížení rozpočtové rezervy města 

-1 000   

24 

Navýšení rozpočtu výdajů na úhradu elektrické energie 
Sborů dobrovolných hasičů pro rok 2024 z důvodu 
metodické změny účtování vratek za r. 2023 (upravený 
rozpočet 274 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 1 - Odbor 

vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města  

  120 

25 

Navýšení rozpočtu výdajů na úhradu elektrické energie pro 
rok 2024 z důvodu metodické změny účtování vratek za r. 
2023 (upravený rozpočet 1.880 tis. Kč), zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města  

  330 

26 

Dofinancování výdajů na pokrytí činností v agendě sociálně - 
právní ochrany dětí pro rok 2024 (nad rámec poskytnuté 
dotace z rozpočtu MPSV, žádost o doplatek bude 
předmětem finančního vypořádání dotace za rok 2024), 
zvýšení rozpočtu výdajů KAP 8 - Odbor sociálních věcí a 
zdravotnictví MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  1 750 

27 

Navýšení výdajů na zajištění dopravní obslužnosti 
Plzeňskému kraji pro rok 2024 (schválený rozpočet 800 tis. 
Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 6 - Hospodářský odbor 
MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města  

  100 

28 

Navýšení výdajů na opravy a udržování místních komunikací 
a hlavní mostní prohlídky pro rok 2024, zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 6 - Hospodářský odbor MěÚ, čerpání rozpočtové 
rezervy města 

  3 000 

29 

Navýšení rozpočtu výdajů na ostatní záležitosti civilní 
připravenosti na krizové stavy pro rok 2024 v souvislosti 

s výdaji na opravy válečných hrobů (upravený rozpočet 
45 tis. Kč), zvýšení rozpočtu výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních 
věcí MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  30 

30 

Navýšení rozpočtu výdajů především na ochranné pracovní 
pomůcky a nákup materiálu pro Sbory dobrovolných hasičů 
pro rok 2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 1 - Odbor 

vnitřních věcí MěÚ, čerpání rozpočtové rezervy města 

  100 

31 

Přijetí finančních prostředků od ministerstva zemědělství na 
činnost odborného lesního hospodáře za 3. čtvrtletí 2024, 
snížení rozpočtu výdajů KAP 5 - Odbor životního prostředí 
MěÚ 

  -408 
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32 

Čerpání finančních prostředků od ministerstva zemědělství 
na činnost odborného lesního hospodáře za III. čtvrtletí 
2024, zvýšení rozpočtu výdajů KAP 5 - Odbor životního 
prostředí MěÚ 

  408 

33 

Navýšení příspěvku na provoz pro Zimní stadion Klatovy, 
o.p.s., pro rok 2024 (schválený rozpočet 6.030 tis. Kč), 
zvýšení rozpočtu výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, 
Zimní stadion Klatovy, čerpání rozpočtové rezervy města 

  1 400 

34 

Snížení příspěvku na provoz pro Mateřskou školu Klatovy 
pro rok 2024, zúčtování energií za III. čtvrtletí 2024, snížení 
rozpočtu výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, 
Mateřská škola Klatovy, zvýšení rozpočtové rezervy města 

  -399 

35 

Snížení příspěvku na provoz pro Městskou knihovnu Klatovy 
pro rok 2024, zúčtování energií za III. čtvrtletí 2024, snížení 
rozpočtu výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, Městská 
knihovna Klatovy, zvýšení rozpočtové rezervy města 

  -90 

36 

Snížení příspěvku na provoz pro Městské kulturní středisko 
Klatovy pro rok 2024, zúčtování energií za III. čtvrtletí 2024, 
snížení rozpočtu výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, 
Městské kulturní středisko Klatovy, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

  -88 

37 

Snížení příspěvku na provoz pro Technické služby města 
Klatov pro rok 2024, zúčtování energií za III. čtvrtletí 2024, 
snížení rozpočtu výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, 
Technické služby města Klatovy, zvýšení rozpočtové rezervy 
města 

  -2 002 

38 

Snížení příspěvku na provoz pro Základní školu Klatovy, 
Čapkova ul. pro rok 2024, zúčtování energií za III. čtvrtletí 
2024, snížení rozpočtu výdajů KAP 14 - Řízené organizace 
města, Základní škola Čapkova, Klatovy, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

  -539 

39 

Snížení příspěvku na provoz pro Masarykovu základní školu 
Klatovy pro rok 2024, zúčtování energií za III. čtvrtletí 2024, 
snížení rozpočtu výdajů KAP 14 - Řízené organizace města, 
Masarykova základní škola, zvýšení rozpočtové rezervy 
města 

  -313 

40 

Snížení příspěvku na provoz pro Základní školu Klatovy, 
Plánická ul. pro rok 2024, zúčtování energií za III. čtvrtletí 
2024, snížení rozpočtu výdajů KAP 14 - Řízené organizace 
města, Základní škola Plánická, Klatovy, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

  -348 

41 

Snížení příspěvku na provoz pro Základní školu Klatovy, 
Tolstého pro rok 2024, zúčtování energií za III. čtvrtletí 
2024, snížení rozpočtu výdajů KAP 14 - Řízené organizace 
města, Základní škola Tolstého, Klatovy, zvýšení rozpočtové 
rezervy města 

  -37 

42 

Navýšení rozpočtu výdajů v rámci programu Péče o 
nalezené kočky do rozpočtu města pro rok 2024 (upravený 
rozpočet pro rok 2024 ve výši 135 tis. Kč), zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 5 - Odbor životního prostředí MěÚ, čerpání 
rozpočtové rezervy města 

  173 
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43 

Navýšení rozpočtu příjmů ze správních poplatků pro rok 
2024 (schválený rozpočet ve výši 1.500 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 11 - Odbor výstavby a územního 
plánování MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

200   
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44 

Snížení rozpočtu příjmů ze sankčních plateb Odboru 
výstavby a územního plánování pro rok 2024 (schválený 
rozpočet 200 tis. Kč), snížení rozpočtu příjmů KAP 11 - 

Odbor výstavby a územního plánování MěÚ, snížení 
rozpočtové rezervy města 

-150   

45 

Snížení rozpočtu příjmů z přijatých neinvestičních příspěvků 
a náhrad řízení pro rok 2024 (schválený rozpočet 10 tis. Kč), 
snížení rozpočtu příjmů KAP 11 - Odbor výstavby a 
územního plánování MěÚ, snížení rozpočtové rezervy města 

-4   

  Mezisoučet ROO 7/2024 - 1. část 8 502 -16 023 
 

2. část - investiční (kapitálové výdaje) 

Číslo 
Text Příjmy Výdaje 

tis. Kč tis. Kč 

46 

Přijetí investiční dotace od ministerstva životního prostředí 
na akci „Instalace FVE - Městské kulturní středisko Klatovy" 
(celkové náklady 3.195 tis. Kč, dotace EU (45 %) 1.438 tis. 
Kč, vlastní spolufinancování (55 %) 1.757 tis. Kč), zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města  

1 438   

47 

Přijetí investiční dotace od ministerstva životního prostředí 
na akci „Zpracování digitálního povodňového plánu pro 
město Klatovy", (celkové náklady 381 tis. Kč, celková dotace 

EU 314 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů KAP 5 - Odbor 

životního prostředí MěÚ, zvýšení rozpočtové rezervy města 

283   

48 

Navýšení rozpočtu příspěvků od fyzických a právnických 
osob na pořízení změny územního plánu města č. 3, zvýšení 
rozpočtu příjmů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ, zvýšení 
rozpočtové rezervy města 

590   

49 

Navýšení investiční dotace dle skutečně přijatých finančních 
prostředků z programu OŽP 2021-2027 na akci „Instalace 

FVE - Odpadové hospodářství Klatovy" (původní 
rozpočtovaná částka 2 187 tis. Kč, částka po upřesnění 2 
383 tis. Kč), zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - 

Peněžní fondy města, Fond nakládání s odpady 

196 196 

50 

Zařazení investiční akce „Územní systém ekologické stability 
pro ORP Klatovy", (celkové náklady cca 6 mil. Kč, do 
rozpočtu roku 2024 jen zpracování žádosti a PD, přislíbena 
dotace z Národního fondu 3.783 tis. Kč), zvýšení rozpočtu 
výdajů KAP 5 - Odbor životního prostřední MěÚ, snížení 
rozpočtové rezervy města 

  48 

  Mezisoučet ROO 07/2024 - 2. část 2 507 245 

  Tvorba rozpočtové rezervy města celkem 26 788   

  ZŮSTATEK ROZPOČTOVÉ REZERVY MĚSTA 2024 301 364   

 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo rozpočtové opatření č. 7/2024.  
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Ing. Chroust – prosím vyškrtněte si položku č. 27, protože v mezidobí došlo k tomu, že 
jsme se dohodli s Plzeňským krajem, že částka nebude původních cca 900 tisíc Kč, 
ale že bude 800 tisíc. Kč. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – rozpočtové opatření č. 7/2024 bylo 
schváleno. 
 
 
6.  NÁVRH  CENY  VODNÉHO  A  STOČNÉHO  NA  ROK  2025 
 
V souladu se smluvním ujednáním (koncesní smlouva) předložil provozovatel 
vodohospodářské infrastruktury, společnost Šumavské vodovody a kanalizace a.s., 
městu Klatovy návrh vodného a stočného na rok 2025. Návrh byl představen na 
semináři k rozpočtu pro zastupitele za přítomnosti členů finanční komise rady města a 
finančního výboru zastupitelstva.  
Rada města doporučila ZM schválit ceny vodného a stočného na rok 2025. 
 
Předkládáme radě města návrh vodného a stočného na rok 2025 sestavený dle 
přílohy č. 5 („Platební mechanismus“) koncesní smlouvy.  
Tabulka 1: Vodné a stočné 2025 
 cena bez DPH cena včetně DPH 
vodné (Kč/m3) 44,87 50,25 
stočné (Kč/m3) 34,56 38,71 
Celkem 79,43 88,96 
Vývoj vodného a stočného v posledních létech ilustruje tabulka: 
 
Tabulka 2: Vývoj cen vodného a stočného vč. DPH 
Ceny včetně 

DPH 
2020 2021 2022 2023 2024 2025 

vodné 
(Kč/m3) 

36,51 36,90 38,57 44,30 48,57 50,25 

stočné 
(Kč/m3) 

30,91 28,97 30,03 35,16 40,39 38,71 

Celkem 67,42 65,87 68,60 79,46 88,96 88,96 
 
Přílohy 
Prezentace ŠVAK(u) s návrhem vodného a stočného pro rok 2025, kalkulace cen. 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo ceny vodného a stočného pro rok 2025 
a) v cenách bez DPH: 

- vodné ve výši 44,87 Kč/m3, 
- stočné ve výši 34,56 Kč/m3, 
tj. vodné a stočné celkem 79,43 Kč/m3, 

b) v cenách včetně DPH: 
- vodné ve výši 50,25 Kč/m3, 
- stočné ve výši 38,71 Kč/m3, 
tj. vodné a stočné celkem 88,96 Kč/m3. 
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Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno.  
 
Pan starosta – snad jen na doplnění: teplo z Klatovské teplárny by mělo také zůstat 
zachováno, tedy na ceně loňského roku a nerozhoduje o něm ani zastupitelstvo, ani 
rada. Stejně tak tomu bude s odpady. 
 
Ing. Chroust – cena tepla je 1.167 Kč/GJ. 
 
 
7.  DOTACE  NAD  250 TISÍC  Kč  V  JEDNOTLIVÉM  PŘÍPADĚ 
 
Město Klatovy obdrželo žádosti o mimořádné dotace pro rok 2024 a 2025 nad 250 
tis. Kč v jednotlivém případě od níže uvedených subjektů. Tabulky obsahují kromě 
informací o výši předložené žádosti o dotaci i částky schválených dotací na ten samý 
účel v předchozích letech. S přehledem těchto žádostí byla seznámena na svém 
společném jednání dne 13.11.2024 finanční komise a finanční výbor města a rada 
města na svém jednání dne 25.11.2024 doporučila tyto žádosti zastupitelstvu města 
ke schválení.  
 
1. Žádosti o dotace z Fondu dotací pro rok 2024 nad 250 tis. Kč 
 

Žadatel  Schváleno pro 
rok 2022 

Schváleno pro 
rok 2023 

Schváleno pro 
rok 2024 

Žádost pro rok 
2024 

SK Klatovy 1898, z.s. 
(muži)         300 000,00            300 000,00     x     300 000,00  

 
2. Žádosti o dotace z Fondu dotací pro rok 2025 nad 250 tis. Kč 
 

Žadatel  Schváleno pro 
rok 2022 

Schváleno pro 
rok 2023 

Schváleno pro 
rok 2024 

Žádost pro rok 
2025 

Stálá divadelní scéna 
Klatovy, p.o.  

        700 000,00            700 000,00            700 000,00            700 000,00    

SK Klatovy 1898, z.s. 
(mládež)         300 000,00            300 000,00            350 000,00            350 000,00    

HC Klatovy, z.s. 
(mládež)      2 250 000,00         2 250 000,00         3 150 000,00         3 300 000,00    

HC Klatovy, z.s. (muži)  x          350 000,00     x          350 000,00    

BK Klatovy, z.s.          320 000,00            320 000,00            320 000,00            320 000,00    

Římskokatolická 
farnost Klatovy 

 x   x   x  2 500 000,00  

Pozn. Pošumavskému auto moto klubu v AČR pro rok 2025 již byla schválena dotace 
ve výši 850 tis. Kč v prosinci 2023.  
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo v souladu s ustanovením § 85 písm. c) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů poskytnutí 
mimořádných dotací přesahujících v jednotlivém případě částku 250.000 Kč 
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1) z rozpočtu Fondu dotací pro rok 2024,  
 SK Klatovy 1898 z. s.     300 000,00 Kč, 

 
2) z rozpočtu Fondu dotací pro rok 2025 

 Stálá divadelní scéna Klatovy, p.o.    700 000,00 Kč, 
 SK Klatovy 1898, z.s. (mládež)    350 000,00 Kč, 
 HC Klatovy z.s. (mládež)   3 300 000,00 Kč,  
 HC Klatovy z.s. (muži)    350 000,00 Kč, 
 BK Klatovy, z.s.    320 000,00 Kč, 
 Římskokatolická farnost Klatovy 2 500 000,00 Kč 

a uzavření veřejnoprávní smlouvy o jejich poskytnutí. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
8. NÁVRH  ROZPOČTU  MĚSTA  NA  ROK  2025  
 NÁVRH  STŘEDNĚDOBÉHO  VÝHLEDU  PRO  ROKY  2025-2029 
 
Návrh rozpočtu města Klatovy na rok 2025 vychází ze schváleného rozpočtu města 
pro rok 2024, analýzy očekávané skutečnosti roku 2024 a z aktualizovaného 
rozpočtového výhledu města na roky 2025-2029 zpracovaného odbornou firmou AQE 
advisors, a.s. 
 
Jeho výsledkem je provozní přebytek ve výši 182.807 tis. Kč (jako rozdíl mezi 
celkovými příjmy a výdaji ponížený o splátky úvěrů). Tento přebytek bude společně 
se započtením aktuální rozpočtové rezervy (po rozpočtovém opatření 7/2024 ve výši 
301.264 tis. Kč) převeden do rozpočtové rezervy města pro rok 2025. Bude použit na 
úhradu neinvestičních a investičních akcí města v roce 2025. O financování 
jednotlivých akcí bude rozhodovat zastupitelstvo města v průběhu roku 2025 formou 
rozpočtových opatření. 
Návrh rozpočtu byl v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 
územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, zveřejněn na úřední desce 
Městského úřadu Klatovy a způsobem umožňujícím dálkový přístup také na 
internetových stránkách města ode dne 15.11.2024. Dne 13.11.2024 se ve věci 
návrhu rozpočtu města na rok 2025 uskutečnil pracovní seminář zastupitelstva města 
s podrobnou komentovanou prezentací a zároveň byl téhož dne projednán 
na společném jednání finanční komise rady města a finančního výboru zastupitelstva 
města. Rada města projednala návrh rozpočtu na svém jednání dne 25.11.2024 
a doporučila jej zastupitelstvu města ke schválení.  
 
V příloze jsou obsaženy podklady k jednotlivým závazným ukazatelům rozpočtu města 
pro rok 2025, včetně návrhu Střednědobého výhledu rozpočtu města pro roky 2025-
2029 (SVR) zpracovaného odbornou firmou AQE advisors a.s. V souladu se zákonem 
o rozpočtových pravidlech podléhá i návrh SVR zásadě publicity, tj. povinnému 
zveřejnění minimálně 15 dnů před projednáním v zastupitelstvu města na fyzické i 
úřední desce. Tato zákonná povinnost byla splněna vyvěšením dne 15.11.2024. 
 
Přílohy:  
Návrh rozpočtu města na rok 2025:  
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1. Základní tabulka rozpočtu města Klatovy na rok 2025 
2. Závazné ukazatele rozpočtu města na rok 2025 pro jednotlivé kapitoly (odbory 

MěÚ) 
a) Příjmy města Klatovy dle jednotlivých kapitol  
b) Neinvestiční výdaje města Klatovy dle jednotlivých kapitol  
c) Investiční výdaje města Klatovy dle jednotlivých kapitol  

3. Rozpočet kapitoly 13 – Peněžní fondy města pro rok 2025 
4. Rozpočet kapitoly 14 – Organizace řízené nebo vlastněné městem pro rok 2025 
5. Zadluženost města Klatovy v roce 2025 – plán splácení úvěrů   
6. Limit na platy zaměstnanců města Klatovy v roce 2025 
7. Plán hospodářské činnosti města pro rok 2025 
Střednědobý výhled rozpočtu města Klatovy na roky 2025-2029 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů:  
a) aktualizovaný Střednědobý výhled rozpočtu města Klatovy na roky 2025-2029 
b) rozpočet města Klatovy na rok 2025 takto: 

 Celkové příjmy rozpočtu ve výši 695.492 tis. Kč 

 Celkové výdaje rozpočtu ve výši 510.780 tis. Kč 

 Financování – ve výši splátek úvěrů     1.905 tis. Kč 

 Rozpočtovou rezervu pro rok 2025 ve výši 182.807 tis. Kč 

 Zapojení aktuální rozpočtové rezervy roku 2024 ve výši 301.364 tis. Kč 

 Závazné ukazatele rozpočtu pro jednotlivé kapitoly (odbory MěÚ) dle Přílohy 
č. 2 

 Rozpočet jednotlivých peněžních fondů města dle Přílohy č. 3 

 Rozpočet organizací zřízených nebo vlastněných městem dle Přílohy č. 4 

 Splátky úvěru dle Přílohy č. 5 

 Limit na platy zaměstnanců Města Klatovy dle Přílohy č. 6 

 Plán hospodářské činnosti města pro rok 2024 dle Přílohy č. 7.  
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
9.  ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ č. 1/2025 
 
Zůstatek rozpočtové rezervy po rozpočtovém opatření č. 7/2024 je vykazován ve výši 
301.264 tis. Kč. Pro rok 2025 je navrhována rozpočtová rezerva 182.807 tis. Kč.  
 
Dne 13.11.2024 se ve věci návrhu rozpočtu města na rok 2025 uskutečnil pracovní 
seminář zastupitelstva města s podrobnou komentovanou prezentací a zároveň byl 
téhož dne projednán na společném jednání finanční komise rady města a finančního 
výboru zastupitelstva města. Součástí semináře byl i návrh rozpočtového opatření č. 
1/2025. Rozpočtové opatření č. 1/2025 projednala na svém jednání rada města a 
doporučila jej zastupitelstvu ke schválení.  
Po zahrnutí všech kapitálových výdajů obsažených v rozpočtovém opatření č. 1/2025 
bude rozpočtová rezerva dána částkou 309.003 tis. Kč: 
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Rozpočtové opatření č. 1/2025 v tis. Kč 

Zůstatek rozpočtové rezervy města po RO č. 7/2024  301.364 

Navrhovaná rozpočtová rezerva pro rok 2025  182.807 

Celková rezerva  484.171 

RO č. 1/2025 Základní investice -175.168 

Zůstatek rozpočtové rezervy města 2025  309.003 

 

Číslo Text 
Příjmy Výdaje 

tis. Kč tis. Kč 

  Rozpočtová rezerva 2024 301 364   

  Rozpočtová rezerva 2025 182 807   

1 

Zařazení investiční akce „Rekonstrukce výtahu v čp. 63/I" do 
rozpočtu města pro rok 2025 (celkové náklady 1 500 tis. Kč 
vč. DPH), čerpání rozpočtové rezervy města a její převod do 
výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí MěÚ 

  1 500 

2 

Zařazení investiční akce „Rekonstrukce sociálního zařízení čp. 
63/I 2. patro" do rozpočtu města pro rok 2025 (celkové 
náklady 400 tis. Kč vč. DPH), čerpání rozpočtové rezervy 
města a její převod do výdajů KAP 1 - Odbor vnitřních věcí 
MěÚ 

  400 

3 

Zařazení investiční akce „RPS Pod Hůrkou - etapa V. - PD" do 

rozpočtu města pro rok 2025 (celkové náklady 600 tis. Kč vč. 
DPH), čerpání rozpočtové rezervy města a její převod do 
výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ 

  600 

4 

Zařazení investiční akce „RPS Pod Hůrkou - etapa VI. - PD" do 

rozpočtu města pro rok 2025 (celkové náklady 700 tis. Kč vč. 
DPH), čerpání rozpočtové rezervy města a její převod do 
výdajů KAP 3 Odbor rozvoje města MěÚ 

  700 

5 

Zařazení akce „Demolice stávajících WC na nádvoří čp. 62/I" 
do rozpočtu města pro rok 2025 (Celkové náklady 1 000 tis. 
Kč vč. DPH), čerpání rozpočtové rezervy města a její převod 
do výdajů KAP 3 Odbor rozvoje města MěÚ 

  1 000 

6 

Zařazení investiční akce „Vybudování dětského hřiště v místě 
petanque Mercandinovy sady" do rozpočtu města pro rok 
2025 (celkové náklady 500 tis. Kč vč. DPH), čerpání 
rozpočtové rezervy města a její převod do výdajů KAP 3 
Odbor rozvoje města MěÚ 

  500 

7 

Zařazení investiční akce „Vybudování terénní skluzavky 
v Mercadinových sadech" do rozpočtu města pro rok 2025 
(celkové náklady 150 tis. Kč vč. DPH), čerpání rozpočtové 
rezervy města a její převod do výdajů KAP 3 Odbor rozvoje 
města MěÚ 

  150 

8 

Zařazení investiční akce „Výstavba objektu pro SDH Sobětice" 
do rozpočtu města pro rok 2025 (celkové náklady 24 000 tis. 
Kč vč. DPH) a příslib dotace 6 000 tis. Kč + možnost další 
dotace 4.000 tis. Kč, čerpání rozpočtové rezervy města a její 
převod do výdajů KAP 3 Odbor rozvoje města MěÚ 

  24 000 
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9 

Zařazení investiční akce „Obnovení stávajícího letištního 
značení" do rozpočtu města pro rok 2025 (celkové náklady 
250 tis. Kč bez DPH), čerpání rozpočtové rezervy města a její 
převod do výdajů KAP 3 Odbor rozvoje města MěÚ 

  250 

10 

Zařazení investiční akce „Dostavba zázemí u venkovního 2m 
bazénu - 2. etapa" do rozpočtu města pro rok 2025 (celkové 
náklady 71.300 tis. Kč bez DPH, již v rozpočtu pro rok 2024 
25.000 tis. Kč), čerpání rozpočtové rezervy města a její 
převod do výdajů KAP 3 Odbor rozvoje města MěÚ 

  46 300 

11 

Zařazení návratné finanční výpomoci na akci „Modernizace 

víceúčelového hřiště ve sportovním areálu Luby" pro TJ Start 

Luby z. s. pro rok 2025, čerpání rozpočtové rezervy města a 
její převod do výdajů KAP 3 - Odbor rozvoje města MěÚ 

  2 568 

12 

Zařazení investiční akce „Vybudování stezky pro pěší a 
cyklisty Klatovy - Chaloupky" do rozpočtu města pro rok 2025 
(celkové náklady 19 500 tis. Kč vč. DPH), možnost dotace 
9.750 tis. Kč, čerpání rozpočtové rezervy města a její převod 
do výdajů KAP 6 Hospodářský odbor MěÚ 

  19 500 

13 

Zařazení investiční akce „Vybudování stezky ZK Harfa - 

Klášterka" do rozpočtu města pro rok 2025 (celkové náklady 
5 400 tis. Kč vč. DPH), schválena dotace 4 450 tis. Kč, čerpání 
rozpočtové rezervy města a její převod do výdajů KAP 6 
Hospodářský odbor MěÚ 

  5 400 

14 

Zařazení investiční akce „Stezka pro chodce a cyklisty Klatovy, 

úsek rozvodna - Luby, přes Bubnování" do rozpočtu města 
pro rok 2025 (celkové náklady 8 000 tis. Kč vč. DPH), 
schválena dotace 6 800 tis. Kč, čerpání rozpočtové rezervy 
města a její převod do výdajů KAP 6 Hospodářský odbor MěÚ 

  8 000 

15 

Zařazení investiční akce „Vybudování veřejného osvětlení 
podél stezky KT - Sobětice" do rozpočtu města pro rok 2025 
(celkové náklady 3 000 tis. Kč vč. DPH), čerpání rozpočtové 
rezervy města a její převod do výdajů KAP 6 Hospodářský 
odbor MěÚ 

  3 000 

16 

Zařazení investiční akce „Vybudování veřejného osvětlení 
podél stezky KT - Čínov" do rozpočtu města pro rok 2025 
(celkové náklady 3 500 tis. Kč vč. DPH), čerpání rozpočtové 
rezervy města a její převod do výdajů KAP 6 Hospodářský 
odbor MěÚ 

  3 500 

17 

Zařazení investiční akce „Rekonstrukce místní komunikace 
Nádražní - 2. část" do rozpočtu města pro rok 2025 (celkové 
náklady 28 500 tis. Kč vč. DPH), čerpání rozpočtové rezervy 
města a její převod do rozpočtu výdajů KAP 6 Hospodářský 
odbor MěÚ 

  28 500 

18 

Zařazení investiční akce „Rekonstrukce místní komunikace 
Franty Šumavského vč. smíšené stezky" do rozpočtu města 
pro rok 2025 (celkové náklady 16 000 tis. Kč vč. DPH), čerpání 
rozpočtové rezervy města a její převod do výdajů KAP 6 
Hospodářský odbor MěÚ 

  16 000 
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19 

Zařazení investiční akce „Tupadly prodloužení chodníku podél 
III/18515 - 1. etapa" do rozpočtu města pro rok 2025 (celkové 
náklady 2 500 tis. Kč vč. DPH), schválena dotace od 
Plzeňského kraje max. 300 tis. Kč, čerpání rozpočtové rezervy 
města a její převod do výdajů KAP 6 Hospodářský odbor MěÚ 

  2 500 

20 

Zařazení investiční akce „Páteřní cyklostezka č. 38, dílčí úsek 
Beňovy-Bezděkov - PD" do rozpočtu města pro rok 2025 
(celkové náklady 600 tis. Kč vč. DPH), možnost dotace 
300 tis. Kč, čerpání rozpočtové rezervy města a její převod do 
výdajů KAP 6 Hospodářský odbor MěÚ 

  600 

21 

Zařazení investiční akce „Stavební práce související s 
přeložkou Klatovy I/27 1. stavba" do rozpočtu města pro rok 
2025 (celkové náklady 10 200 tis. Kč vč. DPH), čerpání 
rozpočtové rezervy města a její převod do výdajů KAP 6 
Hospodářský odbor MěÚ 

  10 200 

22 

Financování realizace retenčních nádrží před ČOV v r. 2025 
převodem z Vodohospodářského fondu do Fondu retenčních 
nádrží, zvýšení rozpočtu příjmů a výdajů KAP 13 - Peněžní 
fondy města, Fond retenčních nádrží a Vodohospodářský 
fond 

30 000 30 000 

  Součet RO 1/2025 - Základní investice 30 000 205 168 

  Čerpání rozpočtové rezervy města celkem   175 168 

  ZŮSTATEK ROZPOČTOVÉ REZERVY MĚSTA 2025   309 003 

 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo rozpočtové opatření č. 1/2025. 
 
Doc. Čerba, Ph.D. – položka 16: tam je uvedeno celkové náklady 2,5 milionu a výdaje 
3,5 milionu. Nějak tomu nerozumím. Nebo je to překlep? 
 
Ing. Chroust – děkuji za upozornění. V papíru máme správně 3,5 milionu Kč, opravíme 
prezentaci. 
 
Ing. Ridzoň – v rozpočtovém opatření č. 7/2024 máme 100 tisíc výdaj mínus škrtnutý, 
měli bychom zůstatky navýšit o 100 tisíc. 
 
Ing. Chroust – ano, čísla se o 100 tisíc opraví. Děkuji. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – rozpočtové opatření č. 1/2025 bylo 
schváleno. 
 
 
10.  ODMĚŇOVÁNÍ NEUVOLNĚNÝCH ČLENŮ ZASTUPITELSTVA MĚSTA 
 
1) Novelizací zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, 

dochází od 01.01.2025 k navýšení odměn neuvolněných zastupitelů. 
Pokud neuvolněný člen zastupitelstva vykonává souběžně více funkcí, lze mu 
poskytovat souhrnnou odměnu, avšak maximálně jen za 3 souběžně vykonávané 
funkce, a to za: 
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 člena rady, 
 předsedy výboru, komise nebo zvláštního orgánu, 
 člena výboru, komise nebo zvláštního orgánu. 
Jiné funkce (starosta, místostarosta, řadový člen zastupitelstva) do souhrnu nelze 
zahrnout. Nelze tedy sčítat odměny za výkon funkce „řadového“ člena 
zastupitelstva s jakoukoli další funkcí (všechny částky odměn v příloze nařízení 
vlády už s tím počítají). Stejně tak nelze sčítat odměnu za výkon funkce starosty či 
místostarosty s jakoukoli jinou funkcí. 

 
Návrh odměn neuvolněným členům zastupitelstva pro rok 2025 

Řádek č. Funkce Výše odměny 2025 

1 Člen ZM 3 236 Kč 

2 Člen ZM + předseda výboru nebo komise 6 517 Kč 

3 Člen ZM + předseda výboru + člen komise 6 917 Kč 

4 Člen ZM + člen výboru nebo komise 5 439 Kč 

5 Člen ZM + člen výboru + člen komise 5 839 Kč 

6 Člen RM 13 034 Kč 

7 Člen RM + předseda komise 15 034 Kč 

8 Člen RM + člen komise nebo výboru 13 434 Kč 

9 Člen RM + předseda komise + člen komise 15 434 Kč 

10 Člen RM + člen dvou komisí 13 834 Kč 

11 Neuvolněný místostarosta 58 561 Kč 
 
2) Pokud nejsou členové/předsedové výborů/komisí členy zastupitelstva, je třeba 

vycházet z § 84 odst. 2 písm. v) zákona o obcích, dle něhož je zastupitelstvu 
vyhrazena pravomoc rozhodovat o peněžitých plněních poskytovaných fyzickým 
osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce, za výkon funkce členů výborů, 
komisí a zvláštních orgánů obce. 

Návrh odměn nečlenům zastupitelstva – předsedům a členům komisí  
Funkce 2025 

Nečlen ZM, předseda komise 2 000 Kč 

Nečlen ZM, člen komise nebo výboru 400 Kč 
 
Rada města doporučila zastupitelstvu schválit odměny neuvolněným členům ZM. 
 
Návrh na usnesení 
1) Zastupitelstvo města schválilo v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. n) 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů a v souladu 
s přijatým vládním návrhem novelizace tohoto zákona, pro rok 2025 výši měsíční 
odměny neuvolněným členům ZM Klatov podle uvedeného návrhu, a to s účinností 
od 01.01.2025. 

V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát ZM bude odměna poskytována 
ode dne složení slibu. V případě budoucích změn obsazení jednotlivých funkcí bude 
odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce. 
 
2) Zastupitelstvo města schválilo v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. v) 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, výši měsíční 
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odměny fyzickým osobám, které nejsou členy ZM Klatov, podle uvedeného návrhu 
s účinností od 01.01.2025. V případě budoucích změn obsazení jednotlivých funkcí 
bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce.   

 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
11. ÚZEMNÍ STUDIE ÚS.6 JIH KLATOVY – DÍLČÍ OVĚŘOVACÍ STUDIE – 
DRAGOUNSKÁ,  VÝSTAVBA  IV.  A V.  BYTOVÉHO  DOMU 
 
K.ú. Klatovy, ulice Dragounská, plocha 21h (bývalá mlékárna) – ověřovací studie 
bytových domů ve IV. a V. etapě, území dle územního plánu s požadavkem 
zpracování územní studie ÚS.6 Jih Klatovy, žadatel: František Valdman a FinalByt 
s.r.o. 
 
Žadatelé vlastní pozemky bývalé mlékárny, na kterých realizují podnikatelský záměr – 
zástavbu bytovými domy s nájemním bydlením. Dosud vystavěli dva bytové domy, 
třetí je ve fázi dokončování a nyní předložili PD na další dva bytové domy (č. IV a V) 
územní plán doporučuje výšku zástavby v rozmezí 12-15 m a platná územní studie 
ÚS.6 – Jih doporučuje provedení nových staveb o čtyřech podlažích. Žadatelé proto 
předložili dílčí ověřovací územní studii tohoto území – plochy 21h. Studie prověřila 
možnost úpravy výškové regulace plánované zástavby na 5 nadzemních podlaží se 
zachováním max. výšky zástavby 15 m (14,8 m). Studie dále určila zastavovací 
podmínky plánované výstavby ve formě počtu parkovacích míst a prověřila začlenění 
nových objektů do stávající zástavby a ověřila přípustnost výstavby dvou nových 
bytových domů se čtyřmi podlažími v plné kontuře půdorysu a s pátým méně plošným 
podlažím s ustoupenými obvodovými konturami. Umístění navržených budov je 
v souladu s platnou ÚS.6 – Jih a nenarušuje navržený koridor pro budoucí komunikaci. 
Budovy rovněž respektují stanovenou uliční čáru. Pro celkový počet 19 nových bytů je 
stanovena výpočtem potřeba 30 parkovacích stání, přičemž projekt navrhuje 34 stání. 
Všechna parkovací stání budou na pozemcích žadatelů.  
 
Poznámka 
S účinností od 01.07.2024 je stanovena ve stavebním zákoně povinnost předložit 
návrh územní studie k projednání zastupitelstvu obce, které schválilo územní plán a 
jedná se o územní studii, jejíž pořízení je uloženo územním plánem jako podmínka pro 
rozhodování v území. 
 
Komise pro územní rozvoj, urbanismus a RMPZ: 10.06.2024 souhlasila s předloženým 
návrhem a požadovala doložit výpočtem potřebný počet parkovacích stání v souladu 
s předpisy a respektovat uliční čáru v Dragounské ulici včetně řešení chodníku. 
Architektka města: souhlasila s upraveným aktuálně předloženým návrhem Dílčí 
ověřovací územní studie – Dragounská.     
 
Rada města doporučila ZM odsouhlasit předložený návrh dílčí územní (ověřovací) 
studie ÚS.6 – Jih Klatovy – lokalita Dragounská – prověření výškových relací 
navrhované zástavby v ploše 21h a uložila OVÚP MěÚ vložit následně tuto územní 
studii do národního geoportálu územního plánování. 
 
Příloha 
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Hlavní výkres záměrů v území – ploše 21h 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města odsouhlasilo předložený návrh dílčí územní (ověřovací) studie 
ÚS.6 – Jih Klatovy – lokalita Dragounská – prověření výškových relací navrhované 
zástavby v ploše 21h. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
12. OBECNĚ ZÁVAZNÁ VYHLÁŠKA MĚSTA, KTEROU SE ZRUŠUJE OBECNĚ 
ZÁVAZNÁ  VYHLÁŠKA  č. 1/2016, O  VEDENÍ  TECHNICKÉ  MAPY  MĚSTA  
 
Vzhledem ke změně v legislativě byla zavedena povinnost krajů vést a zpřístupnit pro 
své území digitální technickou mapu. Tato povinnost výkonu přenesené působnosti 
krajů platí dle § 10 vyhlášky č. 393/2020 Sb., o digitální technické mapě kraje, od 
01.07.2024. Dle ustanovení § 20 zákona č. 200/1994 Sb., o zeměměřičství, je dále 
stanoveno, že obecně závazné vyhlášky vydané před 01.07.2024 pozbývají svou 
účinnost ke dni 30.06.2024. Provoz digitální technické mapy Plzeňského kraje, který 
byl od roku 2014 veden Plzeňským krajem z vlastní iniciativy bude ke dni 31.12.2024 
ukončen.  
Plzeňský kraj proto ke dni 18.10.2024 vypověděl s městem Klatovy „Smlouvu 
o spolupráci při tvorbě, aktualizaci a správě Digitální technické mapy – Digitální 
technické mapy veřejné správy Plzeňského kraje“, jejíž tříměsíční výpovědní lhůta 
uplyne 31.01.2025. Všechny závazky plynoucí z této smlouvy jsou vypořádané.  
Zrušovací vyhláška prošla revizí odboru veřejné správy, dozoru a kontroly Ministerstva 
vnitra České republiky. 
 
Rada města doporučila zastupitelstvu vyhlášku schválit. 
 
Příloha 
Obecně závazná vyhláška, kterou se zrušuje obecně závazná vyhláška č. 1/2016, 
o vedení technické mapy města, ze dne 05.04.2016 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku, kterou se zrušuje obecně 
závazná vyhláška č. 1/2016, o vedení technické mapy města, ze dne 05.04.2016.  
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
13. OBECNĚ ZÁVAZNÁ VYHLÁŠKA MĚSTA O STANOVENÍ OBECNÍHO 
SYSTÉMU ODPADOVÉHO HOSPODÁŘSTVÍ 
 
Ustanovení § 59 odst. 2 zákona č. 541/2020 Sb., o odpadech ve znění platném od 
01.01.2024, ukládá obci určit místa pro oddělené soustřeďování komunálního odpadu, 
a to alespoň pro nebezpečný odpad, papír, plasty, skla, kovy, biologické odpady, jedlé 
tuky a oleje a od 01.01.2025 taktéž pro textil. Zároveň došlo v předešlých letech ke 
změnám v obecním systému odpadového hospodářství, které obecně závazná 
vyhláška z roku 2019, která byla v roce 2022 novelizována, nereflektovala.  
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Nové znění obecně závazné vyhlášky je vytvořeno dle vzoru a doporučení 
Ministerstva vnitra České republiky a prošlo revizí odboru veřejné správy, dozoru a 
kontroly MV ČR, který neshledal rozpor návrhu OZV se zákonem. 
 
Příloha: 
Obecně závazná vyhláška města Klatovy o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo obecně závaznou vyhlášku o stanovení obecního 
systému odpadového hospodářství. 
 
Bc. Strolený – v průběhu příštích týdnů se začnou u kontejnerů na směsný odpad 
objevovat hnědé kontejnery na bioodpad. Dám nějaké informace na Facebook a do 
Zpravodaje, co do kontejneru patří.  
 
Pan starosta – poprosím také o informaci, kam ukládat vánoční stromky. 
 
JUDr. Štancl – chtěl jsem zmínit, že zákon, podle kterého vyhlášku tvoříme, obsahuje 
ustanovení, že účelem zákona je snížit limit recyklovaného odpadu na 50 % celkové 
hmotnosti komunálního odpadu. Je to závazný cíl, není to doporučení. Zabýval se 
někdo tím, jak my v rámci celé republiky na tom přibližně jsme, pokud jde o tuto kvótu? 
 
Ing. Chroust – máme na 7. ledna 2025 naplánováno jednání rady města, kterého se 
budou účastnit oba dva ředitelé odpadových společností, máme určitou analýzu vývoje 
za poslední 4 roky. Chtěli bychom, aby se situace v Klatovech v tomto ohledu zlepšila. 
Zvyšují se kilogramy odpadů, které jsou po přepočtu ukládány do skládky ve 
Štěpánovicích. Bude třeba tlačit nějakou osvětou, aby se toto snížilo, budeme muset 
dělat i další jiná opatření. Teď jsme někde přes 300 kg na osobu ročně. 
 
JUDr. Štancl – my jsme asi před 3 lety změnili místní vyhlášku tak, že už se nekupují 
známky, ale platí se přímo, rozvoz je rovnoměrný. Máte nějaké ekonomické srovnání, 
zda je ten nový způsob finančně náročnější pro město, nebo je naopak úspornější? 
 
Ing. Chroust – já si netroufnu teď na to odpovědět. To období, které máme za sebou 
se charakterizovalo několika změnami: 
1) dramaticky narostly díky inflaci ceny, 
2) díky způsobu života dramaticky rostou objemy odpadů, 
3) tlačíme na to, aby bylo město uklizené. 
Odbor životního prostředí eviduje jednotlivé objemy, můžeme poskytnout. 
 
JUDr. Štancl – poprosím, jestli bych mohl dostat písemně? 
 
Ing. Chroust – stačilo by do konce ledna? Oni přijdou na jednání rady.  
 
JUDr. Štancl – mně nevadí, když to bude v březnu. Jde mi spíše o to, abychom všichni 
znali ekonomickou realitu, to není kvůli předmětu nějaké kritiky, ale abychom věděli, 
jak se vyvíjí hospodaření s odpady. 
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Pan starosta – nakládání s odpady ve městě je prostě drahou položkou, platba na 
jednoho občana 450 Kč, což není žádná dramatická cifra, v některých městech mají 
800, 900 Kč na obyvatele. Dramaticky poklesl počet černých skládek na území města. 
Těch 450 Kč není jen cena za popelnici jako takovou, ale je to obecně za likvidaci 
odpadu, obyvatelé města mají možnost bezúplatně využívat sběrný dvůr. Další věc 
jsou koše po městě. Pane doktore, koncem ledna by nějaký ucelený pohled měl být. 
Pokud byste měli zájem, může ho dostat každý ze zastupitelů. To není problém. Takže 
bych poprosil, aby ten materiál dostali všichni zastupitelé.  
 
P. Fiala – na začátku jste mluvili o tom, že přibydou další nádoby na separaci, říkal 
jste, že je dobře, že máme skládku, že by nám další kazetu nepovolili. Pak nerozumím 
tomu, proč sem vozíme odpad z půlky okresu Klatovy? My bychom se měli starat o 
naše odpady. To, že sem vozíme odpad z přidružených obcí, kdy jsme na to založili 
společnost, já si myslím, že to není dobře. Skládka jednou skončí, má město 
připraveno co dál? 
 
Ing. Chroust – můžeme si o tom popovídat na semináři. 
 
Pan starosta – my tam máme překladiště, tam se překládá z malých do velkých aut a 
odjíždí směrem do Plzně. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno. 
 
 
14.  NÁVRH VYHLÁŠKY, KTEROU SE STANOVÍ ŠKOLSKÉ OBVODY 
ZÁKLADNÍCH ŠKOL ZŘÍZENÝCH MĚSTEM KLATOVY PRO ŠKOLNÍ ROK 
2025/2026 
 
V souladu s ustanovením zákona č. 561/2004 Sb. o předškolním, základním, 
středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání, ve znění pozdějších předpisů, 
předkládá OŠKCR návrh vyhlášky, kterou se stanoví školské obvody základních škol 
zřízených městem Klatovy pro školní rok 2025/2026. 
Rada města se na svém zasedání 12.11.2024 seznámila s návrhem vyhlášky a tuto 
doporučuje ZM schválit. 
 
Příloha: návrh vyhlášky 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo města schválilo vyhlášku, kterou se ustanovily školské obvody 
základních škol zřízených městem Klatovy pro školní rok 2025/2026. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – usnesení bylo schváleno.  
 
 
15.  NÁVRH NA POSKYTNUTÍ MIMOŘÁDNÉ ODMĚNY MÍSTOSTAROSTŮM 
MĚSTA 
 
Členovi zastupitelstva města může v souladu se zákonem o obcích (§ 76) město 
poskytnout mimořádnou odměnu za splnění mimořádných nebo zvláště významných 
úkolů obce. Souhrnná výše odměn poskytnutých v kalendářním roce uvolněnému 
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členovi zastupitelstva nesmí být vyšší než dvojnásobek nejvyšší odměny, která mu 
v průběhu roku náležela. 
Návrh na poskytnutí mimořádné odměny musí být odůvodněn a projednán jako 
samostatný bod programu jednání zastupitelstva. Důvod poskytnutí odměny musí být 
uveden v usnesení zastupitelstva. 
 
Navrhuji zastupitelstvu města schválit poskytnutí mimořádné odměny: 
 pro místostarostu Ing. Václava Chrousta ve výši jednonásobku měsíční odměny za 

přípravu a zpracování rozpočtu města vč. finančního řízení příspěvkových 
organizací, pokrytí absence vedoucí finančního odboru nad rámec stanovených 
povinností; za vedení přípravy projektu „Josefinum“,   

 

 pro místostarostu Ing. Martina Kříže ve výši poloviny měsíční odměny za podporu 
meziobecní spolupráce v regionu v rámci vedení Místní akční skupiny Pošumaví, 
z.s. (předsednictví města Klatovy); aktualizaci a realizaci Komunitního plánování 
sociálních služeb v rámci ORP Klatovy. 

 
Návrh na usnesení 
1) Zastupitelstvo města v souladu s ust. § 76 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, 

v platném znění, schválilo poskytnutí mimořádné odměny ve výši jednonásobku 
měsíční odměny místostarostovi Ing. Václavu Chroustovi za přípravu a zpracování 
rozpočtu města vč. finančního řízení příspěvkových organizací, pokrytí absence 
vedoucí finančního odboru nad rámec stanovených povinností; za vedení přípravy 
projektu „Josefinum“. 

2) Zastupitelstvo města v souladu s ust. § 76 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, 
v platném znění, schválilo poskytnutí mimořádné odměny ve výši poloviny měsíční 
odměny místostarostovi Ing. Martinu Křížovi za podporu meziobecní spolupráce v 
regionu v rámci vedení Místní akční skupiny Pošumaví, z.s. (předsednictví města 
Klatovy); aktualizaci a realizaci Komunitního plánování sociálních služeb v rámci 
ORP Klatovy. 

 
Ing. Chroust a Ing. Kříž opustili jednací místnost. 
 
MUDr. Janek – § 76 zákona o obcích umožňuje mimořádnou odměnu dvojnásobek, to 
bych navrhoval Ing. Chroustovi. 
 
Pan starosta – je to v souhrnu za celý rok a pánové dostali odměnu v červenci za 
1. pololetí čili odpovídá to té výši roční. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 20 členů ZM, 2 členové byli mimo jednací místnost – 
usnesení bylo schváleno.  
 
 
16.  DISKUSE 
 
Vedení města poděkovalo za spolupráci a popřálo všem pohodové Vánoce a hodně 
zdraví, štěstí do nového roku. 
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17.  ZÁVĚR 
 
S návrhem na usnesení tak, jak jej zpracovala návrhová komise, seznámila přítomné 
členka návrhové komise RNDr. Vágnerová. 
 
Hlasování: pro se vyslovilo 22 členů ZM – zastupitelstvo města vzalo na vědomí 
usnesení z 15. zasedání zastupitelstva města.  
 
 
Písemné znění usnesení je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
Pan starosta pozval na zahájení nového roku na klatovské radnici 06.01.2025 od 
12 hodin. 
 
Ve 20:15 hodin starosta města Mgr. Rudolf Salvetr ukončil 15. zasedání Zastupitelstva 
města Klatov.  
 
 
Ze zasedání zastupitelstva města byl pořízen zvukový záznam. 
 
 
Zapsala: Burešová 

 
 
 
 Starosta města: 
 
 
 
 Ověřovatelé: 
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